

តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប្រទានមកសម្រាប់អ្វី?

 អ្នកឃើញទេ បងប្រុសនេវិលជឿលើការដាក់ដៃលើអ្នកឈឺ។

ខ្ញុំឃើញថាខ្ញុំបានទទួលសំណួរពីរបី។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងមើលវាទាំងនេះនៅ
យប់ស្អែក ព្រោះខ្ញុំមិនមានពេលមើលពួកវានៅយប់នេះសម្រាប់អ្នកទេ ប្រហែលជា
នៅលើសារកាលពីយប់មិញមិញ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកណាមានចម្ងល់លើសារណា
មួយ គ្រាន់តែដាក់ជាសំណួរមួយយប់ ខ្ញុំអាចឆ្លើយបាននៅយប់បន្ទាប់។

2 ឥឡូវនេះ យប់ថ្ងៃស្អែកខ្ញុំចង់ស្វែងរក ឬមាន អ្នកដឹកនាំមួយចំនួន ប្រសិនបើ
អាចធ្វើបាន ប្រសិនបើមិនមាន បុរស ឬស្ត្រីល្អណា ដែលយើងអាចហៅបាន
នៅពេលត្រូវការ នោះនៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍នោះ...

នៅយប់ថ្ងៃស្អែកយើងចាប់ផ្តើម បន្ទាប់ពីស្តាប់សារចប់ ដល់ការដាក់ដៃ
លើ និងសម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយបន្ទាប់មក នឹងមាន... អ្នកមាន
ឯកសិទ្ធិស្នាក់នៅទីនេះប្រសិនបើអ្នកចង់ នៅពេញថ្ងៃយប់សម្រាក ប្រសិនបើវា
ចំណាយពេលយូររហូតដល់ស្លាប់។ ហើយបន្ទាប់មក—បើមិនអញ្ចឹងទេ បើអ្នក
ចង់ទៅផ្ទះខ្លួនឯង ហេតុអ្វី ពួកយើងនឹងសប្បាយចិត្ត ប្រសិនបើអ្នកបានទៅកន្លែង
មួយដែលអ្នក... គ្រាន់តែមិនដឹងថាត្រូវទៅណា...

យើងចង់ទទួលអ្នកបម្រើព្រះមួយចំនួន និងលេខរបស់ពួកគេ ប្រសិនបើ
ពួកគេជាអ្នកចម្ងាយ លេខរបស់ពួកគេ កន្លែងដែលពួកគេស្នាក់នៅ ដែលយើង
អាចទទួលពួកគេភ្លាមៗ ហើយទទួលមួយគ្រួសារនៅក្នុងផ្ទះមួយ ហើយមួយ
គ្រួសារនៅក្នុងផ្ទះមួយទៀត ដែលពួកគេអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការណែនាំ អ្នកដែល
នឹងស្វែងរកពរជ័យដ៏អស្ចារ្យនេះដែលយើងកំពុងនិយាយអំពីបុណ្យជ្រមុជដោយ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

3 យប់មិញយើងនិយាយពី “តើវាជាអ្វី?” តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? ហើយ
យើងបានរកឃើញថា វាគ្រាន់តែអំពីអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះបានសន្យានឹងយើង។
អូហូ។ នៅក្នុងវាយើងបានរកឃើញអ្វីដែលក្រុមជំនុំរបស់ព្រះត្រូវការ។ យើងបានរក

ឃើញថាវាជាត្រា ជាព្រះកំសាន្តចិត្ត ជាភ្នំសម្រាក និងសេចក្តីអំណរ និងសុខសាន្ត និងការរស់ឡើងវិញ។ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះបានសន្យាចំពោះក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ គឺស្ថិតនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

4 ហើយឥឡូវនេះ យប់នេះ យើងចង់អធិប្បាយ ឬនិយាយបន្ត បង្រៀន... ខ្ញុំមានអត្ថបទប្រហែលបី ឬបួនសន្លឹកនៅទីនេះ ឬបទគម្ពីរនៅលើវា ដែលក្នុងនោះ... យប់មិញខ្ញុំបានទុកចម្ងល់ខ្លះរបស់ខ្ញុំមកដាក់នៅទីនេះ ហើយខ្ញុំមិនបានទទួលវាទេ។ ហើយខ្ញុំទើបតែត្រូវឆ្លងកាត់ឱ្យល្អបំផុតដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាននៅថ្ងៃនេះ ជាមួយនឹងបទគម្ពីរ។ ឥឡូវនេះ និងថ្ងៃស្អែក...យប់នេះ យើងកំពុងបង្រៀនអំពី: តើអ្វីជាគោលបំណងរបស់ព្រះក្នុងការបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? តើវាសម្រាប់អ្វី? បើវាអស្ចារ្យយ៉ាងនេះ តើហេតុអ្វីបានជាព្រះបញ្ជូនមក?

5 អញ្ចឹង នៅយប់ស្អែក យើងចង់និយាយជាមួយ៖ តើវាសម្រាប់អ្នកទេ? ហើយតើអ្នកទទួលវាបានដោយរបៀបណា? ហើយតើអ្នកដឹងដោយរបៀបណា នៅពេលដែលអ្នកទទួលបានវា?

ហើយបន្ទាប់ពី យើងបានឆ្លងកាត់រឿងនោះ ដោយមានបទគម្ពីរ ពន្យល់វា ដោយបទគម្ពីរ ដោយប្រើបទគម្ពីរ សម្រាប់អ្វីៗទាំងអស់ ពេលនោះ អស់អ្នកដែលស្វែងរកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងចេញមក។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំសង្ឃឹមថា ការរីកដុះដាលគឺចាប់ពីពេលនោះតទៅ ដើម្បីបន្ត ដំណើរទៅ ពេលនោះដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

6 ឥឡូវនេះ ដោយសារនៅយប់ថ្ងៃស្អែក មនុស្សជាច្រើនអាចស្នាក់នៅបន្ទប់ក្នុងព្រះវិហារបានមួយសន្ទុះ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាប្រសិនបើយើងអាចទទួលអ្នកបម្រើព្រះជាច្រើន និងមនុស្សទាំងនោះដែលមានបទពិសោធន៍ក្នុងការដឹកនាំមនុស្សឱ្យទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីលើកទឹកចិត្តពួកគេ ឱ្យចូលទៅក្នុងផ្ទះជាមួយ—ស្ត្រីនិងប្តីរបស់នាង ឬ—ឬជាមួយនរណាម្នាក់ដែលកំពុងស្វែងរកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះត្រូវបានណែនាំយ៉ាងល្អអំពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។

ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែផ្តល់លេខទូរស័ព្ទឬអាសយដ្ឋានរបស់អ្នកទៅកាន់គ្រូគង្វាល យប់នេះឬយប់ថ្ងៃស្អែក។ គ្រាន់តែឲ្យវាទៅបងប្រុសនេវិល នោះវានឹងជួយយើងឲ្យជួបជុំគ្នា។ គ្រាន់តែផ្តល់លេខទូរស័ព្ទរបស់អ្នកដែលយើងអាចទាក់ទងអ្នកបាន។ ហើយបន្ទាប់មកនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងអាចរកពេល ហើយ

ប្រសិនបើយើង... អ្នកចង់ដាក់ខ្ញុំនៅក្នុងផ្ទះ។ ប្រសិនបើវាជា—ស្រ្តីម្នាក់តែម្នាក់ឯង បន្ទាប់មកយើងអាចបញ្ជូនស្រ្តីម្នាក់ ឃើញទេ ទៅជាមួយស្រ្តីនេះ។ ហើយ បើនៅផ្ទះ ដែលមានបុរសនិងប្រពន្ធគាត់ ហេតុអ្វី គឺយើងអាចចាត់អ្នកដឹកនាំឱ្យទៅ។

ហើយយើងនឹងរីករាយដែលមានអ្នកមកសហការ ព្រោះខ្ញុំដឹងថាអ្នកគ្រប់គ្នា ចាប់អារម្មណ៍ លើរឿងនេះ នេះចាំបាច់បំផុត។ ហើយចាំថា “ព្រះអង្គដែលសង្គ្រោះ ព្រលឹងពីកំហុសរបស់ខ្លួន បានគ្របបាំងអំពើបាបជាច្រើន។” ឃើញទេ? ហើយ កូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទកំពុងស្រែកឃ្លាន។ នាងកំពុងតែជួបទុក្ខលំបាក ដើម្បី សម្រាលជាកូនរបស់ព្រះ។

7 ហើយឥឡូវនេះ នៅយប់នេះ មុនពេលដែលយើងអានបទគម្ពីរ សូមឱ្យយើង អានក្បាលបន្តិចសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។ ហើយមុនពេលយើងអធិស្ឋាន អ្នកនឹង អានក្បាល តើអ្នកមានសំណើអ្វីទេ? គ្រាន់តែលើកដៃឡើង ហើយនិយាយថា “ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំលើកដៃឡើង។ ទូលបង្គំមានតម្រូវការ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន សូមទ្រង់ជួយទូលបង្គំ ឱ្យព្រះអម្ចាស់អើយ។” សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់ អ្នករាល់គ្នា។ ទ្រង់មើលឃើញដែររបស់អ្នក។ ទេវតាបានទទួលយកសំណើរបស់ ពួកគេ។

8 ហើយព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ឥឡូវយើងមកជិតទ្រង់ម្តងទៀតដោយ ការអធិស្ឋាន។ ដែល មិនមានការងឿងឆ្ងល់ថាការអធិស្ឋានបានធ្វើឡើង នៅក្នុងចំណោមកូនរបស់ព្រះនៅយប់នេះ នៅកន្លែងតូចមួយនេះ ហើយ បទចម្រៀងទាំងនោះត្រូវបានច្រៀងឡើង ហើយយើងបានលើកទឹកចិត្តដោយ អំណរនិងសប្បាយដោយការសរសើរតម្កើងព្រះ។

9 ដាវីឌបាននិយាយថា លោកនឹងចូលមកក្នុងក្រុមជំនុំនៃពួកបរិសុទ្ធ ហើយ បើកបង្ហាញការស្នើសុំរបស់លោក។ ហើយយប់នេះ មានដៃជាច្រើន។ ប្រហែលជា ខ្ញុំអាចនិយាយបានថា បែតសិបភាគរយនៃអ្នកដែលកំពុងអង្គុយនៅក្នុងអគារនេះ នៅយប់នេះ លើកដៃឡើងសំណូមពរ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ បង្ហាញថា យើងមិនអាច ទៅដោយគ្មានទ្រង់បានទេ។ យើងត្រូវតែមានទ្រង់ពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ។ ទ្រង់គឺជា ជីវិតរបស់យើង សេចក្តីអំណររបស់យើង សុខភាពរបស់យើង កម្លាំងទ្រទ្រង់របស់ យើង ការស្នាក់នៅរបស់យើង ម្នាក់របស់យើង ជាខែលរបស់យើងពីសត្រូវ។

ហើយយើងគ្រាន់តែមិនអាចប្រយុទ្ធនឹងសមរក្ខមិននៃជីវិតនេះដោយគ្មានទ្រង់បានទេ។ វានឹងមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់ពួកយើងក្នុងការធ្វើវា ហើយយើងត្រូវពឹងផ្អែកលើទ្រង់ទាំងស្រុង។ ដ្បិត យើងដឹងថាយើងកំពុងដើរកាត់ទឹកដីដ៏ខ្មៅងងឹត និងគួរឲ្យសង្វេគ។ នៅគ្រប់ទិសទីខ្លាំងសត្រូវបានឡោមព័ទ្ធយើង ដោយដាក់អន្ទាក់ និងលបចាំ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ផ្លូវរបស់យើងខ្ញុំ ពោរពេញដោយអន្ទាក់របស់ខ្លាំងសត្រូវ ធ្វើអោយយើងពិបាកចិត្ត។

10 ហើយយើង ក៏ដឹងដែរ ថា នៅទីបញ្ចប់យើងមានជ្រលងភ្នំដ៏វែង ដែលមានស្រមោលហៅថាមរណៈដើម្បីដើរកាត់។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ តើអ្នកណានឹងកាន់ដៃយើងដូច្នោះ? យើងចង់ស្គាល់ទ្រង់ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់។ យើងចង់ដឹងថាទ្រង់មានដៃរបស់យើង ហើយយើងបានចាប់ដៃរបស់ទ្រង់ ឱយើងអាចមានការធានាថានៅពេលដែលយើងមកដល់ពេលដ៏អស្ចារ្យចុងក្រោយនៃជីវិតរបស់យើង អ្នកដែលចូលទៅក្នុងទ្វារនោះដែលហៅថាសេចក្តីស្លាប់ ដែលយើងអាចនិយាយជាមួយនឹងពួកបរិសុទ្ធពីបុរាណថា “ខ្ញុំស្គាល់ទ្រង់ដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំដឹងថាពេលទ្រង់ត្រាស់ហៅ ខ្ញុំនឹងចេញពីចំណោមមនុស្សស្លាប់។”

11 ឥឡូវនេះ ឱព្រះបិតាជាព្រះ យើងខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសូមឲ្យទ្រង់ប្រទានពរដល់ការស្នើសុំរបស់យើង និងការជួបជុំរបស់យើង។ សរសើរដំកើងដល់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើទូលបង្គំនិយាយអ្វីដែលខុសនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ឬឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ ទ្រង់នៅតែមានអំណាចបិទមាត់ ដូចជាទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងរូងតោកាលដែលដានីយ៉ែលមានវត្តមាន។ ហើយយើងអធិស្ឋានព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់នឹងបើកត្រចៀកនិងបេះដូងនៅយប់នេះ និង ធ្វើឱ្យពួកគេស្រែកឃ្លាន។ សូមឲ្យពួកគេស្រែកខ្លាំងរហូតដល់គេងមិនលក់ឬសម្រាកបាន ពីគ្រប់កន្លែង រហូតដល់ព្រះដ៏ជាជំនួយបានមក។

12 យើងជឿថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ នៅក្នុងស្រមោលនៃការយាងមករបស់ទ្រង់។ ហើយនោះជាអ្វីដែលសារទាំងនេះត្រូវបានណែនាំព្រះអម្ចាស់អើយ។ វាសម្រាប់ប្រជាពលរដ្ឋ ត្រូវប្រយ័ត្នប្រយែង។ ហើយប្រហែលជាយប់នេះ យើងគ្រាន់តែដកសំបកចេញ ឥឡូវដាក់វានៅលើកៅអីអង្គុយ និយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំជាកន្លែងទទួលព្រះអង្គ។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណ

ទ្រង់យាងមកលើទូលបង្គំ។ សូន្យឆ្នៃទូលបង្គំ ហើយឲ្យទូលបង្គំតាមព្រះទ័យ ទ្រង់។ ទូលបង្គំនឹងលះបង់ចិត្ត កម្លាំងរបស់ទូលបង្គំ ទាំងអស់ ដើម្បីបុព្វហេតុ របស់ព្រះអង្គ។”

13 ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមស្តាប់។ យើងមិនមកទីនេះដើម្បីមើលទេ នៅយប់ដែល មានភ្លៀងធ្លាក់នេះ។ យើងមិននៅទីនេះដោយគ្មានកន្លែងផ្សេងទៀតត្រូវទៅនោះ ទេ។ យើងនៅទីនេះសម្រាប់គោលបំណងដ៏ធំ ពិសិដ្ឋ និងបរិសុទ្ធនៅក្នុងចិត្តរបស់ យើង ពោលគឺ ដើម្បីចូលទៅជិតទ្រង់ ដោយដឹងថាទ្រង់បានសន្យាប្រសិនបើយើង នឹងចូលទៅជិតទ្រង់ ទ្រង់នឹងចូលមកជិតយើងដែរ។ ហើយនោះជាមូលហេតុដែល យើងនៅទីនេះ។ អ្នកណាដែលមកដោយស្រែកឃ្លានអ្នកនោះនឹងមិនឃ្លានទៀត ឡើយ។ “មានពរហើយអ្នកណាដែលស្រែកឃ្លានសេចក្តីសុចរិត” ព្រះយេស៊ូវមាន ព្រះបន្ទូលថា “ជឿតពួកគេនឹងបានឆ្លែត។” ហើយប្រសិនបើយើងសុំនំប៉័ង យើង នឹងមិនបានទទួលដុំថ្មឡើយ។ យើងមានការធានានោះ។ ហើយបើយើងសុំត្រីក៏ មិនបានពស់ដែរ។ ប៉ុន្តែ ព្រះជាព្រះវរបិតានៃយើងនឹងចិញ្ចឹមយើងដោយម៉ាណា នៃស្ថានសួគ៌ ព្រះបន្ទូលទ្រង់ និងព្រះវិញ្ញាណទ្រង់ដែលធ្វើកំណត់ត្រាអំពីទ្រង់។ សូមឆ្លើយតបនឹងការអធិស្ឋានរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់អើយ និងការស្នើសុំរបស់ យើង ដូចជាយើងកំពុងរង់ចាំទ្រង់ទៀត។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើង អធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

14 ឥឡូវនេះ អ្នកដែលកត់បទគម្ពីរទាំងនេះចុះ បើអ្នកនឹងត្រឡប់ជាមួយខ្ញុំទៅ យ៉ូហានម្តងទៀត ជំពូកទី ១៤។ យើងចង់ចាប់ផ្តើមនៅជំពូកទី១៤នៃយ៉ូហាន។ ហើយសូមចាប់ផ្តើមប្រហែល១៤២ គឺយ៉ូហាន១៤:១៤ ហើយគ្រាន់តែអានផ្នែក នៃបទគម្ពីរនេះប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងរឿងនេះ អ្នកនឹងឃើញបរិបទជាច្រើន ដែលខ្ញុំចង់និយាយនៅយប់នេះ។

15 ហើយត្រូវចាំថា អ្នកដែលមានគម្ពីរអក្សរក្រហម វាជាពណ៌ក្រហម។ វាជា ព្រះបន្ទូលដែលព្រះយេស៊ូវទ្រង់ផ្ទាល់បានមានបន្ទូល ដូច្នេះហើយ យើងអាច ជឿជាក់បានថា វានឹងក្លាយជាដូចដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល។ “ផ្ទៃមេឃនិងផែនដី នឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។”

ឥឡូវនេះយើងនឹងអានពីខទី១៤នៃជំពូកទី១៤។

បើអ្នករាល់គ្នានឹងសូមអ្វី ដោយនូវឈ្មោះខ្ញុំ នោះខ្ញុំនឹងសំរេចឲ្យ។

នោះជាការសន្យាដ៏មានពរ!

បើអ្នករាល់គ្នាស្រឡាញ់ខ្ញុំ ចូរកាន់តាមបញ្ញត្តិរបស់ខ្ញុំចុះ។

នោះខ្ញុំនឹងទូលសូមដល់ព្រះវរបិតា ហើយទ្រង់នឹងប្រទានព្រះដីជា
ជំនួយ១អង្គទៀត មកអ្នករាល់គ្នា ឲ្យបានគង់នៅជាមួយ នៅអស់កល្ប
រៀងទៅ

គឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃសេចក្តីពិត ដែលលោកីយ៍ទទួលពុំបាន ព្រោះ
មិនឃើញ...

ឥឡូវនេះ អ្នកដែលនឹងកំពុងអានគម្ពីរភាសាក្រិច និងឃើញវានៅទីនេះ
មិន...ឃើញមានអត្ថន័យ “ដើម្បីយល់ដឹង។” “ដ្បិតពិភពលោកមិនយល់ពីទ្រង់
ទេ។” នោះជាការពិតណាស់។ សូមឱ្យខ្ញុំអានម្តងទៀតឥឡូវនេះ។

គឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃសេចក្តីពិត ដែល...សេចក្តីពិត ដែលលោកីយ៍
ទទួលពុំបាន ព្រោះមិនឃើញហើយមិនស្គាល់ទ្រង់សោះ តែអ្នករាល់គ្នា
ស្គាល់ទ្រង់ (នរណា? អ្នកលួងលោម។) ដ្បិតទ្រង់គង់ជាមួយ ឥឡូវនេះ
(បច្ចុប្បន្នកាល)...ក៏នឹងសណ្ឋិតនៅក្នុងអ្នករាល់គ្នាដែរ។

តើវាគឺជាអ្វី? អ្នកលួងលោមដដែល។

ខុញ្ចុំមិនចោលអ្នករាល់គ្នាឲ្យនៅកំព្រាទេ ខ្ញុំ...

អ្នកណាដឹង។ “ខ្ញុំ” គឺជាសព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួន។

...ខ្ញុំនឹងមកជាអ្នករាល់គ្នាវិញ។

បន្តិចទៀត លោកីយ៍នឹងលែងឃើញខ្ញុំ តែអ្នករាល់គ្នានឹង...ឃើញខ្ញុំ
វិញ ហើយដោយព្រោះខ្ញុំរស់ នោះអ្នករាល់គ្នានឹងរស់ដែរ។

នៅថ្ងៃនោះ អ្នករាល់គ្នានឹងដឹងថា ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវរបិតាខ្ញុំ អ្នករាល់គ្នាក៏
នៅក្នុងខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនៅក្នុងអ្នករាល់គ្នាដែរ។

វានឹងក្លាយជាចំណុចកណ្តាលនៃគំនិតរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែយើងនឹងអានឱ្យឆ្ងាយ
បន្តិច។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំអានវាម្តងទៀតឥឡូវនេះ។

នៅថ្ងៃនោះ (ជាថ្ងៃធំ ជាថ្ងៃជំនុំជំរះ) នៅថ្ងៃនោះ អ្នករាល់គ្នានឹងដឹងថា
ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវរបិតាខ្ញុំ អ្នករាល់គ្នាក៏នៅក្នុងខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនៅក្នុងអ្នករាល់គ្នា
ដែរ។

អ្នកណាដែលមានបញ្ញត្តិរបស់ខ្ញុំ ហើយកាន់តាម គឺអ្នកនោះ ហើយដែលស្រឡាញ់ខ្ញុំ ឯអ្នកណាដែលស្រឡាញ់ខ្ញុំ នោះ ជាទីស្រឡាញ់នៃព្រះវរបិតាខ្ញុំហើយ ខ្ញុំនឹងស្រឡាញ់អ្នកនោះដែរ ក៏ នឹងសំដែងខ្លួនឲ្យអ្នកនោះស្គាល់ផង។

យូដាស (មិនមែនអ៊ីស្លាម) គាត់ទូលទ្រង់ថា ព្រះអម្ចាស់អើយ តើកើតមានហេតុដូចម្តេច បានជាទ្រង់នឹងសំដែងមកឲ្យយើងខ្ញុំស្គាល់ ទ្រង់ តែមិនឲ្យលោកីយ៍ស្គាល់ផង?

នោះហើយជាកុសមុស "លំដាប់លោកិយ។" ប្រសិនបើអ្នកមានការអាន តិចតួចនៅទីនោះ អ្នកនឹងសម្គាល់ឃើញ។ របស់ខ្ញុំគឺ "g" ហើយវានិយាយថា នៅទីនេះ "កុសមុស ឬប្រព័ន្ធលោកិយ។" នោះហើយជាក្រុមជំនុំ ហើយអ្វីៗ ផ្សេងទៀត។

...តើកើតមានហេតុដូចម្តេច បានជាទ្រង់នឹងសំដែងមកឲ្យយើងខ្ញុំ ស្គាល់ទ្រង់ តែមិនឲ្យលោកីយ៍ស្គាល់ផង? តើទ្រង់អាចធ្វើវាបាន យ៉ាងម៉េច?

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលឆ្លើយថា បើអ្នកណាស្រឡាញ់ខ្ញុំ អ្នកនោះ នឹងកាន់តាមពាក្យខ្ញុំ (អាម៉ែន) នោះព្រះវរបិតាខ្ញុំនឹងស្រឡាញ់អ្នកនោះ ហើយយើងនឹងមកឯអ្នកនោះ ក៏នឹងតាំងទីលំនៅ នៅជាមួយដែរ។

អ្នកណាដែលមិនស្រឡាញ់ខ្ញុំ នោះមិនកាន់តាមពាក្យខ្ញុំទេ...

អាចរក្សាពាក្យរបស់ពួកជំនុំ។ ប៉ុន្តែ ចូររក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ អ្នកឃើញ ទេ។

...ឯពាក្យដែលអ្នករាល់គ្នា ទ្រង់មិនមែនជាពាក្យខ្ញុំ គឺជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះវរបិតា ដែលទ្រង់ចាត់ឲ្យខ្ញុំមកទេតើ។

ខ្ញុំប្រាប់សេចក្តីទាំងនេះ ដល់អ្នករាល់គ្នា កំពុងដែលនៅជាមួយគ្នា នៅឡើយ។

តែព្រះដ៏ជាជំនួយ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលព្រះវរបិតានឹងចាត់ មក ដោយនូវឈ្មោះខ្ញុំ ទ្រង់នឹងបង្រៀនអ្នករាល់គ្នា ពីគ្រប់សេចក្តី

ទាំងអស់ ក៏នឹងរំព្រកពីគ្រប់ទាំងសេចក្តី (នោះគឺជា ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់) ដែលខ្ញុំបានប្រាប់ដល់អ្នករាល់គ្នាដែរ។

តើព្រះបានបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកក្នុងគោលបំណងអ្វី? សូមទ្រង់ បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ទៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

16 ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃនោះ អ្នករាល់គ្នានឹងដឹងថា ខ្ញុំនៅក្នុង ព្រះបិតា ហើយព្រះបិតាក៏នៅក្នុងខ្ញុំ ហើយអ្នកគឺជា...ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក ហើយអ្នក នៅក្នុងខ្ញុំ។” ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងនឹងនិយាយរឿងនេះ...

17 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា រឿងនេះនឹងមាននៅលើកាសែត។

អ្នកជំនួញគ្រីស្ទានម្នាក់ ចេញពីល្វីសវិល បានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំមួយរយៈមុន។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “វាជាការអាម៉ាស់មួយ ប៊ីលី ដែលសារទាំងនេះ ដូចដែលអ្នកបាននិយាយកាលពីយប់មិញ មិនបានទៅដល់បួនម៉ឺននាក់នៅទីនេះ ទេ ជំនួសឲ្យមនុស្សមួយរយហាសិប ឬពីររយ បីរយនាក់នៅរោងឧបោសថតូច របស់អ្នក។”

18 ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោក ក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយខែចាប់ពីពេលនេះទៅ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវនៅស្ងៀម ពិភពលោកទាំងមូលនឹងឮរឿងនេះ។” ឃើញទេ?

ខ្សែអាត់ទាំងនោះទៅជុំវិញពិភពលោក ឃើញទេ នៅជុំវិញ។ ដូច្នេះហើយ យើងកំពុងបង្រៀននៅទីនេះ គ្រាន់តែជាអ្វីដែលយើងជឿថាជាការពិត ហើយអ្វី ដែលយើងបានរកឃើញថា ព្រះបានបញ្ជាក់ថាវាជាការពិត។

19 ឥឡូវនេះ គោលបំណង អ្វីដែលជា—តើអ្វីជាគោលបំណងរបស់ព្រះក្នុងការ បញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមគូសចំណាំចុះ យ៉ូហាន ១៤ ដោយ ចាប់ផ្តើមនៅខទី១៤ ហើយអានតាមជំពូក ដើម្បីជាមូលដ្ឋាន។ គោលបំណងរបស់ ព្រះ យើងរកឃើញនៅទីនេះ ក្នុងការបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាគោលបំណង មួយ ដែលព្រះអង្គទ្រង់ផ្ទាល់អាចគង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ហើយបន្តផែនការ របស់ទ្រង់តាមរយៈក្រុមជំនុំ។

នោះ ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយបន្តផែនការរបស់ទ្រង់តាមរយៈ ព្រះគ្រីស្ទ។ ចេញពីព្រះគ្រីស្ទ ចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំ បន្តកិច្ចការរបស់ទ្រង់តាមរយៈ ក្រុមជំនុំ។

20 ឥឡូវនេះ យើងដឹងពីអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ យើងបានរកឃើញ កាលពីយប់មិញថា វាជាព្រះ។

ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើងគិតពីព្រះ ជាព្រះវរបិតា ជាព្រះយេស៊ូវបានមាន បន្ទូលអំពីទីនេះ ព្រះវរបិតារបស់ទ្រង់ ព្រះ ជាព្រះរាជបុត្រា ដូចជាព្រះយេស៊ូវ ព្រះ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចអ្វីដែលយើងហៅវាសព្វថ្ងៃនេះ ឥឡូវនេះ នោះ មិនមានន័យថាមានបុគ្គលបីទេ ឬព្រះផ្សេងគ្នាទេ។ វាមានន័យថាមានព្រះតែមួយ នៅក្នុងមុខងារបី។

សូមយើងនិយាយដូច្នោះ។ អ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់មានគឺ ទ្រង់បានចាក់ចូលក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ ដោយព្រោះទ្រង់នៅទេខ្លួនឯង ហើយចាក់ចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ “ហើយ ព្រះគ្រីស្ទគឺជាការពេញលេញនៃរូបកាយរបស់ព្រះ។” អ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមាន ទ្រង់បានចាក់ចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

ហើយអ្វីទាំងអស់ដែលព្រះគ្រីស្ទទ្រង់បានចាក់ចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ មិនមែន នៅក្នុងបុគ្គលតែមួយទេ ប៉ុន្តែចូលទៅក្នុងរាងកាយទាំងមូល។ នៅទីនោះ ជាកន្លែង ដែលយើងមករួមគ្នា យើងមានអំណាច។ អ្វីទាំងអស់ដែលព្រះជាម្ចាស់មាន គឺ នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះគ្រីស្ទមានគឺស្ថិតនៅក្នុងអ្នក។

“ដ្បិតព្រះជាម្ចាស់បានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយបានគង់នៅក្នុងចំណោម ពួកយើង។” ជីម៉ូថេទី១ ជំពូក៣:១៦ បើអ្នកកត់វាចុះ “បើគ្មានការទាស់ទែងគ្នាទេ អា ថ៍កំបាំងនៃការគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះជាម្ចាស់គឺអស្ចារ្យណាស់: ដ្បិតព្រះជាម្ចាស់ បានសំដែងអោយឃើញនៅក្នុងសាច់ឈាម ហើយយើងមានទ្រង់។ ព្រះ ជា ព្រះយេស៊ូវ បានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយបានដើរនៅលើផែនដី ហើយយើង បានឃើញទ្រង់នឹងភ្នែករបស់យើង។”

21 អ្នកដឹងទេ នៅក្នុងជំពូកដូចគ្នានៃយ៉ូហាន១៤ភីលីពបាននិយាយថា: “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបង្ហាញយើងពីព្រះវរបិតា នោះវានឹងបំពេញចិត្តយើង។”

22 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំបាននៅជាមួយអ្នកយូរហើយ ភីលីព ហើយ អ្នកមិនស្គាល់ខ្ញុំទេឬ? ពេលអ្នករាល់គ្នាបានឃើញខ្ញុំ អ្នករាល់គ្នាបានឃើញ ព្រះបិតា។ ហើយហេតុអ្វីបានជាអ្នកនិយាយមកកាន់ខ្ញុំថា ‘សូមបង្ហាញយើងពី ព្រះបិតា?’ ព្រះត្រូវបានក្លាយជាសាច់ឈាម។

23 ឥឡូវនេះវាគឺនៅទីនេះ។ ព្រះវរបិតាគឺជាព្រះលើអ្នក យើងកំពុងនិយាយ។ យើងមានតាំងពីអីជាមក។ ព្រះ ជាព្រះវរបិតា បានសណ្ឋិតលើលោកម៉ូសេ និង កូនចៅអ៊ីស្រាអែល នៅក្នុងបង្គោលភ្លើង។ បន្ទាប់មក ព្រះនៅជាមួយយើង ក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ។ ដើរជាមួយយើង និយាយជាមួយយើង ញ៉ាំជាមួយយើង ដេកជាមួយ យើង។ ព្រះគង់លើយើង ព្រះនៅជាមួយយើង ហើយឥឡូវនេះព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុង យើង។ គឺព្រះទាំងអស់ ចូលមកក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះគ្រីស្ទទាំងអស់បានយាងមក ក្នុងក្រុមជំនុំ។

តើវាគឺជាអ្វី? ព្រះធ្វើការនៅក្នុងអ្នក។ កន្លែងណាក៏ដោយនៅក្នុងពិភពលោក ដែលទ្រង់ចង់ហៅអ្នក អ្នកនៅទីនោះ ហើយធ្វើការនៅក្នុងអ្នក ដើម្បីធ្វើតាមព្រះទ័យ របស់ទ្រង់។ តើយើងត្រូវអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់យ៉ាងណា! ព្រះជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ត្រូវបានបញ្ជូនមកក្នុងគោលបំណងនៃព្រះដែលគង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ ទ្រង់ ផ្លាស់ប្តូរតាមសម័យកាលនីមួយៗ ដោយធ្វើតាមឆន្ទៈដ៏ទេវភាពរបស់ទ្រង់។

24 នៅពេលដែលមនុស្សលេងសើចនឹងអ្នក ពួកគេមិនលេងសើចនឹងអ្នក ទេ ពួកគេសើចចំអកចំពោះទ្រង់ដែលបានចាត់អ្នកមក។ ដូច្នេះ ព្រះយេស៊ូវ មានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកមានពរហើយ នៅពេលដែលមនុស្សនិយាយអាក្រក់ គ្រប់បែបយ៉ាងមកលើអ្នក ដោយមិនពិត ដោយព្រោះនាមយើង។ អ្នកមានពរ ហើយ។” ហើយម្តងទៀត “អស់អ្នកណាដែលរស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ នឹង រងការបៀតបៀន។”

ដ្បិត ពេលព្រះបានបើកសម្តែងឲ្យគេស្គាល់ទ្រង់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ នោះគេស្តាប់ ទ្រង់។ តើអ្នកណាស្តាប់ទ្រង់ជាងគេ? ក្រុមជំនុំ។ ក្រុមជំនុំស្តាប់ទ្រង់ ខ្លាំងបំផុត។ ពួកគេស្តាប់ទ្រង់ខ្លាំងជាងស្តាប់—អ្នកប្រមឹក។ ពួកគេស្តាប់ទ្រង់ខ្លាំងជាងមនុស្ស ដទៃទៀតទាំងអស់។ វាគឺជាពួកជំនុំដែលស្តាប់ទ្រង់។ ដូច្នេះ ហើយ នៅពេលដែលអ្នក ឃើញ*កូសមូស* “លំដាប់លោកិយ ពិភពលោកដែលមិនស្គាល់ទ្រង់” មានន័យថា “ក្រុមជំនុំ” ដែលគេហៅថា “មិនស្គាល់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់បានមកដំឡើងដីរបស់ទ្រង់ ហើយគេមិនបានទទួលទ្រង់សោះ។”

“ប៉ុន្តែអស់អ្នកដែលបានទទួលទ្រង់ នោះពួកគេត្រូវបានប្រទានអំណាចឱ្យ ក្លាយជាកូនព្រះ ដល់អស់អ្នកដែលជឿលើព្រះនាមទ្រង់។” អូ ដែលយើងត្រូវ ស្រឡាញ់ទ្រង់ហើយថ្វាយបង្គំទ្រង់! គោលបំណងនៃព្រះ ចង់បានការប្រកប!

25 ដូចជា មុនពេលយើងចាកចេញពីអត្ថបទនោះ ចូរយើងប្រើវា នៅសម័យនាងរស់ ក្នុងច្បាប់នៃការប្រោសលោះ ពេលណាអូមីបានចាកចេញពីស្រុកទៅដោយសារការងទុក្ខ និងគ្រាលំបាក។ នាងបានចូលទៅក្នុងស្រុកម្ខាង ដែលជាគ្រឹស្ថានមិនក្តៅមិនត្រជាក់។ ដោយសារតែ ជនជាតិម្ខាងមកពីកូនស្រីរបស់ឡុត ហើយគេហៅថាអ្នកជឿ ហើយវាលាយឡំគ្នា។ រួចប្តីក៏ស្លាប់ ហើយកូនប្រុសទាំងពីរក៏ស្លាប់។ ហើយនៅតាមផ្លូវទៅផ្ទះ ណាអូមី...នាងរស់ និង ណាអូមី នៅតាមផ្លូវទៅផ្ទះ របស់នាង...កូនប្រុសស្រីម្នាក់ឈ្មោះ អំប៉ា។ នាងបាននិយាយថា នាងនឹងត្រឡប់ទៅប្រទេសរបស់នាងវិញ ទៅកាន់ព្រះរបស់នាង និងទៅកាន់ព្រះវិហាររបស់នាង និងប្រជាជនរបស់នាងវិញ។ ហើយណាអូមីបានព្យាយាមយកនាងរស់ត្រឡប់ទៅវិញ ប៉ុន្តែនាងបាននិយាយថា “ប្រជាជនរបស់អ្នកគឺជាប្រជាជនរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះរបស់អ្នកគឺជាព្រះរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកស្លាប់នៅទីនោះ ខ្ញុំនឹងស្លាប់។ អ្នកត្រូវគេបញ្ជុះនៅទីណា ខ្ញុំនឹងត្រូវគេបញ្ជុះនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំនឹងមិនត្រលប់មកវិញទេ។”

26 នោះហើយជាពេលដែលមនុស្សម្នាក់បានមើលឃើញនិមិត្ត។ កុំខ្វល់ពីអ្វីដែលប្រជាជនរបស់នាងនិយាយ “អ្នកនឹងទៅទីនោះដើម្បីក្លាយជាមនុស្សបរិសុទ្ធ ឬអ្វីមួយ។” នោះមិនមានអ្វីខុសគ្នាចំពោះនាងរស់ទេ។ មានគោលបំណងរបស់ព្រះដែលត្រូវបំពេញ។

27 ហើយដូចដែលអ្នកកំពុងស្រែកឃ្លាននៅយប់នេះសម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នក ដែលទាញអ្នក គោលបំណងនៃព្រះនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នកត្រូវតែបំពេញ ដូចនឹងនាងរស់ដែរ។

28 រឿងនោះគឺល្អណាស់! ខ្ញុំមិនអាចទុកវាចោល សូម្បីមួយភ្លែត។ អ្នករាល់គ្នាដឹងពីច្បាប់នៃការប្រោសលោះ នៅពេលដែលលោកបូអូស... អ្នកដឹងរឿងដែលនាងរស់រើសគួរស្រូបនៅវាល ហើយបានទទួលការពេញចិត្តពីបូអូស។ ហើយមុននឹងគាត់អាចរៀបការជាមួយនាង គាត់ត្រូវលោះអ្វីៗទាំងអស់ដែលណាអូមីបានបាត់បង់។ ហើយមនុស្សតែម្នាក់គត់ដែលអាចប្រោសលោះការធ្លាក់ចុះរបស់ណាអូមី ក្នុងច្បាប់នៃការប្រោសលោះ គឺជាសាច់ញាតិជិតស្និទ្ធ ត្រូវតែជាញាតិមុនពេលគាត់អាចលោះ។ ហើយនោះគឺជាសាច់ញាតិជិតស្និទ្ធបំផុតរបស់នាង។ ហើយគាត់ត្រូវធ្វើសញ្ញាសាធារណៈ នៅខាងក្រៅខ្លោងទ្វារ ឬការសារភាពជា

សាធារណៈថាគាត់បានប្រោសលោះនូវអ្វីទាំងអស់ដែលណាអ្វីបានបាត់បង់។ លោកបូអូសបានធ្វើដូច្នោះដោយដោះស្រាយកង្វែងរបស់គាត់នៅចំពោះមុខពួក ចាស់ទុំ ហើយបាននិយាយថា “ប្រសិនបើមានអ្នកណាម្នាក់នៅទីនេះដែលជាម្ចាស់ ឬសិទ្ធិរបស់ណាអ្វី នោះថ្ងៃនេះខ្ញុំបានលោះវាហើយ។”

29 ហើយនោះជារបៀបដែលព្រះបានធ្វើ ធ្វើតាមច្បាប់របស់ទ្រង់។ ព្រះមិនអាច ប្រទានឲ្យអ្នកនូវច្បាប់មួយដើម្បីធ្វើតាម ហើយទ្រង់ក៏ធ្វើតាមច្បាប់មួយទៀត។ ទ្រង់ធ្វើតាមច្បាប់របស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មក ព្រះ ដើម្បីលោះពួកជំនុំដែលបាត់បង់ ពិភពលោកដែលបាត់បង់ ការបង្កើតដែលបាត់បង់។ ព្រះ ដែលមានព្រះវិញ្ញាណ គ្មានទីបញ្ចប់ ដើម្បីលោះពូជមនុស្សដែលបាត់បង់ ព្រះអង្គទ្រង់បានក្លាយទៅជា ញាតិពិតស្និត ជាមនុស្ស ជាព្រះរាជបុត្រា ដែលទ្រង់បានបង្កើតក្នុងផ្ទៃនៃនាង ម៉ារី។ ហើយបន្ទាប់មក ទ្រង់បានធ្វើទង់សញ្ញា ឬទីបន្ទាល់។ នៅខាងក្រៅ ទ្វារក្រុងយេរូសាឡឹម ទ្រង់ត្រូវបានលើកឡើងនៅចន្លោះមេឃនិងផែនដី ហើយ សុគត ហើយបានលោះអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយនៅក្នុងការបង្ហូរឈាម ទ្រង់បាន ញែកក្រុមជំនុំជាបរិសុទ្ធ ដែលទ្រង់ផ្ទាល់អាចរស់នៅ និងប្រកប និងទំនាក់ទំនង ជាមួយ។ ដែលបានបាត់បង់កន្លែងនៃការប្រកបគ្នាពីសួនច្បារអេដែន ជាកន្លែង ដែលព្រះជាម្ចាស់យាងចុះមកជារៀងរាល់ល្ងាច ម៉ោងនៅព្រះវិហារ។

តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? ព្រះបានយាងចុះមកក្នុងភាពត្រជាក់នៃថ្ងៃលិច នៃព្រះអាទិត្យ។ គ្មានអ្វីដែលត្រូវគិតទេនៅពេលវាចាប់ផ្តើមយប់ មនុស្សគិតអំពី ក្រុមជំនុំនិងព្រះ គ្រីស្ទាន។ អ្នកឃើញព្រះអាទិត្យលិច អ្នកដឹងថាព្រះអាទិត្យរបស់ អ្នកកំពុងលិច។

30 ហើយនៅពេលល្ងាច ទ្រង់យាងចុះមកប្រជុំជាមួយនឹងពួកគេ។ ហើយនៅ ទីនោះ ទ្រង់បានបាត់បង់ការប្រកបនោះ ពីព្រោះអំពើបាបនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យទ្រង់ ធ្វើនោះទេ។

ហើយទ្រង់ត្រូវបានកើតជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង ដើម្បីឲ្យទ្រង់អាចត្រលប់មកជាមនុស្សវិញ ហើយរស់នៅជាមនុស្ស ហើយឱ្យបុរស ម្នាក់មានភាពរូបរាងជាមួយនឹងទ្រង់ម្តងទៀត ហើយប្រគល់សិទ្ធិដែលព្រះបាន ប្រទានមកគាត់វិញ។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។

31 នោះជាគោលបំណងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាគឺជាព្រះវរបិតា ម្តងទៀត ព្រះជាព្រះវរបិតាដែលគង់នៅក្នុងអ្នក ដំណើរការផែនការរបស់ទ្រង់ ដើម្បីបញ្ចប់ ផែនការនៃការប្រោសលោះរបស់ទ្រង់។ ធ្វើការតាមរយៈអ្នក ធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយជាអ្នក រួមការងារជាមួយទ្រង់ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវកន្លែងមួយ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវចំណែកមួយដែល អ្នកបានធ្លាក់ចុះ សម្រាប់បងប្អូនប្រុសស្រីរបស់អ្នកដែលបានបាត់បង់ ផ្តល់ឱ្យអ្នក នូវព្រះវិញ្ញាណ និងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ ដើម្បីទៅចាប់អ្នកដែលបាត់បង់ ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងសួនអេដែន។ “អីជាម អីជាម តើអ្នកនៅឯណា?” នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើចំពោះបុរសប្រុស្តី។ នៅពេលដែលវាចូលទៅ ក្នុងបេះដូងរបស់ពួកគេ ហើយយកកន្លែងរស់នៅរបស់វា នោះមានការស្រែកឃ្លាន ចំពោះព្រលឹងដែលបាត់បង់។

នោះជាអ្វីដែលជាបញ្ហាក្នុងការប្រជុំថ្ងៃនេះ។ មិនមានការប៉ះពាល់ព្រះវិញ្ញាណ គ្រប់គ្រាន់នៅក្នុងវា ដើម្បីទៅរកព្រលឹងនៃអ្នកបាត់បង់ និងអ្នកដែលស្លាប់នោះទេ។ វាកាន់តែបង្កើតឈ្មោះ ឬព្រះវិហារ ឬអគារ ឬនិកាយ ជំនួសឱ្យកម្មវិធីដែលឈ្នះ ព្រលឹងដែលបាត់បង់។ វាក្មេងៗអាស្រ័យស្រី! យើងអាចនៅលើវាបានច្រើន។

ព្រះបានចាក់អង្គទ្រង់ចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ត្រូវហើយ។

32 ព្រះគ្រីស្ទបានចាក់អង្គទ្រង់ចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ដូច្នេះ ឥឡូវនេះសូមមើល “នៅថ្ងៃនោះ អ្នករាល់គ្នានឹងដឹងថា ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះបិតា ហើយអ្នករាល់គ្នានៅក្នុង ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក។ នៅថ្ងៃនោះអ្នកនឹងដឹង។” ដ្បិត វាគឺ រឿងទាំងមូល គឺជាផែនការមួយនៃការប្រោសលោះដែលនឹងធ្លាក់ចុះ ថាព្រះទ្រង់យាងត្រឡប់មក គង់នៅក្នុងទីលំនៅជាមួយនឹងវាស្រ្តទ្រង់ ដូចទ្រង់បានធ្វើកាលពីដើមមក។

ឥឡូវនេះ ដរាបណាទ្រង់មានក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់នៅក្នុងលក្ខខណ្ឌនៃ ការនិយាយ មានក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ទៅកន្លែងមួយដែលទ្រង់អាចបង្ហូរចូល ដោយខ្លួនឯង ហើយស្រឡាញ់ និងបញ្ចុះបញ្ចូល និងការប្រកប នោះនឹងមកដល់ អេដែន។ ទ្រង់នឹងយកក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ត្រឡប់ទៅកន្លែងនោះ—វាបានទុកទ្រង់ ទៅឯសួនអេដែនម្តងទៀត ទីនោះជាកន្លែងដែលវាធ្លាក់។ ឥឡូវនេះ...នោះហើយ ជាកន្លែងដែលវាបានចាប់ផ្តើមដំបូងរបស់ខ្លួន ឬធ្លាក់ចុះ។ មានកន្លែងដែលវានឹង ត្រូវបានយកមកវិញភ្លាមៗ ជាមួយនឹងរាល់ការប្រោសលោះដ៏ស្អាតស្អំ នាំពួកគេ ទៅកន្លែងនោះម្តងទៀត។

33 ក្រុមជំនុំបាននៅក្នុងពិភពលោកមួយរយៈមកហើយ។ ហើយក្រុមជំនុំ ពិតណាស់ បន្ទាប់ពីកំណែទម្រង់ នៃមួយពាន់ប្រាំរយឆ្នាំនៃយុគដឹក... លូធើ គឺជាអ្នកកំណែទម្រង់ដំបូងគេដែលបានចេញមុខបន្ទាប់ពីសម័យពួកសាវ័ក។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលលោកលូធើចេញមក ព្រះបានលើកឡើងបន្តិចនៃព្រះវិញ្ញាណ ហើយបានចាក់វាចេញមកលើក្រុមជំនុំ ក្នុងការរាប់ជាសុចរិត។ ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងថ្ងៃនៃវេសលី ទ្រង់បានបង្ហូរអង្គទ្រង់បន្តិចបន្ថែមទៀត ចូលទៅក្នុងការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ ហើយនៅពេលដែលសម័យកាន់តែរីកធំឡើង ដល់ពេលចុងក្រោយ ព្រះជាម្ចាស់បានបំពេញក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ គ្រាន់តែក្រឡេកមើលជុំវិញ ហើយរកមើលថាតើនោះជាការពិតឬអត់។

34 សូមក្រឡេកមើលយុគសម័យលូធើ អ្នកដែលបានអានប្រវត្តិសាស្ត្រ មើលការរីកផុសផុលរបស់ពួកគេ និងអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ សូមក្រឡេកមើលថាតើការក្រោកឡើងរបស់វេសលី ធំជាងនេះប៉ុណ្ណា ពួកគេមានអំណាចកាន់តែច្រើន ប៉ុន្តែនៅក្នុងជនជាតិភាគតិច។ ចាំមើលនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ តើផុសផុលឡើងដែលពួកគេមាននៅពេលនោះ អស្ចារ្យ និងធំទូលាយយ៉ាងណា។

35 ទៅកាន់ *អ្នកមកថ្ងៃអាទិត្យរបស់យើង* ផងដែរ ទស្សនាវដ្តីកាតូលិកផ្តល់ការសារភាពថាពេនទីកុស្តបានបង្កើតការប្រែចិត្តជឿមួយលានប្រាំសែនក្នុងរយៈពេលមួយឆ្នាំ ហួសពីព្រះវិហារដទៃទាំងអស់រួមគ្នា។ កាតូលិកបានផ្លាស់ប្តូរបានត្រឹមតែមួយលានប៉ុណ្ណោះ។ នៅក្នុង*អ្នកទស្សនាថ្ងៃអាទិត្យ* ផ្ទាល់របស់ពួកគេកាសែតនេះហៅថា *អ្នកមកថ្ងៃអាទិត្យ* បានផ្តល់សេចក្តីថ្លែងការណ៍ថាពេនទីកុស្តដលើសពីពួកគេ។

ហើយ សូមចាំថា ការប្រែចិត្តជឿរបស់ពេនទីកុស្ត គឺជាការប្រែចិត្តជឿដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។ នៅក្នុងភាគតិច ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ នៅលើចំហៀងនៃផ្លូវចេញនៅទីនោះ ជាមួយ—ហ្នឹតាចាស់។ ហើយស្រ្តីក៏មិនអាចទិញស្រោមជើងមួយគូបានដែរ។ ដេកនៅលើផ្លូវថ្នើរ ហើយរើសពោតកិន ហើយធ្វើនំប៉័ងឲ្យកូន។ ប៉ុន្តែតើវាមកដល់អ្វី? ព្រះវិហារដែលមានអំណាចបំផុតនៅលើពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ មិនមែននៅក្នុងភ្នែករបស់លោកីយ៍ទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះនេត្រនៃព្រះ ពីព្រោះទ្រង់បង្ហាញវាដោយអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើសម្រាប់ពួកគេ។ ទ្រង់កំពុងចាក់អង្គទ្រង់ចូលទៅក្នុងពួកគេ ដោយចាក់វាចូលទៅក្នុង។

36 សូមកត់សម្គាល់នូវអ្វីដែលបានកើតឡើងឥឡូវនេះ ព្រះបានចាក់អង្គទ្រង់ចូលទៅក្នុងពួកគេ។ ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំបានទៅដល់កន្លែងមួយ ពីលូធើ វេសលី ហើយការងើបឡើងវិញគឺឆ្ពោះទៅពេនទីកុស្ត ហើយឥឡូវនេះចូលទៅក្នុងយុគសម័យនេះ ដែលយើងកំពុងមកឥឡូវនេះ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា គ្រាន់តែជាការបន្ថែមរបស់វាប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលពួកលូធើរៀនត្រឡប់ទៅទីនោះបានសង្គ្រោះ ពួកគេបានទទួលផ្នែកមួយនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នៅពេលដែលពួកមេតូឌីសបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ នោះគឺជាកិច្ចការរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ វាជាផ្នែកមួយនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “គេគ្មានយើងមិនបានល្អឥតខ្ចោះ” ព្រះគម្ពីរបានចែង។ ឃើញទេ?

37 ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់ នៅពេលដែលពន្លឺបានចាប់ផ្តើមបំភ្លឺនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់កំពុងទន្ទឹងរង់ចាំយើង ដែលជារឿងដ៏អស្ចារ្យពីយើង។ ដោយសារតែ “កន្លែងណាដែលមានការទទួលច្រើន គឺមានការទាមទារច្រើន។” ដូច្នេះ ទ្រង់នឹងទាមទារយើងច្រើនជាងទ្រង់ទាមទារពីពួកលូធើរៀន ឬមេតូឌីស ដោយសារតែយើងដើរក្នុងពន្លឺដ៏ខ្លាំងមួយ ជាមួយនឹងអំណាចដ៏ធំជាង ជាមួយនឹងចេស្តាដ៏អស្ចារ្យជាង... ជា—សាក្សីដ៏អស្ចារ្យជាងពួកគេមាន។ ឥឡូវនេះ យើងមានសាក្សីកាន់តែខ្លាំងអំពីដំណើររស់ឡើងវិញ។ យើងមានរបស់កាន់តែរឹងមាំ ប្រាកដជាងអ្វីដែលពួកគេមាន។

38 ប៉ុន្តែវាដូចជាខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់មហាវិទ្យាល័យ លូធើរៀនកាលពីមិនយូរប៉ុន្មាននោះ។

ពួកគេថា “តើយើងបានទទួលអ្វីខ្លះ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បុរសម្នាក់បានដាំដំណាំពោត។ ស្លឹកតូចៗដំបូងលាស់មក ហើយគាត់និយាយថា ‘សូមអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់សម្រាប់—ដំណាំពោត! បន្តទៅទៀត គាត់មានវា ប៉ុន្តែគាត់មានវាតែក្នុងទម្រង់ដំបូងប៉ុណ្ណោះ។ ដោយបន្តទៅទៀត វាក្លាយជាសំបក។”

ហើយរំហោលមួយចេញមកនៅលើវា ដែលជាមេតូឌីស។

39 ប្រសិនបើអ្នកមើលធម្មជាតិ អ្នកនឹងឃើញព្រះធ្វើការ។ មានអាថ៌កំបាំងមួយនៅទីនោះ ដែលសូម្បីតែទៅជាមួយកិច្ចបម្រើ។ ឃើញទេ? នោះ ការមើលពី

ធម្មជាតិ មើលពីរបៀបដែលវាដំណើរការ សម័យណា និងពេលណា អ្នកអាច ឃើញកន្លែងដែលអ្នកកំពុងរស់នៅ។ មើលពីសម័យកាល។

40 ឥឡូវនេះ ពួកមេតូឌីស ពួកវា ជារំយោល។ ពួកគេបានក្រឡេកមើលទៅ លូធើរៀនវិញ បាននិយាយថា “យើងបានទទួលការរាប់ជាបរិសុទ្ធ អ្នកមិនមានអ្វី នៅក្នុងវាទេ។”

ដោយបន្តទៅទៀត ពីលំអងនោះ ពីមេតូឌីស ចេញគ្រាប់នៃ...ស្មៅតពោត។ នោះគឺជាពេនទីកុស្ត។

ហ្នឹងហើយ គឺជាការរាប់ជាសុចរិត ដំណាក់កាលមួយរបស់វា។ ការព្រែក ជាបរិសុទ្ធ ដំណាក់កាលមួយទៀតនៃវា។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដំណាក់កាល មួយទៀតនៃវា ពេនទីកុស្ត។ លូធើរ វេសលី ពេនទីកុស្ត។

41 ឥឡូវនេះ តើពេនទីកុស្តជាអ្វី? ខ្ញុំប្រដូចវា ព្រោះពេនទីកុស្ត វាបាននាំមក វិញ មិនមែនស្លឹកបែតង មិនមែនរំយោលទេ ប៉ុន្តែ...

ពោតមិនអាចនិយាយទៅកាន់រំយោលបានទេ “ខ្ញុំគ្មានប្រយោជន៍ពីអ្នកទេ។” ឬ រំយោលមិនអាចនិយាយទៅកាន់—ស្លឹក “ខ្ញុំគ្មានប្រយោជន៍ពីអ្នកទេ” ព្រោះ ជីវិតដដែលដែលនៅក្នុងស្លឹកធ្វើជារំយោល។ ជីវិតដូចគ្នាគឺនៅក្នុងរំយោលធ្វើឱ្យ មានស្មៅត។

ហើយវាគឺជាក្រុមជំនុំលូធើរៀនដែលបានបង្កើតព្រះវិហារវេសលី។ វាជា ព្រះវិហារវេសលីដែលបង្កើតពេនទីកុស្ត។

ប៉ុន្តែពេនទីកុស្តតើវាជាអ្វី? វាគឺជាការស្តារឡើងវិញនូវប្រភេទគ្រាប់ធញ្ញជាតិ ដែលបានចូលទៅក្នុងដីកាលពីដើមដំបូង ការនាំយកមកវិញនូវភាពពេញលេញ នៃអំណាចនៃថ្ងៃបុណ្យទី៥០ តាមរយៈពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឃើញទេ នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ។ អូ វាជារឿងដ៏អស្ចារ្យមួយដែលត្រូវមើល ជឿ និង សម្លឹងមើល។

42 ឥឡូវនេះនៅក្នុងសម័យនេះដែលយើងកំពុងរស់នៅ សម័យនេះហួសពីពេន ទីកុស្ត ។

ពេនទីកុស្តបានតាំងខ្លួនជាអង្គការនានា ហើយបានចាប់ផ្តើមក្លែងបន្លំ យ៉ាងច្រើនអំពីអង្គការនានា “យើងជានេះហើយយើងជានោះ។” នោះគ្រាន់តែជា

ធម្មជាតិប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកគ្រាន់តែមិនអាចជួយវាបាន។ វាជាធម្មជាតិ។ ពួកគេនឹងធ្វើវា។ វាជាផែនការសម្រាប់ពួកគេដើម្បីធ្វើវា។

ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំបានបន្តទៅមុខទៀត។ វាបានក្លាយទៅជាធំជាងមុន កាន់តែខ្លាំង។ វាជាការស្តារអំណោយទាន។

ហើយប្រជាជនពេនទីកុស្តជាច្រើនមិនជឿលើការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ការបម្រើរបស់ទេវតា និងអំណាចនៃព្រះ។ ពួកពេនទីកុស្តជាច្រើនហៅការនិមិត្តទាំងនេះដែលខ្ញុំឃើញថា “វិញ្ញាណអាក្រក់” អង្គការជាច្រើននឹងមិនមានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងវាទេ នៅក្នុងពេនទីកុស្ត។ ឃើញទេ យើងបានផ្លាស់ប្តូរលើសពីនោះ។ ដូចមេតូឌីសហៅថា ពួកពេនទីកុស្ត “ឆ្លុត” សម្រាប់ការនិយាយភាសាដទៃ។ ដូចលូធើរៀនហៅពួកមេតូឌីស “ឆ្លុត” សម្រាប់ការស្រែក។ ឃើញទេ?

ប៉ុន្តែ វាក៏ជាការចេញមកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ រហូតដល់ព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យត្រូវបានបំពេញឡើង ហើយបានត្រូវពេញ ហាលេលូយ៉ា នៃអំណាចដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា។ រហូតពេលនេះ វាបានទៅដល់កន្លែងមួយរហូតដល់កិច្ចការដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើគឺបង្ហាញខ្លួនឯងនៅក្នុងក្រុមជំនុំឡូរ៉េនេះ។ យើងនៅជិតបង្ហើយ មិត្តអើយ។

43 សូមឲ្យខ្ញុំឈប់នៅទីនេះ មួយនាទី ដើម្បីទទួលបានអ្វីដែលព្រះដាក់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក្នុងក្រុមជំនុំ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវប្រភេទមួយផ្សេងទៀតដើម្បីឱ្យអ្នកដឹង។ ត្រលប់ទៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ នៅពេលដែល—ក្មេង...

បុរសម្នាក់ធ្វើផ្ទះខ្លួនឯង។ គាត់ទទួលបានកូនក្រមុំរបស់គាត់ នោះជារឿងដំបូង។

បន្ទាប់មកគាត់ក្លាយជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ ម្នាក់ដូចជាអង្គការមួយ។ នោះជាការល្អ។

រឿងបន្ទាប់កើតមក មានកំណើតនៅផ្ទះនោះ។ នោះហើយជាពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឃើញទេ វិញ្ញាណមួយផ្សេងទៀតបានចូលមក ដែលជាកូនប្រុស។ កូននោះ គាត់មិនពេញបន្ទុកទេ ហើយក៏មិនបានទទួលមរតកដែរ ទាល់តែគាត់មានអាយុជាក់លាក់។ ហើយគាត់ត្រូវតែបញ្ជាក់ ជាមុនសិន។ បាទ។

ហើយបន្ទាប់មកពួកគេមានច្បាប់នៃការសុំជាកូនចិញ្ចឹម។ ជូនចំពោះលោកជាអ្នកដឹកនាំ “ការដាក់កូនប្រុស” នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយឥឡូវនេះ ឃើញទេ

ពេលគាត់មកដល់កន្លែងមួយដែលគាត់ទទួលយកជាកូនចិញ្ចឹម។ ព្រះយេស៊ូវបានលើកឧទាហរណ៍ដ៏ស្រស់ស្អាតមួយអំពីវា នៅលើភ្នំ។

44 ដូចខ្ញុំបាននិយាយថា ព្រះនឹងមិនទៅក្រៅច្បាប់របស់ទ្រង់ដើម្បីធ្វើអ្វីឡើយ។

ប្រសិនបើអ្នកមានអណ្តូងទឹកនៅលើភ្នំនេះ ផ្លូវទឹកពេញអាសាស ហើយនៅលើភ្នំផ្សេងទៀតនៅទីនេះ អ្នកមានដំណាំកំពុងឆេះ អ្នកអាចឈរនៅលើភ្នំនេះ និងស្រែក “អូ ទឹករត់មកនេះហើយមកស្រោចដំណាំខ្ញុំ! អូ ទឹក មកស្រោចដំណាំខ្ញុំទៅ!” វានឹងមិនដែលធ្វើដូច្នោះទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកនឹងធ្វើការតាមច្បាប់ទំនាញ អ្នកអាចស្រោចទឹកដំណាំនោះ។

45 អ្នកមានមនុស្សឈឺដេកនៅទីនេះ ឬមនុស្សមានបាបដេកនៅទីនេះ ឬមនុស្សដែលប្រេចិត្ត មិនអាចបោះបង់ការជឿស្រា មិនអាចបោះបង់ការជក់បារី មិនអាចបោះបង់តណ្ហា និងអ្វីៗបាន។ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែធ្វើការតាមច្បាប់របស់ព្រះ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលមកទីនោះ នោះគាត់មិនមែនជាបស់គាត់ទៀតទេ។ គាត់នឹងបញ្ឈប់រឿងនោះ ពីព្រោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយកគាត់មកជំនួស។ ប៉ុន្តែ អ្នកត្រូវធ្វើការតាមច្បាប់របស់ព្រះ ជាច្បាប់របស់ព្រះ។

46 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ នៅពេលដែលទារកនេះកើតមក ពួកគេបានមើលវា ដើម្បីមើលពីរបៀបដែលវាមានអាកប្បកិរិយា និងចរិតប្លកពា។

ពេលនោះឪពុក ជាអ្នកជំនួញដ៏ពូកែម្នាក់ ប្រហែលជាអាយុសែសិប ឬហាសិបឆ្នាំ គាត់មិនមានពេលបង្រៀនទារកនេះ ខ្លួនឯងទេ ដូច្នោះគាត់បានទទួល... នៅសម័យពួកគេអត់មានសាលារដ្ឋដូចឥឡូវនេះទេ ដូច្នោះពួកគេទទួលបានអ្វីដែលគេហៅថា “គ្រូបង្រៀន” ឬ “អ្នកចិញ្ចឹម” គ្រូបង្រៀន។ ហើយគ្រូបង្រៀនម្នាក់នេះគឺពូកែបំផុតដែលគាត់អាចរកបាន ដូច្នោះគាត់នឹងនិយាយការពិត ហើយប្រាប់ឪពុកពីការពិត។

47 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលក្មេងប្រុសនេះឈានដល់អាយុជាក់លាក់មួយ និយាយថា គាត់មានភាពចាស់ទុំ។ ប្រសិនបើក្មេងប្រុសនោះគ្រាន់តែជាជនក្បត់មិនល្អ មិនខ្វល់ពីមុខជំនួញរបស់ឪពុក អ្វីដែលគាត់បានគិតគីការចែង និងរត់ជាមួយស្រ្តី ឬ—ឬជីកស្រា លេងល្បែង ឬការប្រណាំងសេះ ក្មេងប្រុសនោះតែងតែជាកូនប្រុស ប៉ុន្តែគាត់មិនត្រូវបានគេដាក់ឱ្យទទួលមរតកពីឪពុករបស់គាត់ទាំងអស់នោះទេ។

តែបើគាត់ជាកូនល្អ ហើយគាត់ធ្វើជំនួញឪពុក ហើយគាត់បង្ហាញថាគាត់ជាកូនត្រឹមត្រូវ បន្ទាប់មក ពួកគេមានពិធីមួយ។ គេនាំក្មេងប្រុសនោះចេញទៅតាមផ្លូវ ហើយបំពាក់អាវពណ៌ស គេដាក់គាត់នៅលើរន្ទា ដើម្បីឲ្យអ្នកក្រុងទាំងអស់អាចមើលឃើញ។ គេធ្វើពិធីដប់លៀងនិងបុណ្យចម្រើនព្រះជន្ម ហើយឪពុកក៏ធ្វើពិធីទទួលកូន។ គាត់បានយកកូនប្រុសមកធ្វើជំនួញផ្ទាល់ខ្លួន ហើយពេលនោះកូនប្រុសក៏រួមចំណែកស្ទើរជាមួយឪពុក។ ពាក្យម្យ៉ាងទៀត បើនៅសម័យនេះ ឈ្មោះកូនប្រុសនៅលើមូលប្បទានបំត្រក់ល្អដូចប៉ាដែរ។

48 ឥឡូវនេះ មើលអ្វីដែលព្រះបានធ្វើ។ នៅពេលដែលព្រះរាជបុត្រទ្រង់ប្រសូតមក ទ្រង់បានទុកទ្រង់ឱ្យទៅអស់រយៈពេលសាមសិបឆ្នាំ ដោយសាកល្បងទ្រង់សាកល្បងទ្រង់។ បន្ទាប់មក ទ្រង់ប្រទានឲ្យទ្រង់នូវការសាកល្បងដ៏លំបាកបីឆ្នាំ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅចុងបញ្ចប់នៃការសាកល្បងដ៏លំបាក ពេលទ្រង់បានឃើញថាព្រះរាជបុត្រាទ្រង់អាចធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតាបាន ភ្នំដើមអូលីវ សៀវភៅលូកា ទ្រង់បាននាំពេត្រុស យ៉ាកុប និងយ៉ូហាន ជាសាក្សីបីនាក់ឡើងទៅលើកំពូលភ្នំ ហើយនៅទីនោះព្រះជាម្ចាស់បានអនុវត្តច្បាប់នៃការសុំជាកូនចិញ្ចឹម។ ទ្រង់...គេងើបមុខឡើងឃើញព្រះយេស៊ូវ ហើយសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ក៏ដូចផ្លេកបន្ទោរ។ ហើយដូចជាពពកគ្របបាំងទ្រង់ ហើយមានសំឡេងចេញពីពពក មកថា “នេះគឺជាកូនស្ទូនភ្នំអញ ជាទីពេញចិត្តអញណាស់ ចូរស្តាប់ទ្រង់ចុះ។ ខ្ញុំនឹងអង្គុយចុះ ហើយមិនមានអ្វីត្រូវនិយាយទៀតទេ។ អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលគឺជាច្បាប់ និងសេចក្តីពិត។”

49 ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំបានមកតាមរយៈសាលាទាំងនោះ។ នាងបានរៀបការកាលពីយូរយារណាស់មកហើយ ហើយក្លាយជានិកាយ ជាអង្គការ។ ប៉ុន្តែអ្នកសម្គាល់ឃើញថា កំណើតបង្កើតអ្វីផ្សេងទៀត។ ហើយឥឡូវនេះ វាបានទៅដល់កន្លែងមួយទៅកាន់ក្រុមជំនុំពេន ទីកុស្ត ជាមួយនឹងកំណើតថ្មី ត្រូវបានសាកល្បង និងធ្វើតេស្ត ហើយឥឡូវនេះវាមកដល់កន្លែងមួយ...ព្រះមិនដោះស្រាយជាមួយក្រុមជំនុំគ្រាន់តែជាអង្គការមួយនោះទេ។ ទ្រង់មិនដោះស្រាយជាមួយក្រុមជំនុំដែលជា—មនុស្សមួយក្រុមនោះទេ។

ទ្រង់ដោះស្រាយជាមួយក្រុមជំនុំជាបុគ្គល ម្នាក់ៗ ក្នុងក្រុមជំនុំ។ ហើយឥឡូវនេះវាដល់ពេលមួយ...ហើយវាមិនមែនជាអាថ៌កំបាំងទេ យើងទាំងអស់គ្នា

ឃើញវា។ នៅពេលដែលបុរសម្នាក់បង្ហាញភស្តុតាង ហើយព្រះស្រឡាញ់គាត់ ទ្រង់បានយកគាត់ទៅកន្លែងណាមួយសម្រាប់អង្គទ្រង់។ នៅទីនោះនៅចំពោះមុខ ទេវតា ទ្រង់ធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់គាត់។ ទ្រង់លើកគាត់ឡើងនៅទីនោះ ក្នុងវត្តមាន របស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយផ្តល់អំណោយទានដល់គាត់ ហើយបំពេញគាត់ ហើយ បញ្ជូនគាត់ចេញ។ នោះជាសម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

50 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា ដែលបានសង្គ្រោះពួកលូធើរៀនដែលបានញែក ពួកមេតូឌីស ជាបរិសុទ្ធ ដែលបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកដល់ពេនទីកុស្ត ឥឡូវនេះ កំពុងរៀបចំតាមលំដាប់នៃការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ នៅពេលដែល វានឹងមានឥទ្ធិពលខ្លាំង រាងកាយនោះនឹងចូលមកក្នុងក្រុមនេះ ក្នុងក្រុមជំនុំ ដែល នឹងទាញពួកគេដែលនៅសល់ចេញពីផ្ទះ។ នឹងមានការរស់ឡើងវិញ។ នោះហើយ ជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? “បើគ្មានយើងទេ គេ មិនអាចធ្វើអោយល្អឥតខ្ចោះបានទេ។” ពួកគេបានរស់នៅក្នុងថ្ងៃមួយ នៅក្រោម នោះ។ យើងរស់នៅក្នុងថ្ងៃមួយទៀត។

“ពេលសត្រូវចូលមកដូចទឹកជំនន់ ខ្ញុំនឹង...ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនឹងលើក ស្តង់ដារមួយប្រឆាំងនឹងវា។” ឃើញទេ? យើងនៅក្នុងថ្ងៃមួយឥឡូវនេះ...

51 ត្រលប់ទៅទីនោះ ពួកគេមិនឆ្លាតបានពាក់កណ្តាលដូចសព្វថ្ងៃនេះទេ។ ពួកគេមិនអាចបង្កើតគ្រាប់បែកបរមាណូ ឬរថយន្តបានទេ។ ពួកគេមិនមាន វិទ្យាសាស្ត្រ និងវត្ថុដូចយើងឥឡូវនេះទេ ប៉ុន្តែ និងរឿងអាចកំបាំង។ ដើម្បីព្យាយាម និយាយថាបុរសម្នាក់បានផ្តុំជាមួយគ្នា ដោយធូលីខ្លះជាដើម ហើយយកការវិភាគ ខ្លះ ហើយព្យាយាមបង្ហាញវា ដើម្បីបង្កើតឱ្យមនុស្សមានភាពមិនស្មោះត្រង់។

ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ពេលយើងត្រូវការវា ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានលើកឡើងនូវ ស្តង់ដារមួយ។ តើវាគឺជាអ្វី? ទ្រង់កំពុងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ ពេលនោះ អស់អ្នកដែលសម្រាកនៅទីបញ្ចុះសព ឬនៅក្រោមអាសនៈរបស់ព្រះ ដូចបទ គម្ពីរចែង ថាកំពុងយំ “យូរប៉ុណ្ណា ព្រះអម្ចាស់អើយ? រយៈពេលប៉ុន្មាន? តើ ឆ្ងាយប៉ុណ្ណាទៀត?” ព្រះកំពុងរង់ចាំខ្ញុំនិងអ្នក។ ក្រុមជំនុំកំពុងរង់ចាំខ្ញុំនិងអ្នក។ ពេលវេលានៃកូនចិញ្ចឹម នៅពេលដែលព្រះអាចចាក់ចូលទៅក្នុងយើងនូវភាព ពេញលេញរបស់ទ្រង់ អំណាចរបស់ទ្រង់ ការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ នៅពេល ដែលក្រុមជំនុំ និងព្រះគ្រីស្ទមានភាពជិតស្និទ្ធជាមួយគ្នា រហូតដល់ព្រះគ្រីស្ទបាន

លេចមកក្នុងចំណោមពួកយើង ហើយប្រោសមនុស្សស្លាប់ ហើយយើងចូលទៅ
ក្នុងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។

52 ឥឡូវនេះយើងនឹងនិយាយថា បង្ហាញបន្ទាប់ពីមួយរយៈ ថាគ្រាន់តែអស់អ្នក
ដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងនៅក្នុងការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌
នោះ។ “ដ្បិតអ្នកស្លាប់ដែលនៅសល់មិនបានរស់នៅអស់រយៈពេលមួយពាន់ឆ្នាំ
ទេ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ មនុស្សដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណសុទ្ធបានចូលទៅក្នុង
ការលើកឡើង។ ឥឡូវនេះ ព្រះបានប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...

53 ខ្ញុំមានបទគម្ពីរមួយទៀតនៅទីនេះ ក្នុងយ៉ូហាន ១៤:១២។ នោះជាបទគម្ពីរ
ដែលគេស្គាល់ច្រើនជាមួយមនុស្សទាំងអស់នៅឯរោងឧបោសថ។

*ប្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា អ្នកណាដែលជឿលើ
ខ្ញុំ...*

ឥឡូវនេះ កុំឱ្យពាក្យ “ជឿ” ប្រភេទនៃការកំណត់អ្នកត្រឡប់មកវិញ។ នៅក្នុង
ក្រុមជំនុំ ដែលនិយាយថា “បាទ ខ្ញុំជឿ។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” អារក្សក៏ជឿដូចគ្នាដែរ។ នោះពិតមែន។ ព្រះគម្ពីរបាន
និយាយថាវាជឿ។

ប៉ុន្តែបទគម្ពីរចែងនៅក្នុងយ៉ូហានថា “គ្មានអ្នកណាអាចហៅព្រះយេស៊ូវថា
ព្រះគ្រីស្ទបានទេ គឺមានតែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។” តាមពិត អ្នកបាន តាម
បទគម្ពីរ...សូមឱ្យខ្ញុំឈប់នៅទីនេះបន្តិចសិន មុនពេលអានចប់។ អ្នកមិនបាន
ប្រែចិត្តជឿទេទាល់តែអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។

54 អ្នកកំពុងជឿ “ដល់។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមានបន្ទូលទៅកាន់អ្នក ហើយ
អ្នកបានសារភាពជាសាធារណៈពីទ្រង់។ អារក្សមានរឿងដូចគ្នា។ “ខ្ញុំជឿថាទ្រង់ជា
ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” អារក្សក៏ដូច្នោះដែរ។ ប៉ុន្តែ អ្នកកំពុងតែដើរទៅរកទ្រង់។

នៅពេលដែលពេត្រុសត្រូវបានហៅ និងរាប់ជាសុចរិត ដោយជឿលើ
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយនៅក្នុងយ៉ូហាន ១៧:១៧ ព្រះយេស៊ូវបានញែក
ពួកគេជាបរិសុទ្ធតាមរយៈព្រះបន្ទូល ត្បិតព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយទ្រង់
គឺជាព្រះបន្ទូល។ យ៉ូហានជំពូកទី១ និយាយថា “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល
ហើយព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។ ហើយ

ព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយបានស្នាក់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល ដូច្នេះទ្រង់បានញែកពួកគេជាបរិសុទ្ធ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ព្រះបិតា” និយាយទៅកាន់ព្រះវិញ្ញាណនៅក្នុងទ្រង់ “ខ្ញុំញែកគេជាបរិសុទ្ធតាមរយៈព្រះបន្ទូល” ទ្រង់ផ្ទាល់ ដោយដាក់ដៃលើពួកគេ។ “ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត។” គ្រាន់តែនិយាយថាទ្រង់មាន នៅក្នុងផ្ទៃនៃស្ត្រីម្នាក់ អូ វាមិនអាចទៅរួចទេ ដែលទ្រង់ឱ្យទៅជាអ្វីផ្សេងក្រៅពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដើម្បីបង្ហាញទ្រង់។ “ខ្ញុំញែកពួកគេ។”

55 ទ្រង់ប្រទានអំណាចដល់ពួកគេប្រឆាំងនឹងវិញ្ញាណអាក្រក់។ ពួកគេបានចេញទៅក្រៅ។ ទ្រង់បានដាក់ឈ្មោះពួកគេក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។ ហើយទ្រង់ក៏ចាត់គេឲ្យចេញមក យ៉ូហាន...ម៉ាថាយ ១០ ហើយបានប្រទានអំណាចឈ្នះលើវិញ្ញាណអាក្រក់ដល់គេ ដេញវិញ្ញាណអាក្រក់ ហើយធ្វើការជាដើម។ ហើយពួកគេត្រឡប់មកវិញដោយត្រេកអរ ថា “សូម្បីតែអារក្សក៏ចុះចូលនឹងយើងដែរ។”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំអរសប្បាយព្រោះអារក្សចុះចូលនឹងអ្នក ប៉ុន្តែ ចូរអរសប្បាយ ដោយព្រះឈ្មោះរបស់អ្នកនៅក្នុងសៀវភៅ។” ហើយយូដាសនៅជាមួយពួកគេ។ មើលថាតើគាត់អាចមកជិតប៉ុណ្ណា។ ឡើងតាមរយៈការរាប់ជាសុចរិត ផ្លាស់ទៅក្នុងការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែតើគាត់បង្ហាញពីរបស់គាត់នៅឯណា? តើគាត់បង្ហាញខ្លួនឯងនៅឯណា? មុនថ្ងៃបុណ្យទី៥០ គាត់បានបង្ហាញពណ៌របស់គាត់។

56 មើលចុះ វិញ្ញាណនោះនឹងមានភាពបរិសុទ្ធ និងបរិសុទ្ធដូចដែលវាអាចរហូតដល់វាមកដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេនឹងកាត់វាចោលនៅទីនោះ។ នោះហើយជាវិញ្ញាណនោះ (តើអ្នកមិនឃើញវាទេឬ?) ឡើងទៅ ជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពួកគេនឹងមានភាពស្និទ្ធស្នាលជាមួយគ្នា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ វានឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំង ប្រសិនបើអាចធ្វើទៅបាន។” ប៉ុន្តែសូមចាំថា វាគ្រាន់តែជាអ្នករើសតាំងប៉ុណ្ណោះដែលនឹងឃើញវា។

ព្រះហោរដោយការជ្រើសរើស។ អ្នក មិនសប្បាយចិត្តទេដែលអ្នកជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ? មិនមែនអ្នកទេ មនុស្សនៅទីនេះយប់នេះ ដឹងថាមានអ្វីមួយនៅក្នុងបេះដូងអ្នក “ខ្ញុំចង់បានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនោះ។ ទូលបង្គំចង់បានទ្រង់

ព្រះអង្គអើយ នៅក្នុងចិត្តទូលបង្គំ? នោះគឺដោយសារព្រះបានដាក់ឈ្មោះអ្នកនៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមមុនការបង្កើតពិភពលោក។ ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។

“គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានទេ” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “លើកលែងតែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំបានទាញគាត់ជាមុន។ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែលមករកខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” តើជីវិតអស់កល្បជាអ្វី? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច” យកពាក្យនោះដាក់ជាភាសាក្រិច ហើយវានិយាយថា ស៊ូ។ ស៊ូគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “អស់អ្នកដែលព្រះបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។ ហើយទាំងអស់ដែលមករកខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងប្រគល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់គាត់ ហើយខ្ញុំនឹងប្រោសគាត់ឱ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើវា” ទ្រង់ចែងដូច្នោះ។ មិនមែនទេ ប្រសិនបើនិងអំពីវា។ “ខ្ញុំនឹង។ ទាំងអស់ដែលមក ហើយខ្ញុំផ្តល់ជីវិតអស់កល្ប។” ទ្រង់នឹងត្រូវចិញ្ចឹម ពីព្រោះគាត់មានជីវិតអស់កល្ប។ គាត់ត្រូវតែមក។ មិនអាចស្លាប់ដូចជាព្រះដែរ។

57 អូ មិត្តជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំមកពីជុំវិញប្រទេសនេះ និងនៅក្នុងទីក្រុងតូចមួយនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាច ដោយសំឡេងមនុស្សរបស់ខ្ញុំ សូមដាក់ក្នុងចិត្តអ្នកនូវសារៈសំខាន់នៃការទទួលបានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វានឹងក្លាយជាការបើកសម្តែងដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលអ្នកមិនធ្លាប់មាននៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។ ដើម្បីមើលអ្វី... អ្នកត្រូវតែធ្វើវា។

ខ្ញុំសូមបញ្ជាក់ឱ្យច្បាស់ ថា “អ្នកមិនទាន់បានប្រែចិត្តទេ។”

58 ពេត្រុសត្រូវបានសង្គ្រោះ។ គាត់បានជឿលើព្រះអម្ចាស់ ហើយដើរតាមទ្រង់។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលប្រាប់គាត់ថាគាត់ជានរណា សូមឲ្យគាត់ដើរតាមព្រះអង្គ។ ទ្រង់ប្រទានអំណាចដល់គាត់ប្រឆាំងនឹងវិញ្ញាណអាក្រក់ ហើយញែកគាត់ជាបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីការទាំងអស់នោះ ហើយក្លាយជាអ្នកនាំព្រះបន្ទូលដល់ក្រុមមនុស្ស ដូចដែលពួកកាតូលិកចង់ហៅវាថា “ប៊ីស្សុពនៃព្រះវិហារ ឬសម្តេច ប៉ាប” ឬអ្វីក៏ដោយដែលជាប្រធានក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា យប់នៃការក្បត់ទ្រង់ “ពេត្រុសអើយ តើអ្នកស្រលាញ់ខ្ញុំទេ?”

ហើយគាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់ដឹងថា ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់ហើយ។”

បាននិយាយថា “ដូច្នោះសូមផ្តល់ចំណីដល់កូនចៀមរបស់ខ្ញុំចុះ។” ទ្រង់មានបន្ទូលបីដង។

ហើយពេត្រុសនិយាយថា “ទ្រង់ជ្រាបថាទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់រហូតដល់ទូលបង្គំនឹងទៅជាមួយទ្រង់—ដល់ទីបញ្ចប់ ហើយទូលបង្គំនឹងទៅជាមួយទ្រង់រហូតដល់ស្លាប់” ជាដើម។

59 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មុនពេលមានរងារបីដង អ្នកនឹង... មុនពេលមានរងារ អ្នកនឹងបដិសេធខ្ញុំបីដង។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែ ពេត្រុសអើយ ខ្ញុំបានអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។” សូមស្តាប់។ នោះមិនមែនទាំងអស់នោះទេ។ “ខ្ញុំបានអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ ហើយបន្ទាប់ពីអ្នកបានប្រែចិត្តជឿហើយ សូមពង្រឹងបងប្អូនរបស់អ្នក។”

“បន្ទាប់ពីអ្នកត្រូវបានប្រែចិត្ត។” គាត់បានស្រែក។ គាត់ប្រហែលជាបានរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ គាត់បានធ្វើគ្រប់បែបយ៉ាង ប៉ុន្តែគាត់មិនទាន់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅឡើយទេ។ “បន្ទាប់ពីអ្នកប្រែចិត្តជឿហើយ សូមពង្រឹងបងប្អូនរបស់អ្នក” វាជាការពិត “អនុវត្តផែនការរបស់ទ្រង់។”

60 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមបញ្ចប់ការអាន យ៉ូហាន ១៤:១២។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងជំពូកទី១៤និង១៥១២ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា អ្នកណាដែលជឿ...” ហើយអ្នកមិនអាចជឿបានទេ... “ជឿលើខ្ញុំ។” អ្នកអាចជឿលើទ្រង់។ តើមានប៉ុន្មាននាក់យល់? និយាយថា “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។]

61 អ្នកចាំថា នៅក្នុងកិច្ចការ១៩។ ខ្ញុំស្អប់ក្នុងការបញ្ឈប់វានៅទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវនិយាយវាដូចដែលវាក៏ដល់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងកិច្ចការជំពូកទី១៩ នៅពេលដែលត្រូវអធិប្បាយបាទីស្ទនេះ ដែលជា—មេធាវី ហើយបានប្រែចិត្ត ហើយគាត់បានអធិប្បាយ និងជួយសង្គ្រោះមនុស្ស។ ហើយពួកគេមានសេចក្តីត្រេកអរខ្លាំង ដោយគ្រាន់តែត្រេកអរ ហើយស្រែកឡើង ដោយមានការប្រជុំ។ កិច្ចការ១៨ អីគីឡា និងព្រីស៊ីឡា យើងបានយោងទៅវាកាលពីល្ងាចមុន ហើយពួកគេបានទៅជួបគាត់ ។ ហើយគេដឹងថាគាត់ជាមនុស្សអស្ចារ្យ ហើយគាត់ជាសិស្ស។ ហើយគាត់កំពុងតែបញ្ជាក់ដោយព្រះគម្ពីរថា ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ដោយគ្រាន់តែដឹងពីពិធីបុណ្យជម្រុជទឹករបស់យ៉ូហានប៉ុណ្ណោះ។ គាត់មិនទាន់

ដឹងពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅឡើយទេ? ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា...

អំឡុង និងព្រឹស៊ីឡា ជាប្តីប្រពន្ធ ជាអ្នកធ្វើតង់តូចៗ។ ដែលប៉ុលជាអ្នកបង្កើតតង់ផងដែរ។ ហើយពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រាមការបង្រៀនរបស់ប៉ុល។ ពួកគេថា “យើងមានប្អូនប្រុសម្នាក់ដែលមកដល់ទីនេះ។ ឱ្យគាត់និយាយជាមួយយើងបន្តិចអំពីវា។”

កាលលោកប៉ុលឡើងមកស្តាប់លោកអធិប្បាយ ដោយដឹងថាលោកជាមនុស្សអស្ចារ្យ លោកក៏មានប្រសាសន៍ថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬទេ?”

ពួកគេថា “យើងមិនដឹងនោះទេ... ថាតើមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែរឬទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “បន្ទាប់មកទៅជាអ្វី” ឬពាក្យក្រិកពិតនៅទីនោះ “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយរបៀបណា?”

ពួកគេថា “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹករួចហើយដោយយ៉ូហានបាទីស្ទទេ។”

⁶² ឥឡូវមើលអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយ។ ប៉ុលបាននិយាយថា “យ៉ូហានពិតជាបានជ្រមុជទឹកដល់ការប្រែចិត្ត មិនមែនសម្រាប់ការផ្តាច់បាបទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់ការប្រែចិត្ត ដោយនិយាយថានោះជាអ្វីដែលអ្នកបានជឿ។”

នៅពេលអ្នកទទួលយកព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក នោះអ្នកកំពុងជឿ លើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះមិនមែនជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ បងប្អូនបាទីស្ទជាទីគោរពរបស់ខ្ញុំ វាខុសហើយ។

បងប្រុសម្នាក់បាននិយាយមកខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុនថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ” ឬមួយរយៈមុន ខែមុន គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ អំប្រាហាំបានជឿលើព្រះ ហើយវាត្រូវបានរាប់គាត់ជាសុចរិត។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពិតហើយ។”

បាននិយាយថា “តើមនុស្សអាចធ្វើអ្វីបានច្រើនជាងការជឿ?”

63 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយជាអ្វីដែលមនុស្សអាចធ្វើបាន។ នោះជាអ្វីដែលគាត់អាចធ្វើបាននៅថ្ងៃនេះ គឺជឿព្រះ។ ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានឲ្យគាត់នូវត្រានៃការកាត់ស្បែក” ដែលយើងឆ្លងកាត់កាលពីយប់មិញ “ជាសញ្ញាមួយដែលថាទ្រង់បានទទួលយកសេចក្តីជំនឿរបស់ទ្រង់ទៅលើទ្រង់។” ហើយ ថ្ងៃនេះ រហូតដល់ព្រះ...

អ្នកជឿលើទ្រង់ នៅពេលអ្នកទទួលយកទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះប្រទានឱ្យអ្នកនូវត្រានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់បានបោះត្រាអ្នកទៅកាន់គោលដៅដ៏អស់កល្បរបស់អ្នក។ ឥឡូវអ្នកបាទីស្ទយកវាទៅ ហើយខ្ញុំនឹងទៅជាមួយអ្នកដោយសុវត្ថិភាពដ៏អស់កល្បជានិច្ច។ បាទមែនហើយ។ ពីព្រោះ “ចូរកុំធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះព្រួយព្រះទ័យ ដែលបានដៅចំណាំអ្នករហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នកឡើយ។” អ្នកមិនត្រូវបានដៅចំណាំដោយការជឿលើនោះទេ ប៉ុន្តែត្រូវបានដៅចំណាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អេភេសូរ ៤:៣០ “ចូរកុំធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះព្រួយព្រះទ័យ ដែលបានដៅចំណាំអ្នករហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នកឡើយ។” បានដៅចំណាំអ្នក នៅពេលអ្នកបានទទួលការពេញចិត្តចំពោះព្រះ ហើយទ្រង់បានដៅចំណាំអ្នកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

នោះហើយជាដូច្នោះ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានចែងថា “គ្មានអ្នកណាអាចហៅព្រះយេស៊ូវថាព្រះគ្រីស្ទបានទេ គឺមានតែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។”

64 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំជឿព្រះគ្រូគង្វាលនិយាយដូច្នោះ។” គាត់និយាយត្រូវប៉ុន្តែវាមិនរាប់បញ្ចូលអ្នកទេ។ “ខ្ញុំជឿព្រះព្រះបន្ទូលនិយាយដូច្នោះ។” នោះជាការត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែនោះមិនមែនសម្រាប់អ្នកទេ វាមិនរាប់បញ្ចូលអ្នកទេ។

មធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចនិយាយថាព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ គឺជាពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកក្នុងអ្នក ហើយធ្វើបន្ទាល់ ហើយធ្វើបន្ទាល់ដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ “ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” នោះគឺជាវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកដឹងពីការរស់ឡើងវិញ គឺនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើកំណត់ត្រា។ “នៅពេលដែលទ្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រទានយាងមក ទ្រង់នឹងថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីខ្ញុំ បង្ហាញដល់អ្នកនូវអ្វីដែលនឹងមក ចូរយករបស់ទាំងនេះ ដែល

ខ្ញុំបាននិយាយមកក្នុងការចងចាំរបស់អ្នក។” អ្នកនឹងមិនដែលឃើញវានៅក្នុងសាលាទេ។ ឃើញទេ? ទ្រង់នឹងនាំយករបស់ទាំងនេះទៅក្នុងការចងចាំរបស់អ្នក។

65 ឥឡូវនេះ: យើងចង់អានបន្តិចបន្តួចនៅក្នុងបទគម្ពីរនេះឥឡូវនេះ: យ៉ូហាន ១៤:១២។

ប្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា អ្នកណាដែលជឿដល់ខ្ញុំ នោះនឹងធ្វើការដែលខ្ញុំធ្វើដែរ ក៏នឹងធ្វើការធំជាង...

ដែល ការបកប្រែត្រឹមត្រូវនៅទីនោះ: “ច្រើនទៀត” ប្រសិនបើអ្នកចង់រកមើលវា។

...ធំជាងការទាំងនោះទៅទៀត ពីព្រោះខ្ញុំទៅឯព្រះវរបិតា។

66 ប្រសិនបើទ្រង់ទៅឯព្រះវរបិតា នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងយាងមក។ តើវាត្រូវទេ? បទគម្ពីរមួយទៀតបាននិយាយថា “បើខ្ញុំមិនទៅទេ ព្រះដ៏ជាជំនួយមិនមកទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំទៅ ខ្ញុំនឹងមកម្តងទៀត ហើយនៅជាមួយអ្នកសូម្បីតែនៅក្នុងអ្នក។” ឃើញទេ វាជាព្រះគង់ជាមួយអ្នក។ លើអ្នក ជាមុន ជាមួយអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ នៅក្នុងអ្នកនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាជាព្រះនៅក្នុងអ្នក។

67 ឥឡូវនេះ: “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ” មិនមែនជាការងារផ្សេងទៀតទេ។ ប៉ុន្តែព្រះចង់នាំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក ដើម្បីបន្តកិច្ចការដែលដែលទ្រង់កំពុងធ្វើនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

ការងារនេះមិនសូវខ្វះខាតប៉ុន្មានទេនៅសម័យលូធើរ។ នោះគឺជាក្រុមជំនុំរបស់ព្រះ។ វាមិនមែន...ត្រូវការបន្តិចនៅក្នុងសម័យរបស់វេសលី។

ដោយសារតែ “លោកិយ” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “នឹងកាន់តែខ្សោយ កាន់តែឆ្លាត និងកាន់តែអាក្រក់គ្រប់ពេលវេលា។” យើង...ពិភពលោកកាន់តែអាក្រក់ទៅៗ...យើងដឹងរឿងនោះ។ ហេតុអ្វីបានជាមនុស្សធ្វើរឿងសព្វថ្ងៃនេះ ដែលមួយរយឆ្នាំមុន អ្នកមិននឹកស្មានថាមានមនុស្សសាហាវម៉្លេះ។ “អំពើអាក្រក់កាន់តែច្រើនឡើងៗ អំពើអាក្រក់កាន់តែអាក្រក់គ្រប់ពេលវេលា។” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “កាន់តែច្រើនឡើងៗ”

68 ដូច្នេះ: ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាននឹងកំពុងធ្វើចលនា។ មានដង្ហើមតិចតួចជាមួយលូធើរ។ ការវាយលុកបន្តិចបន្តួចនៃវាជាមួយវេសលី ហើយការវាយលុក

កាន់តែស៊ីជម្រៅជាមួយនឹងពោធិ៍កុស្ត ឥឡូវនេះ ខ្យល់ដង្ហើម និងព្រះវិញ្ញាណ បានទៅជាដូចគ្នា។ នាងកំពុងរួមគ្នា ដោយនាំចេញនូវការវាយប្រហារដ៏មាន ឥទ្ធិពលនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចទ្រង់បានធ្វើនៅទីនោះវិញ ទ្រង់បានសំដែងនូវ កិច្ចការដូចគ្នា ដែលទ្រង់បានធ្វើនៅទីនោះ ដែលទ្រង់បានសំដែងឱ្យឃើញនៅ ថ្ងៃនេះ គឺជារឿងដូចគ្នា។

69 សូមមើលអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល: “ខ្ញុំប្រាប់អ្នក ជាប្រាកដថា ព្រះរាជបុត្រាមិនអាចធ្វើអ្វីបានឡើយ លើកលែងតែទ្រង់ទតឃើញព្រះវរបិតាធ្វើជា មុនសិន។ អ្វីដែលព្រះវរបិតាធ្វើ ទ្រង់បង្ហាញព្រះរាជបុត្រា។ ព្រះបិតាគង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ទ្រង់ធ្វើកិច្ចការ។” ឃើញទេ?

70 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ នេះជារឿងមួយទៀតដែលខ្ញុំចង់និយាយនៅ ទីនេះ។ “ជា” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ដូចព្រះបិតាបាន ចាត់ខ្ញុំមក។ ជា” ឥឡូវនេះមើល “ដូចជាព្រះបិតាបានចាត់ខ្ញុំមក ដូច្នេះ ខ្ញុំចាត់អ្នករាល់គ្នាទៅ។” “ដូចព្រះបិតា...” តើព្រះបិតាបានចាត់ទ្រង់ដោយរបៀបណា? ព្រះវរបិតាដែលបាន ចាត់ទ្រង់ យាងចុះពីស្ថានសួគ៌ ហើយគង់នៅក្នុងទ្រង់។

ទ្រង់បានចេញទៅ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំតែងតែធ្វើអ្វីដែលគាប់ព្រះហឫទ័យ ព្រះបិតា។” ឃើញទេ? ទ្រង់បានធ្វើនូវអ្វីដែលព្រះវរបិតាបង្ហាញទ្រង់ឲ្យធ្វើ។ “ខ្ញុំមិន ធ្វើអ្វីក្រៅតែពីបិតារបស់ខ្ញុំបង្ហាញខ្ញុំជាមុនប៉ុណ្ណោះ។” ព្រះដែលចាត់ទ្រង់មក ទ្រង់ គង់នៅខាងក្នុងទ្រង់។ “ហើយដូចដែលព្រះវរបិតាបានចាត់ខ្ញុំមក នោះក៏ដូចគ្នា ដែលព្រះវរបិតាបានចាត់ខ្ញុំដែរ ដូច្នេះខ្ញុំចាត់អ្នករាល់គ្នាទៅ។” តើវាគឺជាអ្វី? ព្រះ នៅក្នុងអ្នក បន្ត (អ្វី?) ការងារដូចគ្នា ដូចគ្នា។

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “នេះ...អ្នកណាជឿ អ្នកដែលមានខ្ញុំនៅក្នុងខ្លួន គាត់ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកណាដែលជឿ ដែលបានឃើញការរស់ឡើងវិញ របស់ខ្ញុំរួចហើយ ចូរដឹងថាខ្ញុំនៅក្នុងអ្នកនោះ។ ទ្រង់ដែលនៅក្នុងខ្ញុំ ប្រសិនបើ អ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ពាក្យរបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងអ្នករាល់គ្នា។”

71 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំនៅជាប់នឹងព្រះយេស៊ូវ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំច្បាស់ជាមិនជឿ លើការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។” នេះបង្ហាញថាទ្រង់មិននៅទីនោះទេ។

72 “ខ្ញុំជឿលើព្រះយេស៊ូវ កុំជឿលើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅថ្ងៃនេះ មិនដូចជាពួកគេ មានវានៅទីនោះទេ។” នេះបង្ហាញថាទ្រង់មិននៅទីនោះទេ។

73 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងធ្វើកំណត់ហេតុនៃរាល់ព្រះបន្ទូលដែលវាបានចែង។ ទ្រង់មិនមែនជាអ្នកកុហកទេ។ ទ្រង់មិនខ្លាចនរណាទាំងអស់ឬស្ថាប័នណាទេ។ ទ្រង់មិនត្រូវចុះចាញ់នរណាឡើយ។ ទ្រង់មានបន្ទូល ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់នៅជាមួយវា។

ប្រសិនបើខ្ពស់ ហើយបំពុល និងអប់រំ ឬដូចដែលយើងហៅវាថា រូបវិទ្យា ប្រសិនបើពួកគេមិនចង់ទទួលវា “ព្រះគឺអាចធ្វើឱ្យថ្មទាំងនេះបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំ។” ទ្រង់នឹងចាប់ក្រុមក្មេងទំនើង និងចោរលួចឆក់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយបង្កើត។ ព្រះអាចធ្វើវាបាន ហើយទ្រង់កំពុងធ្វើវា។ “ព្រះគឺអាចឱ្យថ្មទាំងនេះបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំ។” នរណាម្នាក់នឹងធ្វើវា ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះ។

74 “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយពាក្យរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក ចូរសូមនោះអ្នកនឹងបាន” ព្រោះអ្នកកំពុងសូមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយព្រះបន្ទូលទ្រង់ជាជីវិត។ និយាយវា។ ប្រសិនបើព្រះមានបន្ទូល ហើយអ្នកប្រាកដក្នុងចិត្តថាទ្រង់មានបន្ទូលនោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានកត់ត្រាព្រះបន្ទូលគឺត្រឹមត្រូវ បន្ទាប់មក អ្នកនៅទីនោះហើយ បងប្រុស។ និយាយវា វានៅទីនោះ។ “និយាយទៅកាន់ភ្នំនេះ ត្រូវឃើញឡើងកំសង្ស័យក្នុងចិត្ត ប៉ុន្តែ ចូរជឿថាអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយនឹងកើតឡើង។” មិនមែនអ្នករាល់គ្នាដែលនិយាយទេ គឺជាព្រះវរបិតាដែលគង់នៅក្នុងអ្នករាល់គ្នា។ ទ្រង់ធ្វើការនិយាយ។ មិនមែនអ្នកនិយាយទៅភ្នំនោះទេ គឺជាព្រះវរបិតាដែលគង់នៅក្នុងអ្នក ដោយនិយាយទៅកាន់ភ្នំនោះ។ វាត្រូវតែផ្លាស់ទី។ “ផ្ទៃមេឃ និងផែនដីទាំងអស់នឹងកន្លងផុតទៅ” ទ្រង់បន្តថា “ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំនឹងមិន... ឬព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។” ប្រាកដណាស់ វាមិនអាចកន្លងផុតទៅបានទេ។ ព្រះបិតា!

75 ឥឡូវនេះ “ការងារដែលខ្ញុំធ្វើ។” ព្រះគង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ដើម្បីបន្តកិច្ចការរបស់ទ្រង់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានជ្រាប។ ទ្រង់ ទ្រង់ជ្រាបថា វានឹងមិនអាចទៅរួច វាមិនអាចធ្វើដូច្នោះបានទេ ដូច្នេះបើមិនដូច្នោះទេ ទ្រង់ត្រូវតែបញ្ជូន។ ព្រះវរបិតាបានចាត់ព្រះរាជបុត្រាមក ចូរដាក់អ្វីៗទាំងអស់ដែលមានក្នុង... ឬត្រានៅក្នុងអ្នក។ ហើយកិច្ចការដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើ កិច្ចការដូចគ្នាដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ នោះអ្នកនឹងធ្វើផងដែរ ក្រុមជំនុំ។

តើអ្នកមិនចង់ធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះទេឬ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា ព្រះយេស៊ូវមាន ព្រះបន្ទូលថា “បើអ្នកចង់ធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះ ចូរជឿលើខ្ញុំ។” តើអ្នកជឿលើទ្រង់ ដោយរបៀបណា? អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ រហូតដល់អ្នកទទួលបានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។

76 ពីព្រោះ គ្មានមនុស្សណាអាចនិយាយថា ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះឡើយ។ អ្នកកំពុងនិយាយអ្វីដែលអ្នកផ្សេងនិយាយ។ “ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ទ្រង់ជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខ្ញុំជឿព្រះគម្ពីរ។” ត្រឹមត្រូវ។ “ព្រះគម្ពីរប្រាប់ថា ទ្រង់ជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខ្ញុំជឿព្រះគម្ពីរ។ គ្រូគង្វាលនិយាយថា ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រា នៃព្រះ។ ខ្ញុំជឿគ្រូគង្វាល។ ម៉ាកនិយាយថា ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខ្ញុំជឿ ម៉ាក។ មិត្តរបស់ខ្ញុំនិយាយថា ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខ្ញុំជឿមិត្តរបស់ខ្ញុំ។”

ប៉ុន្តែវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយបាន ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ គឺ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ហើយធ្វើកំណត់ហេតុអំពីអង្គទ្រង់ ផ្ទាល់។ ហើយ ខ្ញុំដឹងថា ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ “គ្មានមនុស្សណាអាច ហៅព្រះយេស៊ូវថា ‘ព្រះគ្រីស្ទ’ បានទេ លើកតែដោយមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ប៉ុណ្ណោះ!

77 ហី! គ្មានអ្នកណានិយាយដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែលហៅថាព្រះយេស៊ូវ ត្រូវបណ្តាសាឡើយ ឬនិយាយថាទ្រង់គឺជាអ្វីមួយដែលនៅថ្ងៃនោះ និងអ្វី ផ្សេងទៀតនៅថ្ងៃនេះ។ នោះធ្វើឲ្យទ្រង់ទន់ខ្សោយ និងវង្វេង។ អត់ទេ បាទ។

ទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ វិញ្ញាណពិត ណាមួយនឹងកត់ត្រាអំពីវា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

78 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កិច្ចការទាំងនេះដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើ” យ៉ូហាន ១៤:១២ ឥឡូវនេះក៏ធ្វើការដដែល។

“អូ” ពួកគេនិយាយថា “ក្រុមជំនុំធ្វើកិច្ចការធំជាងសព្វថ្ងៃនេះ។” តើតាមរបៀប ណា?

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ការងារដែលខ្ញុំធ្វើ។”

“នោះ” ពួកគេនិយាយ “មែនហើយ យើងបានទទួលអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ទូទាំងពិភពលោក នោះជាកិច្ចការធំជាង។”

79 ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “ការងារដែលខ្ញុំធ្វើ។” ឥឡូវនេះ ធ្វើពួកគេ ធ្វើវាជាមុនសិន រួចនិយាយអំពីអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។

80 ថ្ងៃនេះ ធ្លាប់និយាយនៅទីនេះមួយរយៈមុនអំពី មហាម៉ាត់ដាន់ គាត់បាននិយាយថា “មហាម៉ាត់បានស្លាប់ហើយ។”

“ត្រូវហើយ គាត់នៅក្នុងផ្ទះ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយគាត់នឹងងើបឡើងវិញ។” គាត់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើគាត់ងើបពីផ្ទះ ពិភពលោកទាំងមូលនឹងដឹងក្នុងរយៈពេលម្ភៃបួនម៉ោង។” គាត់បាននិយាយថា “អ្នករាល់គ្នានិយាយថា ព្រះយេស៊ូវមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញពីរពាន់ឆ្នាំ ហើយមិនទាន់មួយភាគបីនៃមនុស្សស្គាល់វានៅឡើយទេ។”

នោះគឺដោយសារតែអ្នកបាននិយាយពីទស្សនៈបញ្ញាអំពីវា។ អ្នកបាននិយាយពីទស្សនៈរបស់សាលា ឬការអប់រំ។

ប្រសិនបើទាំងមូលនេះ ព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះ រាប់តាមលិក ប្រូតេស្តង់ ទាំងអស់គ្នាបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពិភពលោកនេះនឹងត្រូវបានពង្រឹងនៅក្នុងសាសនាគ្រីស្ទ វានឹងមិនមានអ្វីដូចជាកុម្មុយនិស្តទេ វានឹងមិនមានរឿងដូចជាការឈ្លោះប្រកែក ឬការប្រថុណ្ណ ឬភាពអាក្រក់ ឬការស្អប់ឡើយ។ ព្រះយេស៊ូវនឹងគង់លើបល្ល័ង្ករបស់ទ្រង់ ហើយយើងនឹងដើរកាត់ឋានសួគ៌នៃព្រះជាមួយនឹងជីវិតអស់កល្ប រស់នៅជារៀងរហូត រស់ឡើងវិញក្នុងរូបកាយថ្មីរួចហើយ ដើរជុំវិញ មិនដែលចាស់ មិនដែលប្រផេះ មិនដែលឈឺ មិនដែលឃ្នាន ដើរក្នុងសេចក្តីអំណររបស់ព្រះអម្ចាស់ និយាយជាមួយសត្វ។ ហើយ អូ ជាថ្ងៃអ្វីទៅហ្ន! ប៉ុន្តែយើងបានធ្វើអ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីអ្វីដែលទ្រង់...

81 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរទៅក្នុងលោកិយទាំងមូល ហើយផ្សាយដំណឹងល្អ។” តើដំណឹងល្អជាអ្វី? “មិនមែនតែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែតាមរយៈអំណាច និងការបង្ហាញពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ការធ្វើឲ្យព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះសម្តែងឲ្យឃើញគឺជាដំណឹងល្អ។

82 អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ជ្រាប ថា ទ្រង់ត្រូវតែរស់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។

ដូច្នោះ ទ្រង់បានដឹងថា យើងនឹងមានសាលាបញ្ញា។ ហើយអ្នកនឹងមិនដែល ទទួលបានវានៅក្នុងសាលាបញ្ញានោះឡើយ។ ពួកគេនឹងប្រឆាំងនឹងវា។ ព្រោះ អ្វី ដែលគេដឹងគឺជាការរៀនសូត្ររបស់មនុស្សឆ្លាត ជំនឿ ឬនិកាយមួយចំនួនដែល ពួកគេចង់ធ្វើ—ដើម្បីរស់នៅ។ ដូច្នោះពួកគេនឹង—ពួកគេនឹងតាំងអ្នកនៅក្នុងនោះ ហើយធ្វើឱ្យអ្នកជាសមាជិកនៃរូបកាយនោះ ហើយ បងប្រុស ដកស្រង់រឿងខ្លះមក ឱ្យអ្នកចេញពីគោលលទ្ធិដែលហាក់ដូចជាវាល្អឥតខ្ចោះ។ “ព្រះវិហារបរិសុទ្ធដ៏ អស្ចារ្យ ម្តាយ វាយជាច្រើនដង វាយជាច្រើនជាន់។” អារក្សក៏មាន វាត្រូវបាន គេបណ្តេញចេញ ពីគ្រប់ទីកន្លែង ដែលនៅទីនោះ ហើយវានៅតែបន្តដូចគ្នា។ បាទ មែនហើយ។ អូ ពួកគេនឹងព្យាយាមដកស្រង់រឿងទាំងនេះ។

83 ដូច្នោះ ព្រះយេស៊ូវបានជ្រាបថា វានឹងមានចលនាបញ្ញាដ៏អស្ចារ្យ ដូចនៅជំនាន់ ទ្រង់ដែរ ចូលទៅលាងឆ្នាំង និងបាន និងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ បង្វែរកាអារ និងអ្វី ៗគ្រប់យ៉ាងដូចគេធ្វើ អ្វីដែលខុសគ្នាទាំងអស់នេះដែលពួកគេនឹងធ្វើ។ ទ្រង់ជ្រាប ថាពួកគេនឹងធ្វើដូច្នោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះគ្រាន់តែរង់ចាំបន្តិច។ ខ្ញុំនឹង មិនទុកអ្នកឱ្យនៅឯកកោទេ ខ្ញុំមកម្តងទៀតដើម្បីនៅជាមួយអ្នក។ ដូច្នោះ” ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏នឹងធ្វើដែរ។”

84 គោលបំណងនៃការបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺសម្រាប់ព្រះបន្តតាមរយៈ មនុស្សមួយក្រុម ដើម្បីបន្តបង្ហាញពីព្រះដល់ពិភពលោក។ នោះជាការពិត។ មិនមែនដោយគោលលទ្ធិមួយ មិនមែនដោយនិកាយទេ ប៉ុន្តែដោយអំណាចនៃការ រស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ដោយធ្វើឲ្យព្រះបន្ទូលទ្រង់ពិត ដោយទទួលយកការសន្យា របស់ទ្រង់ ហើយឈរនៅម្ខាងនៃមនុស្សភាគតិច ហើយជឿលើព្រះ ហើយមើល មេឃខ្មៅក៏លត្រឡប់មកវិញ ហើយព្រះចេស្តានៃព្រះក៏ចូលមកគ្រប់គ្រងវិញ។ អា ម៉ែន។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់ចង់បាន។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវ បានបញ្ជូនមក។ នោះហើយជាគោលបំណងដែលទ្រង់បានបញ្ជូនវាមក។ យើង ដឹងថាវាជាអ្វីឥឡូវនេះ ហើយនោះជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានចាត់វាមក។

85 ដូច្នោះ គ្មានឈាមណាអាចធ្វើឲ្យមនុស្សបរិសុទ្ធបានឡើយ។ ខ្ញុំមិនអាច ញែកអ្នកជាបរិសុទ្ធ ហើយអ្នកក៏មិនអាចញែកខ្ញុំជាបរិសុទ្ធបានដែរ ព្រោះយើង ទាំងពីរកើតមកបន្ទាប់ពីការរួមភេទ។ ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវបានប្រសូតមកដោយគ្មាន ការរួមភេទ នោះជាការត្រឹមត្រូវ ដូច្នោះព្រះលោហិតទ្រង់ជាអ្នកញែកជាបរិសុទ្ធ។

ហើយព្រះបានយាងចុះមក បង្កើតរូបកាយមួយ រស់នៅក្នុងនោះ ហើយបង្ហូរឈាម នោះ សម្រាប់ការព្រែកជាបរិសុទ្ធ ដែលបានបណ្តេញចេញនូវកំហុសនៃអំពើបាប និងសេចក្តីអាម៉ាស់យ៉ាងដាច់ខាត។ បន្ទាប់មក តាមរយៈសេចក្តីជំនឿ ជំនឿលើ នោះ ព្រះនឹងយាងចុះមកក្នុងរូបកាយមនុស្សនោះ ដោយការព្រែកជាបរិសុទ្ធនៃ លោហិតនោះ ដាក់ជាពូជអំប្រាហាំ ឱ្យគាត់ដោយជំនឿ។

86 ជឿថាព្រះលោហិតនោះនឹងមក ជាព្រះលោហិតដ៏បរិសុទ្ធ ដែលនឹងក្លាយជា អព្វតហេតុដូចជាឈាមរបស់គាត់ បានដើរនៅទីនោះបន្ទាប់ពី “គាត់ស្លាប់។” ជឿព្រះជាម្ចាស់អស់រយៈពេលម្ភៃប្រាំឆ្នាំ គាត់មានអាយុចិតសិបប្រាំឆ្នាំ ហើយ ជឿរហូតដល់គាត់មានអាយុមួយរយ។ សារ៉ាអាយុហុកសិបប្រាំ ហើយបានជឿ រហូតដល់នាងមានអាយុកៅសិប។ “ហើយគាត់ជាមនុស្សល្អដូចមនុស្សស្លាប់។”

ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូច្នោះ ប្រជាជនមិនប្រាកដថាខកខាន ទេ ចូរនាំគាត់ឡើងលើភ្នំ ហើយថ្វាយគាត់ទៅបូជា។”

87 លោកមានប្រសាសន៍ទៅពួកអ្នកបម្រើថា “អ្នកឈរនៅទីនេះជាមួយសត្វលា ហើយរង់ចាំ។ កូននឹងខ្ញុំទៅថ្វាយបង្គំ ហើយកូននឹងខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញ។” អូ តើ គាត់នឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា?

អំប្រាហាំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានទទួលគាត់ដូចជាមនុស្សម្នាក់ដែលមានជីវិត រស់ពីស្លាប់វិញ។ ហើយខ្ញុំដឹងថាព្រះអង្គដែលប្រទានគាត់មកខ្ញុំ ដូចជាមនុស្សម្នាក់ ដែលបានរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ គឺអាចប្រោសគាត់ឲ្យរស់ឡើងវិញបាន ប្រសិនបើ ខ្ញុំគ្រាន់តែរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ រក្សា ខ្ញុំរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទ្រង់អាច ប្រោសគាត់ឲ្យរស់ឡើងវិញបាន។”

88 និយាយឥតខ្ចោះអំពីព្រះគ្រីស្ទ! ទ្រង់នៅទីនោះ។ ហើយតាមរយៈកោសិកា ឈាមនោះបានចេញមកនូវព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលបានចងក្លាប់នៅក្នុងរូបកាយ មួយដែលហៅថាព្រះយេស៊ូវ។ ព្រះលោហិតនោះបានព្រែកជាបរិសុទ្ធនូវវិធីមួយ ដោយសេចក្តីជំនឿ ដើម្បីហៅអ្នកដែលបានប្រោសលោះ ឬជាអ្នករើសតាំងរបស់ ព្រះ។ ហើយពេលអ្នកបានទទួលយករឿងនោះ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានដក យកអស់ទាំងភាពអាក្រក់ចេញពីអ្នក ទ្រង់ចូលទៅ ព្រះអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ដើម្បីធ្វើតាម ព្រះហឫទ័យទ្រង់។

89 ចុះនៅទីនេះ មានន័យថាចៅហ្វាយគឺចាប់បាន។ ហើយមនុស្សចាស់ ផ្សេងទៀតនៅទីនេះ កំពុង តែ ធ្វើដូច្នេះនិងដូច្នោះ ហើយបុរសចំណាស់នេះ និយាយអំពីវា ប្រឆាំងនឹងវា។ បុរសម្នាក់ដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នឹងឈរនៅចំពោះមុខវា។ អាម៉ែន។

90 “ហើយពួកគេបានយកចិត្តទុកដាក់។ ពួកគេល្ងង់ ហើយមិនបានរៀនសូត្រ ប៉ុន្តែគេបានយកចិត្តទុកដាក់ថាពួកគេបាននៅជាមួយនឹងព្រះយេស៊ូវ។” នោះ ហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក។

91 អ្នកនេសាទរ៉ៃយចំណាស់ម្នាក់មិនអាចសរសេរឈ្មោះរបស់គាត់បានទេ។ ប៉ុន្តែ គាត់បានឈរនៅទីនោះហើយនិយាយថា “តើយើងនឹងជឿនរណា ជាមនុស្សឬ ព្រះ?” អាម៉ែន។ “សូមឲ្យអ្នករាល់គ្នាដឹងថា យើងនឹងនៅតែជួយក្នុងព្រះនាម របស់ ព្រះយេស៊ូវ។” ខ្ញុំអើយ! គាត់ដឹងថា គាត់—គាត់មានផ្ទះមួយនៅពីលើ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ គាត់ជាអ្នកធ្វើដំណើរ និងជាអ្នកដំណើរនៅទីនេះ។ គាត់កំពុង ស្វែងរកទីក្រុងដែលនឹងមកដល់។

តើសង្ឃលាក់ពុតនោះមានន័យយ៉ាងណាចំពោះគាត់? គាត់ស្ថិតនៅ ក្រោមការគ្រប់គ្រងនៃព្រះនៃស្ថានសួគ៌ ដែលបានប្រោសព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ហើយបានបំពេញគាត់ដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដែលបានបង្កើត ផ្ទៃមេឃ និងផែនដី។ ហ្នឹងហើយ។ គាត់មិនខ្លាចគាត់ទេ។ អត់ទេ បាទ។ ការ ស្លាប់...

92 ហេតុអ្វីបានជានៅពេលដែលពួកគេយកស្នេហានិយមចាស់តូចចេញនៅទីនោះ ហើយនិយាយថា “យកវាមកវិញ!”

គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមានក្បាលរឹង ហើយមិនកាត់ស្បែកក្នុងចិត្ត និង ត្រចៀក អ្នកតែងតែតទល់នឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដូចជាឪពុករបស់អ្នកបានធ្វើ ដូច្នោះដែរ។”

ពួកគេថា “យើងនឹងវាយអ្នកឱ្យស្លាប់!”

គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេប្រសិនបើអ្នក...”

“យើងនឹងបង្ហាញអ្នកថាតើយើងនឹងធ្វើវាឬអត់!” ហើយគេចាប់យកដុំថ្មធំៗ ហើយចាប់វាយក្បាលគាត់។

93 គាត់ងើបមុខឡើងហើយនិយាយថា “ខ្ញុំឃើញស្ថានសួគ៌បើក។ ខ្ញុំឃើញ ជណ្តើរចុះមក។ ខ្ញុំឃើញព្រះយេស៊ូវឈរនៅខាងស្តាំដៃរបស់ព្រះអង្គ។” ហើយ ព្រះគម្ពីរមិនបានចែងថាគាត់បានស្លាប់ទេ។ គាត់បានដេកលក់។ អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំគ្រាន់តែឃើញទៅវាចុះមក រឺសគាត់ឡើងអង្រួនគាត់ដូចកូន ដូចជាម្តាយ រហូតដល់ដេក។ អូ ខ្ញុំអើយ! ប្រាកដណាស់។

94 នោះជាគោលបំណងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះបាន បញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមក។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ដើម្បីប្រទានអំណាច ដល់អ្នក។ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរមួយចំនួនទៀតនៅទីនេះ ចាំមួយភ្លែត។ ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធយាងមក ដើម្បីប្រទានអំណាចដល់អ្នក។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែន... អ្នកអាចរក ឃើញ ខ្ញុំនៅឆ្ងាយពេកហើយ យប់នេះ។

ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណាច អំណាចនៅក្នុងការអធិស្ឋាន!

95 អ្នកយកមនុស្សដែលមានជីវិតល្អ ប៉ុន្តែគេតែងតែចាញ់។ “អូខ្ញុំប្រាប់អ្នក...” មនុស្សល្អ “អូ ប្រាកដហើយ ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់ បងប្រុស ប្រាណហាំ។” តែងតែចាញ់គេ មិនដែលបានឆ្លើយតបនឹងការអធិស្ឋានឡើយ។

អ្នកបំពេញស្រ្តីតូចនោះដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែលមួយ មើលអ្វីដែល កើតឡើង។ នៅពេលដែលនាងទៅនៅចំពោះព្រះនាងមិនចាញ់ឡើយ។ នាងមក ដោយក្លាហានទៅកាន់បល្ល័ង្កនៃព្រះ ដោយជឿ។ នាងមានសិទ្ធិដោយសារនាងជា បុត្រីរបស់ព្រះ ដោយកំណើត។

យកបុរសតូចនោះ កំសាកពេក ចៅហ្វាយទាត់ពេញកន្លែង។ និយាយថា “រង់ចាំបន្តិចនៅទីនេះឥឡូវនេះ។” មានអ្វីមួយបានផ្លាស់ប្តូរ ឃើញទេ គាត់បាន ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណាច។ ជីវិតរបស់អ្នកពោរពេញ ដោយអំណាច។

វាផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណាចក្នុងការនិយាយ។

96 ហេតុអ្វី ខ្ញុំអើយ មនុស្សនោះដែលភ័យខ្លាច ដែលឈរនៅទីនោះ។ ពេក្រស យ៉ាកុប យ៉ូហាន លូកា និងអ្នកដទៃទាំងអស់។ ពួកគេបានចូលទៅបន្ទប់ ខាងលើ ហើយនិយាយថា “អូ យើងមិនអាចនិយាយបានទេ។ ពួកគេមើលទៅ ទីនោះ មានវេជ្ជបណ្ឌិតនេះនិងនោះហើយនៅទីនោះ។ មានព្រះគ្រូមួយ-នេះ-មួយ

នោះជាដើម។ អ្នកដឹងទេ គាត់មានសញ្ញាបត្រមហាវិទ្យាល័យចំនួនបួន។ តើយើង នឹងប្រឆាំងនឹងគាត់យ៉ាងណា?” ពេត្រុសបាននិយាយថា “អូ! ខ្ញុំចាំថាបុរសម្នាក់ នោះលក់ត្រីនៅថ្ងៃមួយ។ គាត់ គាត់និយាយ ហើយខ្ញុំក៏មិនដឹងថាគាត់កំពុង និយាយអំពីអ្វីដែរ។ អូ ខ្ញុំមិនអាចឈរប្រឆាំងនឹងគាត់បានទេ។” ប៉ុន្តែអ្វីដែល បានធ្វើ...

“តើយើងអាចធ្វើអ្វីបាន បងប្អូន?”

“គាត់បាននិយាយថា រង់ចាំ។”

“យើងបានមកទីនេះបួនថ្ងៃហើយ។”

“គ្រាន់តែបន្តរង់ចាំ។”

“រយៈពេលប៉ុន្មាន?”

“រហូតដល់។”

“តើទ្រង់មានបន្ទូលថា វានឹងត្រូវនៅថ្ងៃទីប្រាំបួន?”

“ទ្រង់មិនដែលនិយាយថារយៈពេលប៉ុន្មានទេ។ ទ្រង់បាននិយាយថា រហូតដល់។”

មែនហើយ ពួកគេនៅតែរង់ចាំ។ រយៈពេលប៉ុន្មាន? “រហូតដល់។” ប្រាំបីថ្ងៃ បានកន្លងផុតទៅ។ “រហូតដល់។” ប្រាំបួនថ្ងៃបានកន្លងផុតទៅ។ “រហូតដល់។”

ហើយនៅទីបំផុតនៅពេលដែលថ្ងៃបុណ្យទី៥០បានមកដល់យ៉ាង ពេញលេញ ពួកគេទាំងអស់នៅនឹងកន្លែងតែមួយ នៅក្នុងការព្រមព្រៀង តែមួយ។

⁹⁷ ព្រះបានគង់នៅលើពួកគេ នៅក្នុងពពកដ៏ក្តៅគគុក។ ព្រះបានដើរជាមួយ ពួកគេនៅលើផែនដី ឥឡូវនេះមានអ្វីផ្សេងទៀតនឹងកើតឡើង។ មានអ្វីមួយកំពុង ដោះស្រាយនឹងកើតឡើង។

...ពួកគេទាំងអស់នៅក្នុងកន្លែងតែមួយ នៅក្នុងការព្រមព្រៀង តែមួយ។

រំពេចនោះក៏មានសំឡេងពីលើមេឃមក...ដូចជាខ្យល់បក់បោកខ្លាំង វាពេញបន្ទប់ដែលពួកគេអង្គុយ។

...អណ្តាតភ្លើង...នៅលើ...ពួកគេ។

តើអណ្តាតភ្លើងជាអ្វី? “ជាផ្នែក។” ដូចជាការនិយាយអ្វីទាំងអស់ តើអ្នកធ្លាប់ ឮអ្នកណានិយាយអ្វីទាំងអស់ទេ? ពួកគេទៅបែបនេះ: “អ៊ូ-អ៊ូ-អ៊ូ អូ អ៊ូ-អ៊ូ” ឃើញទេ ហើយពួកគេមិនអាចនិយាយអ្វីបានទេ។ “បំបែកចេញ។” ដូចជាអណ្តាតភ្លើង មានន័យថាជាអ្វីមួយ “បំបែក បែកចេញ។” ពួកគេមិនបាននិយាយទេ។ ពួកគេ មិនបាននិយាយទេ។ គេមិនបានធ្វើអ្វីទេ គ្រាន់តែបន្លឺសំឡេង។

...អណ្តាតភ្លើងដាក់លើពួកគេ ដូចជាភ្លើង។ (អូ ពួកគេមិនអាច ទប់ខ្លួនបានទេ!)

រួចគេបានពេញជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទាំងអស់... (អើ!)

98 តើមានអ្វីកើតឡើង? ចេញទៅតាមផ្លូវរបស់ពួកគេ។ “តើលោកគ្រូជូន នៅឯណា? តើមិត្តនោះនៅឯណា? ហើយបញ្ជាយក្បួននោះនៅឯណា?”

“ព្រះទ្រង់គង់លើយើងជាមួយនឹងលោកម៉ូសេ នៅក្នុងគុម្ពាតដែលកំពុង ឆេះ។ ទ្រង់បានប្រទាននំម៉ាណាដល់យើងនៅខ្ញុំខ្ពស់។ ទ្រង់ដើរជាមួយយើងបី ឆ្នាំប្រាំមួយ...បីឆ្នាំប្រាំមួយខែនៅលើផែនដីនេះ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ទ្រង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ វា មិនមែនជាខ្ញុំទេដែលនិយាយ វាគឺជាទ្រង់។ ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់ជានរណា ហើយខ្ញុំដឹងថា ខ្ញុំជានរណា។ ខ្ញុំមិនមានទៀតទេ គឺទ្រង់។”

នាំគាត់មកទីនេះ! ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលអើយ ហើយ...អ្នកដែល រស់នៅក្នុងស្រុកយូដា ចូរច្របាប់អ្នករាល់គ្នាអោយដឹង—ស្គាល់អ្នក ហើយអ្នករាល់គ្នាជាគ្រូអធិប្បាយ និងគ្រូបង្រៀនទាំងអស់ ចូរស្តាប់ តាមសំឡេងរបស់ខ្ញុំ។

អើ! ខ្ញុំអើយ! អំណាចនៃការអធិប្បាយ! អូ! “ទាំងនេះមិនស្រវឹងទេ!” ទទួលយក មនុស្សភាគតិចនោះ មួយរយម៉ែ ទល់នឹងមួយម៉ឺន ឬច្រើនជាងនេះ។

...ដ្បិតអ្នកទាំងនេះមិនមែនស្រវឹង ដូចជាអ្នករាល់គ្នាគិតស្មាននោះទេ ព្រោះទើបនឹងម៉ោង៩ព្រឹកនៅឡើយ។

ខ្ញុំជាអ្នកអធិប្បាយដំណឹងល្អពេញលេញ។ តែនេះគឺជា សេចក្តីទំនាយរបស់ហោរាយ៉ូអែលវិញ

...ដល់ថ្ងៃជាន់ក្រោយបង្អស់ អញនឹងចាក់...ព្រះវិញ្ញាណអញ (រ៉េវី)
ទៅលើគ្រប់ទាំងមនុស្ស នោះកូនប្រុសកូនស្រី... អ្នកបានឃើញម៉ាតិរីនា
ទីនោះរាំក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ដោយនិយាយភាសាដទៃ និងបន្តទេ?...លើ
គ្រប់មនុស្សទាំងអស់:...

...នៅគ្រានោះ អញនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណអញ ទៅលើទាំងពួក...
អ្នកបំរើប្រុសស្រីផង...

...ខ្ញុំនឹងបង្ហាញទីសំគាល់នៅស្ថានសួគ៌ខាងលើ...នៅលើ
ផែនដីខាងក្រោម...បង្គោលភ្លើង និងចំហាយនៃផ្សែង:

ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងរាស្ត្ររបស់ទ្រង់នៅពេលនោះ។ អាម៉ែន។

“ចុះ ឥឡូវនេះ ឯងមានសញ្ញាបត្រអីដែរ? តើអ្នកមកពីណា សាលាអ្វី?”

99 “វាមិនមានភាពខុសគ្នាទេនៅពេលនេះ។” អូ គាត់ចាប់ផ្តើមចាក់ចូលក្នុងបទ
គម្ពីរ។

(ជាវីឌីបានទាយទុកជាមុន!)...ព្រះអម្ចាស់តែងតែនៅចំពោះមុខ
ខ្ញុំ...នឹងមិនត្រូវរងឡើយ:

...លើសពីនេះទៅទៀត ចិត្តរបស់ខ្ញុំរាយ ដោយសារ...អណ្តាត
របស់ខ្ញុំបានត្រេកអរ

...ទ្រង់នឹងមិនទុកព្រលឹងខ្ញុំនៅក្នុងនរក ហើយក៏មិនឱ្យព្រះដ៏វិសុទ្ធ
របស់ទ្រង់រងទុក្ខលំបាក ដើម្បីឃើញអំពើពុករលួយដែរ។

...សូមឲ្យខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នកដោយសេរីអំពីបុព្វបុរសដាវីឌ...គាត់
បានស្លាប់ទាំងកប់ ហើយផ្ទុះរបស់គាត់នៅជាមួយយើង...ថ្ងៃនេះ។

ប៉ុន្តែដោយហោរា...គាត់បានប្រមើលមើលការយាងមកនៃព្រះដ៏ត្រឹមត្រូវ។

...ហើយសូមឲ្យអ្នករាល់គ្នាដឹងថា ព្រះបានបង្កើតព្រះយេស៊ូវដូចគ្នា
នេះ ដែលអ្នកបានស្តាប់ដោយដៃអាក្រក់ ទាំងព្រះអម្ចាស់ និងព្រះគ្រីស្ទ។
(អាម៉ែន!)

100 “បងប្អូនប្រុសស្រី តើយើងអាចធ្វើអ្វីដើម្បីបានសង្គ្រោះ?”

...បាននិយាយថា ចូររៀបចំកុតទាំងអស់គ្នា ហើយទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការរួចពីបាបរបស់ អ្នក អ្នកនឹងទទួល អំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

ដ្បិតការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នក និងរបស់កូនៗអ្នក និងចំពោះពួកគេ ដែលនៅឆ្ងាយ ទោះបីជាច្រើនតាមដែលព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះនៃយើង រាល់គ្នានឹងហៅដែរ។ (អាម៉ែន។)

101 ដរាបណាព្រះមានប្រជាជន ព្រះជាម្ចាស់មានក្រុមជំនុំ ព្រះជាម្ចាស់បាន ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើរជាមួយវា។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះបានប្រទាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បញ្ហានឹងកើនឡើង តែងតែមាន។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់មាន មនុស្សភាគតិចនៅកន្លែងណាមួយ។ ព្រះមានក្រុមជំនុំតូចមួយដែលនឹងបន្ត ទៅជាមួយនឹងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីទាមទារពន្លឺ។ ហើយពួកគេនឹងក្លាយជាអ្នកដែលតាមរយៈទីបន្ទាល់របស់ពួកគេនឹងវិនិច្ឆ័យ ពិភពលោក។

តើព្រះគម្ពីរមិនបានថាព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “មានពរហើយ អ្នកដែល មានចិត្តបរិសុទ្ធ ពួកគេនឹងឃើញព្រះ?” ហើយមិនបាននិយាយថា “មនុស្សសុចរិត ជាពួកបរិសុទ្ធ នឹងវិនិច្ឆ័យផែនដី?” ប្រាកដណាស់។

ទីបន្ទាល់របស់អ្នកនៅថ្ងៃនេះ នឹងនាំមកនូវការវិនិច្ឆ័យទោសទីក្រុងនេះ។ ទីបន្ទាល់របស់យើងអំពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងព្រះចេស្ដា នៃព្រះ ជាជីវិតបរិសុទ្ធ នឹងកាត់ទោសក្រុង។ នៅពេលនេះ...

102 “អ្នកដែលមុនគេនឹងក្លាយជាចុងក្រោយ។ អ្នកដែលចុងក្រោយនឹងក្លាយជា មុន។” ខ្ញុំនឹងមិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីស៊ែនគីនិងម៉ូឌី នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញរបស់ ពួកគេ។ ពួកគេនឹងមិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីខ្ញុំ នៅក្នុងមួយនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងឈរ នៅក្នុងមួយនេះ ដើម្បីផ្តល់ទីបន្ទាល់ អ្នកក៏នឹងដូចដែរ។

ហើយតាមរយៈនោះ ដោយការបែកខ្ញែកនៃពន្លឺរបស់អ្នក និងពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងតាមរយៈជីវិតដែលអ្នកបានរស់នៅ និង កិច្ចការដែលព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើដើម្បីបញ្ជាក់ថាទ្រង់កំពុងធ្វើការនៅទីនេះ ហើយ ជាមួយនឹងបញ្ជីរន្តរបស់ពួកគេបានដើរចេញពីវា ពួកគេនឹងត្រូវបានវិនិច្ឆ័យដោយ

ពួកបរិសុទ្ធ។ ពួកគេត្រូវបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយ។ ពួកគេបានឆ្លងកាត់វារួចហើយ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

103 ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីអំណាចនៃការអធិស្ឋាន អំណាចនៃការអធិប្បាយ អំណាចសម្រាប់ជីវិតបរិសុទ្ធ។ អាម៉ែន។ នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវធ្វើ។

104 អ្នកខ្លះដើរមក និយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំមិនអាចឈប់ផឹកបានទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចបោះបង់វាចោលបានទេ។”

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកគង់នៅក្នុងអ្នក ដើម្បីធ្វើឲ្យអ្វីៗទាំងអស់ដែលមិនអាចនេះទៅឆ្ងាយពីអ្នកបាន។ ត្រូវហើយ។ ធ្វើឱ្យស្រ្តីឈប់កាត់សក់ ធ្វើឱ្យពួកគេឈប់ស្លៀកខោខ្លី និងខោបី។ គ្មានលេសឡើយ។ ធ្វើឱ្យពួកគេឈប់ជក់បារី។ អូ បាទ នោះហើយជាអ្វីដែលវាសម្រាប់ ធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយជាជីវិតបរិសុទ្ធ។ វានឹងធ្វើតាមការណែនាំរបស់ព្រះគម្ពីររាល់ពេល។

105 ស្រ្តីម្នាក់និយាយថា “វាក្តៅពេក ខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវស្លៀកពាក់ទាំងនេះ។ ធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺក្បាលប្រសិនបើខ្ញុំទុកសក់របស់ខ្ញុំ។”

ប៉ុន្តែគ្មានលេសអ្វីជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ វានៅទីនោះដើម្បីធ្វើឱ្យវាដូច្នោះ។ វានឹងធ្វើតាមព្រះបន្ទូលយ៉ាងពិតប្រាកដ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវធ្វើ។

វាគឺជាការធ្វើឱ្យអ្នកជាបុរសបង្វែរក្បាលរបស់អ្នកពីពួកគេជាស្រ្តីអាក្រាតកាយពាក់កណ្តាល ហើយឈប់មានតណ្ហាតាមពួកគេ និងសមាជិកក្រុមជំនុំ។ នោះជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។

106 វាជាការឈប់ធ្វើឱ្យអ្នកជក់បារី និងផឹក ហើយក្លាយជា...ចង់ក្លាយជាការបាញ់ប្រហារដ៏ធំ។ វានឹងយកវាចេញពីអ្នក។ វានឹងបន្ទាបអ្នកនៅពេលដែលអ្នកធ្វើដូច្នោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាគឺសម្រាប់ជីវិតបរិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។ ធ្វើឱ្យអ្នកឈប់និយាយដើមគេ។ ធ្វើឱ្យអ្នកឈប់លេងបៀរ បាញ់ក្តាម និងអ្វីៗផ្សេងទៀតដែលអ្នកធ្វើនៅជ្រុងម្ខាងៗ។

វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកឈប់ធ្វើតាមផ្លូវដែលអ្នកកំពុងធ្វើ ដោយរស់នៅមិនស្មោះត្រង់ ចំពោះប្រពន្ធរបស់អ្នក។ នោះហើយជាអ្វីដែលវានឹងធ្វើ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ វានឹង ឈប់ធ្វើឱ្យអ្នកចង់រៀបការជាមួយប្រពន្ធអ្នកផ្សេង។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

នោះហើយជាអ្វីដែលវាគឺជា។ វាគឺដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នករស់នៅក្នុងជីវិតដ៏បរិសុទ្ធ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអំណាចសម្រាប់ “កំណត់សេចក្តី ស្រឡាញ់របស់អ្នកលើវត្ថុខាងលើ” កន្លែងដែលព្រះឈរនៅ...?...គំនិតរបស់ ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងអ្នក។ អ្នកមិនអាចជួយពីការមើលឃើញរបស់ទាំងនោះ នៅពេល អ្នកមើលពួកគេ អ្នកបែរក្បាលរបស់អ្នក។ ហ្នឹងហើយ។ វាគឺដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នក។

107 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។” ប្រាកដណាស់ អ្នកមិនអាចទេ។

ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកសម្រាប់គោលបំណងនោះ។ នោះហើយជា អ្វីដែលវាបានធ្វើ។ វាមកដើម្បីយកវាចេញពីអ្នក ដែលសុទ្ធតែជាទម្លាប់ចាស់ និងអ្វី ដែលអ្នកកំពុងធ្វើ។

អតីតកាលដែលរេសប សូមញែកខ្លួនអ្នកចេញ និយាយថា “សូមថ្វាយព្រះពរ ព្រះ ទូលបង្គំជាមេតូឌីស ទូលបង្គំនឹងមិនមានអ្វីជាប់ពាក់ព័ន្ធជាមួយនឹងពួកអ្នក បរិសុទ្ធចាស់ឡើយ។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកដើម្បីយកវាចេញពីអ្នក។

108 “ខ្ញុំជាបាទីស្ទ។ ខ្ញុំជាព្រេសប៊ីធើរាន។ ខ្ញុំនឹងមិនទៅក្រុមដ៏បរិសុទ្ធចាស់តូច នោះទេ។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកដើម្បីយកស្នាមទាំងអស់ចេញពីអ្នក។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាបានធ្វើ។ វាលាងអ្នកនៅក្នុងឈាម ដកអ្នកចេញ។ នោះ ហើយជាអ្វីដែលវាមកដើម្បីធ្វើ។

វាមកដើម្បីតម្រង់អ្នកឡើង។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ធ្វើឱ្យកន្លែងកោងត្រង់។” នោះហើយជាអ្វីដែលវាមកដើម្បីធ្វើ តម្រង់វាឡើង។ “ធ្វើឱ្យកន្លែងខ្ពស់ទៅជាទាប ធ្វើឱ្យភ្នំទាំងអស់ហាក់ដូចជាកំពុងរំដួលចៀមឈ្មួលតូច ហើយស្លឹកទាំងអស់ កំពុងទះដៃដាក់អ្នក។” [ប្រសព្វសប្បាយណាមាំ ទះដៃបួនដង—អដដ] បក្សីច្រៀង ខុសគ្នា។ ភាពរីករាយបានបន្តឡើង។ មិនមានលេសទេ។ នោះហើយជាអ្វីដែលវា មកដើម្បីធ្វើ។ នោះគឺជាគោលបំណងនៃព្រះដែលបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូច្នេះ អ្នកនឹងធ្វើកិច្ចការទាំងនេះ ដើម្បីឱ្យអ្នកធ្វើការដើរតាមទ្រង់។

109 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើបាបអ្នកទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំនៅទីនេះដោយ ភាពស្មោះត្រង់បំផុត។ ដើម្បីរក្សាអ្នកយូរៗម្តង ខ្ញុំនឹងលោតចេញទៅលើបន្ទាត់មួយ កន្លែង ហើយនៅជាមួយនឹងសេចក្តីពិត ប៉ុន្តែការនៅទីនោះ ហើយធ្វើវាបែបនេះ វា នឹងមិនធ្វើឲ្យអ្នកពិបាកពេកទេ។

110 ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។ បើព្រះគម្ពីរចែងថា ស្ត្រីកាត់សក់ខុស ហើយអ្នក និយាយថា អ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបន្ទាប់មកកាត់សក់របស់អ្នក ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើអ្នកមានព្រះវិញ្ញាណឬអត់។ កុំខឹង ប្រសិនបើវាកើតឡើង វានៅតែ បង្ហាញថាមានសញ្ញាមួយទៀតប្រឆាំងនឹងអ្នក។

111 បើព្រះគម្ពីរចែងថា ស្ត្រីស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដែលទាក់ទងនឹងបុរសជា ការខុសឆ្គង ហើយអ្នកពាក់អាវចាស់តូចៗទាំងនេះ ហើយខោខ្លីចេញនៅលើផ្លូវ អ្នកជាស្ត្រីពេញវ័យអើយ! ស្មានថាកូនតូចនឹងអ្វីគ្រប់យ៉ាង...រឿង ដែលពួកគេលេង ជាមួយក្មេងប្រុសតូចៗ និងរបស់របរផ្សេងៗ។ ប៉ុន្តែ សូមមើល នៅពេលដែល អ្នក—នៅពេលអ្នកធំឡើង ស្ត្រីអាយុដប់ប្រាំ ដប់ប្រាំមួយ ដប់ប្រាំបីឆ្នាំ រហូតដល់ ក្លាយជាជីដូនចេញនៅទីនេះនៅលើផ្លូវ! ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “វាជាការ ស្អប់ខ្ពើមនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់” សម្រាប់ស្ត្រីពាក់របស់ទាំងនោះ។ ហើយ អ្នកពាក់វាទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ហើយនិយាយថាអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ? ខ្ញុំឆ្ងល់ពេលខ្លះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងធ្វើតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ទៅកាន់សំបុត្រនោះ។

ហើយគ្រូអធិប្បាយនៅពីក្រោយវេទិកា ដែលមិនមានព្រះគុណគ្រប់គ្រាន់ក្នុង ការអធិប្បាយនោះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាគាត់បានវាហើយ។ ពិតមែន! មែនហើយ នោះជា អ្វីដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

112 គឺដើម្បីឲ្យមានដល់អ្នកអធិប្បាយ។ វាគឺដើម្បីផ្តល់ភាពបរិសុទ្ធដល់ក្រុម មនុស្ស។ វាគឺជាការរៀបចំក្រុមជំនុំឲ្យមានរបៀបរៀបរយ។ វាគឺដើម្បីនាំមកនូវការ រួបរួមនៃព្រះវិញ្ញាណ។ វាគឺដើម្បីបង្រួបបង្រួមយើងជាមួយអំណាច។ វាគឺដើម្បី បង្រួបបង្រួមយើងជាមួយនឹងសេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន។

ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកជាមេតូឌីស បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីតេរីន លូធើរៀន អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកជា ប្រសិនបើយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែៗជារូបកាយតែមួយ ហើយក្លាយជាសមាជិកនៃព្រះកាយនៃ

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មិនមាន...មិនមានអ្វីបច្ចុប្បន្ន គ្មានអនាគតទេ ភាពអត់ឃ្លាន ការ
ហៅហាត់ គ្មានអ្វីអាចបំបែកយើងចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ ជាសេចក្តី
ស្រឡាញ់របស់ព្រះគ្រីស្ទ “សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ”
ពីព្រោះយើងបានកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ លាងដោយលោហិតរបស់
ទ្រង់។ យើងគឺជាសុភារៈថ្មីមួយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះបានមកដើម្បីធ្វើ។ នោះ
ហើយជាអ្វីដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បាទ មែនហើយ។ នោះហើយ។

113 ឥឡូវនេះ មនុស្សមើលមកខ្ញុំនៅនឹងមុខ។ ដៃជាច្រើនបានលើកឡើង អ្នកមាន
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ ប្រាកដជាមាន។ អូ ឥឡូវនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងលោតបន្តិច
នៅទីនេះ។ នេះត្រូវបានថត។ ប៉ុន្តែយើងនឹងទទួលបានច្រើនទៀតនៅយប់ស្អែក។

ប្រសិនបើអ្នកនិយាយថាអ្នកបានទទួលវា ហើយមានកំហុសទាំងនេះ ខ្ញុំ
ឆ្ងល់ថាអ្វីដែលនាំអ្នកទៅ។ ព្រះនឹងមិននាំអ្នកចេញពីព្រះបន្ទូលទេ។ ទ្រង់នឹងរក្សា
អ្នកជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល ពីព្រោះនោះជាច្បាប់របស់ព្រះផ្ទាល់ នៃក្រុមជំនុំរបស់
ទ្រង់ សម្រាប់ប្រជាជនទ្រង់ សម្រាប់ស្រ្តី និងសម្រាប់បុរស។

114 “មែនហើយ” និយាយថា “វាមិនបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់ខ្ញុំក្នុងការធ្វើបែបនេះ ឬបែប
នោះទេ។” អត់ទេ? ព្រះបន្ទូលនិយាយថាវាធ្វើ។

ហើយប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅក្នុងអ្នក វានឹងនាំអ្នកទៅកាន់
ព្រះបន្ទូល។ វានឹងមិនមានលេសទេ។ ព្រះមិនកែប្រែ ឬដោះសារទេ។ ទ្រង់ធ្វើសញ្ញា
សម្គាល់ហើយអ្នកដាក់វា។ ហ្នឹងហើយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលវានៅជាមួយមនុស្ស
គ្រប់គ្នា។ អ្នកមកតាមរបៀបដូចគ្នា។

115 ពេត្រុសបាននិយាយថា “ចូររៀបចំវត្ថុទាំងអស់គ្នា ចូរទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុង
ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគ្រប់គ្នា ដើម្បីការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក បន្ទាប់មក អ្នកនឹង
ទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ឃើញទេ? នោះហើយ។ យើង
ត្រូវប៉ះបន្ទាត់នោះ។

116 ឥឡូវនេះខ្ញុំមិនមានបំណងធ្វើឱ្យអ្នកឈឺចាប់ទេ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកខ្លាំងណាស់។
ប៉ុន្តែ បងប្រុស បងស្រី តើអ្នកដឹងទេថា ជាមួយ...ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំត្រូវឈរនៅថ្ងៃ
ចុងក្រោយបង្អស់នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញនោះ ជាមួយនឹងមនុស្សជំនាន់នេះ ហើយ
ផ្តល់គណនីសម្រាប់ព្រះបន្ទូលនេះ? ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបង្ហាញការនេះ
ហើយខ្ញុំអធិប្បាយពីវានៅទីនោះ តើអ្នកនឹងឈរនៅទីណា? តើអ្នកនឹងទៅជាមួយ

វាដោយរបៀបណា? អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ មិត្ត។ កុំ។ ឥឡូវនេះបញ្ឈប់វា។ អ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើនោះគឺខុស ត្រូវបញ្ឈប់វា។

អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាច។”

បន្ទាប់មក អ្នកមិនទាន់មានពាក្យ-អាចនៅក្នុងខ្លួននៅឡើយទេ។ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ទ្រង់ប្រទានអំណាចដល់អ្នកលើលោកិយ។ ហើយប្រសិនបើអ្នក...ស្តាប់អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ “បើអ្នកស្រឡាញ់លោកិយ ឬរបស់លោកិយ នោះគឺដោយសារសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិនស្ថិតនៅក្នុងអ្នកទេ។” ឥឡូវនេះ មិនមានលេសអ្វីទេ។ ទ្រង់បានធ្វើឲ្យវាយ៉ាងសាមញ្ញ ហើយយើងត្រូវតែឈានដល់ចំណុចនោះ។

117 ខ្ញុំដឹងថាអ្នកគិតថាខ្ញុំអាក្រក់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែពេញចិត្តឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? សូមស្តាប់។ នោះជាការពិត។ ឥឡូវមកដល់វា បងប្អូន ស្រី។

118 សូមកុំឱ្យមហាវិទ្យាល័យបញ្ជូនមួយចំនួននៅជុំវិញនេះប្រាប់អ្នកថា “អូ វាជាវត្ថុអំពូចាស់។”

ប្រសិនបើវាជាអំពូចាស់ នោះព្រះគឺជាអំពូចាស់។ ហើយបើព្រះជាអំពូចាស់ នោះខ្ញុំក៏ដូច្នោះដែរ។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំចង់ធ្វើដូច្នោះ។ ហេតុអ្វី? ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់គង់នៅក្នុងខ្ញុំ ដែលស្រែកឃ្លាន ហៅអ្វីៗគឺជុំវិញនឹងព្រះបន្ទូល...

119 ប្រសិនបើប្រជាជននិយាយថា “វាមិនអីទេសម្រាប់ អូ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់លេងបៀរតិចតួចសម្រាប់ការសប្បាយ ហើយគ្រាន់តែលេងនីកែលម្អយុវប្រជុំប៉ុណ្ណោះ។ វាមិនអីទេ។” ព្រះមិនបានមានបន្ទូលទេ។

120 “អូ បើអ្នកគ្រាន់តែដឹកជាតិស្រវឹងបន្តិចម្តង ហើយស្រវឹងបន្តិចម្តងៗ។”

ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វេទនាដល់គាត់។”

121 “អូ” អ្នកនិយាយថា “មិនអីទេបងប្រុសប្រាណហាំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំកាត់សក់ដោយសាររឿងពិត។ ស្ត្រីម្នាក់ អ្នកដឹងទេ ស្ត្រីដទៃទៀតកំពុងធ្វើវា។” ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាស្ត្រីដទៃទៀតធ្វើអ្វីទេ។ ពួកគេមិនមែនជាគំរូរបស់អ្នក ឬពួកគេមិនមែនជាចៅហ្វាយរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក អ្នកនឹងធ្វើតាមការណែនាំរបស់ទ្រង់ ដោយមិនគិតពីអ្វីដែលមនុស្សនិយាយអំពីអ្នកឡើយ។

122 “បាទ បងប្រុសប្រាណហាំ វាក្តៅណាស់ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវស្លៀកសម្លៀក បំពាក់តូចៗទាំងនេះ។” នរកក្តៅជាងនេះទៅទៀត បងស្រីសម្លាញ់ ខ្ញុំសូមប្រាប់ អ្នក។ ហើយ—ហើយកុំអញ្ជើង។ អ្នកត្រូវចាំ។

123 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងដឹកនាំអ្នកទៅកាន់សេចក្តីពិតជានិច្ច ហើយ សេចក្តីពិតរបស់ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ “ពាក្យរបស់ខ្ញុំគឺជាសេចក្តីពិត។ សូមឲ្យ ពាក្យសម្តីរបស់មនុស្សគ្រប់រូបកុហក ប៉ុន្តែសូមឲ្យពាក្យខ្ញុំឆ្ងាយជាការពិត។”

ហើយគ្រាន់តែគិត “វាក្មេងស្អប់ខ្ពើម។” តើអ្នកអាចគិតបានទេ?

124 នេះជាពាក្យដ៏អាក្រក់សម្រាប់អ្នកបម្រើព្រះក្នុងការនិយាយ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានចូល ទៅក្នុងបន្ទប់ទឹកនៅកន្លែងដែល... អ្នកនឹងត្រូវដើរថយក្រោយចេញទៅ ស្ទើរតែ វា គ្រាន់តែដូច្នោះ...និងវត្តកខ្វក់នៅលើជញ្ជាំង។ ខ្ញុំគិត “តើមនុស្សនៅលើលោកនេះ ធ្លាក់ចុះយ៉ាងណា?” ហើយវាស្អុយ! ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំដើរទៅកន្លែងទាំងនោះ ខ្ញុំបានគិតជាញឹកញាប់ថា “ក្លិនស្អុយអី!” ខ្ញុំបាន...នៅទីនោះ ខ្ញុំកាន់ច្រមុះវែបវែនៈ ដើម្បីលាងដៃ។ ខ្ញុំខ្លាចពេលខ្ញុំកាន់កូនសោទ្វារ ម្តងទៀត វានឹងមានមេរោគមកពី រលី និងវត្ត។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “អូ!”

125 ថ្ងៃមួយ ឈរនៅអាកាសយានដ្ឋាន កន្លែងមួយដែលខ្ញុំដើរចូល ឬកន្លែង ផ្លូវដែក។ ខ្ញុំបានដើរចូលទៅក្នុងនោះ។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “អូ ក្តីមេត្តា។”

126 ហើយមានអ្វីមួយនិយាយមកខ្ញុំថា “នោះជារបៀបដែលពិភពលោកមានក្លិន ចំពោះព្រះ។ វាជាការស្អប់ខ្ពើម។”

127 ខ្ញុំគិតថាពេលខ្ញុំឃើញមនុស្សស្រីដើរតាមផ្លូវ ទាំងខ្លួនឯងធ្វើបែបហ្នឹង ហើយ ស្លៀកពាក់សម្លៀកបំពាក់របស់បុរស។ នោះហើយជាអ្វីដែលមើលទៅចំពោះព្រះ។ វាជាការគួរស្អប់ខ្ពើម ជាអ្វីដែលស្មោកស្មោក និងមានក្លិនស្អុយ នៅចំពោះព្រះ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ នាងនឹងទៅព្រះវិហារនៅថ្ងៃអាទិត្យ ហើយតុបតែងខ្លួន។

មានបុរសម្នាក់ចុះទៅ ជីកស៊ី បោកប្រាស់ ស្រឡាញ់លុយ ហើយបោកប្រាស់ អ្នកជិតខាង និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ដើម្បីទទួលបានប្រាក់បន្ថែមបន្តិចបន្តួច ហើយ ប្រព្រឹត្តអំពើទាំងនេះ លេងល្បែង ជក់បារី ជីកស្រា ហើយកុហក។ រួចទៅព្រះវិហារ ហើយថ្លែងទីបន្ទាល់។ ការគួរស្អប់ខ្ពើម! ភាពកខ្វក់! នោះគឺជាព្រះវិហារបញ្ញា។

128 និយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ។” បាទ ហើយត្រូវអនុញ្ញាតឱ្យក្រុមជំនុំចេញ ដប់ប្រាំនាទី ដូច្នោះ ឌីកុន និងពួកគេទាំងអស់អាចជក់បារីបាន ហើយត្រួតងូល ផងដែរ មុនពេលអ្នកអាចត្រលប់ទៅព្រះវិហារវិញ។ ប្រាប់ខ្ញុំមើល! ញែកខ្លួនចេញពីអ្វីដែលមិនស្អាត!

129 “ធ្វើឱ្យខូចរាងកាយ ខ្ញុំនឹងបំផ្លាញវា។” ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ហើយសព្វថ្ងៃនេះ ជាងមហារីកទៅទៀត កំពុងបង្កឱ្យមនុស្សកោសិបភាគរយនៃអ្នកស្លាប់ដោយសារជំងឺមហារីកបំពង់ក និងសួត បណ្តាលមកពីការជក់បារី។ “ធ្វើឱ្យខូចរាងកាយ ខ្ញុំនឹងបំផ្លាញវា។” ប៉ុន្តែពួកគេជាប់នរកយ៉ាងខ្លាំង រិលទៅមុខបែបនេះ គេមិនដឹងទេ។

ហើយត្រូវអធិប្បាយខ្លះឈរនៅលើវេទិកាដែលមានសញ្ញាប័ត្របួន ចេញពីមហាវិទ្យាល័យ ជក់បារី ខ្លួនឯង។ ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកនូវអ្វីមួយ បងប្រុស។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានចាត់ឱ្យហៅបុរសនិងស្ត្រីចេញពីវត្តនោះ។ ញែកខ្លួនចេញ!

ពាក្យថា ក្រុមជំនុំ មានន័យថា “បំបែកចេញ។” “ចូរចេញពីចំណោមពួកគេ” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ “កុំប៉ះពាល់របស់មិនស្អាតរបស់ពួកគេ នោះខ្ញុំនឹងទទួលអ្នក ហើយអ្នកនឹងក្លាយជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹងក្លាយជាព្រះសម្រាប់អ្នក។” អូ! ខ្ញុំមិនមែនមានន័យថាជាមនុស្សអាក្រក់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានន័យថាមានភាពស្មោះត្រង់និងការពិត។ បាទ មែនហើយ។ អូ វាជារឿងគួរឱ្យខ្លាច!

130 បុរសនិងស្ត្រី តើយើងឈរនៅកន្លែងណា? តើយើងនៅឯណា? តោះសូមឈប់។

131 នៅយប់ផ្សេងទៀត ឆ្លងកាត់កៅអីចាស់តូចមួយនៅក្នុងបន្ទប់ (ហើយខ្ញុំត្រូវតែបិទ) កៅអីបត់ពីរចាស់បន្តិច។ ក្រោយពីបានអធិស្ឋានបីបួនថ្ងៃហើយ ទើបខ្ញុំចូលទៅកន្លែងបែបនេះ ដើរជំរុញ ហើយគិតថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ!” ខ្ញុំបានទៅកន្លែងនោះរហូតដល់ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើយ៉ាងណា។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអើយ យើងនៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។ ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានធ្វេសប្រហែស។ ខ្ញុំបានទូរស័ព្ទទៅបន្ត ហើយហាត់ណាស់ ហើយមិនធ្វើវាទេ។” ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំអាចមើលឃើញព្រះជាម្ចាស់របស់ខ្ញុំកំពុងតែជឿងឆ្ងល់នៅទិសដីត ពេលទ្រង់នឿយហត់ខ្លាំង ទ្រង់ពិបាកលើកជើងម្ខាងទៅម្ខាង ប៉ុន្តែទ្រង់មិនដូច្នោះទេ... បញ្ឈប់ស្រ្តីរបស់ណាអី

ន បន្ទាប់មកដ្បិតក្មេងប្រុសដែលបាននាំចេញទៅទីនោះដែលបានស្លាប់ រហូត ទាល់តែទ្រង់អាចឆ្លងទៅប៉ះនឹងមែកឈើ ហើយប្រើកម្លាំងតិចតួចដែលមាននៅក្នុង ទ្រង់ ដើម្បីប្រោសក្មេងប្រុសនោះ។ “មែនហើយ តើខ្ញុំហាត់នឿយដោយរបៀបណា? តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់? នៅទីនេះខ្ញុំគិតថា ‘អញ្ចឹង ខ្ញុំចាស់ហើយ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។’”

132 មានលោកម៉ូសេ ជាព្រះដូចគ្នាដែលខ្ញុំបម្រើ បានឈរនៅខាងមុខ ក្នុងអាយុ មួយរយម៉ែឆ្នាំ។

មានកាលែប ឈរនៅអាយុកៅសិបឆ្នាំ កាន់ដាវក្នុងដៃ ហើយនិយាយ ថា “យ៉ូស្វបានដាក់ដាវនេះនៅក្នុងដៃខ្ញុំ កាលពីសែសិបឆ្នាំមុន។” គាត់មាន អាយុប៉ែតសិបឆ្នាំ។ បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាមនុស្សល្អដូចមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះដូច ពេលនោះដែរ។” អាម៉ែន។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយសូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផង។”

133 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ មើលនៅទីនេះ ខ្ញុំតែងតែ...” ហើយខ្ញុំបាន យកប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ (ត្រឡប់ទៅទីនោះ) ដោយដៃ ឆ្លងកាត់ព្រះគម្ពីរនេះ និងព្រះគម្ពីរ តូចរបស់នាង ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អូនសម្លាញ់ ខ្ញុំគិតអវិជ្ជមានពេក។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផ្តោលទោសខ្ញុំនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថា ពួកវាជាសត្វកំប្រុក។ ខ្ញុំគិតពីហេតុអ្វីនៅខាងក្រោយនោះ និងក្មេងប្រុសតូចៗ។ ខ្ញុំគិតអំពីអ្វីដែលព្រះបានធ្វើ ដោយបង្ហាញថាទ្រង់ជាព្រះ ដែលអាចបង្កើត។” ហា លេលូយ៉ា!

ខ្ញុំបានគិត “ទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំថា ឆ្នាំមុន ខ្ញុំនឹងមិនចាកចេញពីអ្នកទេ។ ខ្ញុំ នឹងមិនបោះបង់អ្នកឡើយ។ គ្មាននរណាម្នាក់ឈរនៅមុខអ្នក ពេញមួយជីវិត របស់អ្នកឡើយ។ ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក។ ហើយចេញពីដៃនៃការយល់ដឹងនេះ វា នឹងមកដល់រហូតដល់អ្នកដឹងពីអាថ៌កំបាំងនៃចិត្តមនុស្ស។ បន្ទាប់ពីនោះ វានឹង កើនឡើងកាន់តែខ្ពស់។ មួយឆ្នាំក្រោយមក ពិភពលោកជុំវិញ គឺល្អឥតខ្ចោះ។ នេះ មកនេះ ព័ន្ធកិច្ចដ៏អស្ចារ្យផ្សេងទៀតនេះ ឆ្ងាយជាងវាទៅទៀត។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូនសម្លាញ់ ខ្ញុំចាប់ដៃរបស់អ្នក។ តាមរយៈជំនួយរបស់ ព្រះ និងព្រះគុណរបស់ព្រះ សូមកុំបណ្តោយឱ្យខ្ញុំមានភាពអវិជ្ជមានម្តងទៀត ឡើយ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំដើរឆ្ពោះទៅរកការងើបឡើងវិញនៅទីនេះដើម្បីអធិប្បាយអ្វី

ដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមក។ សូមឲ្យខ្ញុំទៅទីនេះ ដើម្បីញែកខ្លួនជាបរិសុទ្ធជាមុនសិន ហើយធ្វើផ្លូវសម្រាប់ប្រជាជន ថាអំពើបាបរបស់ខ្ញុំ ការឆ្ងសប្រហែសរបស់ខ្ញុំ ត្រូវស្ថិតនៅក្រោមព្រះលោហិត កំហុសរបស់ខ្ញុំត្រូវស្ថិតនៅក្រោមព្រះលោហិត ថាខ្ញុំអាចដើរចេញហើយនិយាយថា “មកតាមខ្ញុំចុះ មនុស្សអើយ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។

ខ្ញុំស្អប់ពេលឃើញមនុស្សប្រុសនិយាយថា “អ្នកទៅធ្វើវា។” ខ្ញុំចូលចិត្តឃើញនរណាម្នាក់ដែលនឹងដឹកនាំវិធីធ្វើវា។ បាទ មែនហើយ។

134 កន្លងមកនេះ យើងមានភ្លើងឆេះនៅក្នុងទីក្រុងនៅទីនេះ ក្រុមហ៊ុនប្រេងប៉េហ្វាបានឆាបឆេះ។ ពួកគេមាននាយកដ្ឋានពន្លត់អគ្គិភ័យជេហ្វីសាន់រីលនៅទីនោះ។ ហើយមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ ជាមនុស្សល្អ មិនដែលធ្លាប់ជួបមានភ្លើងធំបែបនោះទេ គាត់កំពុងដើរទៅទីនោះ និយាយថា “ប្រោះទឹកនៅទីនេះបន្តិចមក ប្រុសៗ។ ប្រោះទឹកបន្តិចនៅទីនេះ។”

មកទីនេះមានភ្នាក់វីលនៅទីនោះ “ឌីង ឌីង ឌីង ឌីង” រត់ឡើងនៅទីនោះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា ប្រធានភ្លើងបានលោតចុះ និយាយថា “ចាក់ទឹកបន្តិចនៅទីនេះ។ គោះបង្អួចនេះនៅទីនេះ។ ចាក់ទឹកបន្តិចនៅទីនោះ។”

135 ប៉ុន្តែឆ្លងទន្លេមកអ្នកពន្លត់អគ្គិភ័យដែលបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលពីល្វីសស្វីល។ ទំពក់និងជណ្តើរដើរជំនោះមិនឈប់ទេរហូតដល់ប្រធានបាននៅចុងនៃជណ្តើរ។ ពេលជណ្តើរឡើង គាត់នៅលើក្បាល។ បោះពូថៅមុនទៅដល់ ហើយគោះបង្អួច និយាយថា “មកណេះ ប្រុសៗ!” នោះហើយ។ ភ្លើងបានរលត់ទៅវិញក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មាននាទី។

មិនមែន “ប្រោះទឹកបន្តិចនៅទីនេះ។ ចាក់ទឹកបន្តិចនៅទីនោះ។” ទុកក្នុងគំនិតអ្នក អ្នកខ្លះជាគ្រូអធិប្បាយនៃបញ្ហាទាំងនេះ។

136 មកតាម! តោះទៅ! ខ្ញុំដឹងថាវាជាការពិត។ ខ្ញុំបានភ្នក់ និងបានឃើញ។ សូមថ្វាយសិរីល្អ! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺត្រឹមត្រូវ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ល្អ។ កុំព្យាយាមនៅទីនេះ សាកល្បងនៅទីនោះ ចូរដើរចូលទៅកាន់ទ្រង់! ទ្រង់នៅទីនេះ។ វាគឺសម្រាប់អ្នក។ ព្រះបានប្រទានអំណាចរបស់ទ្រង់ដល់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ កុំចាក់ឡើងនៅទីនេះ ហើយចាក់ឡើង។ អ្នកនឹងមិនដែលធ្វើអ្វីសោះ។ នាំមុខ! អាមែន។ ហ្នា! វ៉ែវ! (មិនអាចមើលឃើញតាមរយៈពួកគេទៀតទេ។)

137 អាម៉ែន! តើយើងនឹងធ្វើអ្វី? មនុស្សម្នាក់ៗដែលអង្គុយនៅទីនេះគឺពោរពេញទៅដោយអ្វីមួយ។

បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងបិទ ប្រហែលជាត្រូវតែបិទ បន្ទាប់ពីនោះ។

អ្នកពោរពេញដោយអ្វីមួយ។ អ្នកមិនអាចអង្គុយទីនោះដោយមិនមានអ្វីមួយពេញលេញទេ។ អ្នកមានជីវិតនៅក្នុងអ្នក។ ជីវិតនោះគ្រប់គ្រងអ្នក ហើយជីវិតនោះគ្រប់គ្រងដោយវិញ្ញាណ។

ឥឡូវនេះ អ្នកប្រហែលជាពេញទៅដោយលោកិយ ដោយស្រឡាញ់លោកិយ ឬរបស់លោកិយ។ សូមព្រះមេត្តាករុណាដល់អ្នក។

អ្នកប្រហែលជាពោរពេញដោយជំនឿពីព្រះវិហារខ្លះ ការអធិស្ឋានតិចតួចដែលអ្នកនិយាយ អ្នកគិតថាវានឹងអធិស្ឋានដល់មនុស្សស្លាប់មួយចំនួន ឬ—ឬធ្វើសញ្ញាមួយចំនួននៅលើអ្នក។ សូមព្រះមេត្តាករុណាដល់អ្នក។

138 ហើយអ្នកប្រហែលជាពេញដោយសាសនា ហើយវាកាន់តែអាក្រក់ទៅទៀត។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់ ពួកគេនឹងកាន់សាសនាយ៉ាងខ្លាំង ដោយមានទម្រង់នៃការគោរពព្រះ។ មានទម្រង់នៃការគោរពព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធនូវអំណាចរបស់ព្រះ៖ ពីការងាកចេញយ៉ាងនេះ។”

បើអ្នកពេញដោយសាសនា អ្នកវេទនាហើយ។ គ្រាន់តែសាសនា ហ្នឹងហើយ។ ប្រសិនបើអ្នកពោរពេញដោយជំនឿ អ្នកមិនដឹងថាអ្នកកំពុងនិយាយអំពីអ្វីនោះទេ។ បើអ្នកពេញដោយលោកិយ អ្នកជាមនុស្សខ្វាក់។

139 ហើយបន្ទាប់មក ម្តងទៀត អ្នកប្រហែលជាពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកដូច្នោះ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនមែនទេ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកបានពេញ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តើអ្នកបានអ្វី? អ្នកទទួលបានអំណាច។ អ្នកបានទទួលក្តីស្រឡាញ់។ អ្នកទទួលបានភាពសុខសាន្ត។ “ភាពសុខសាន្តរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នក មិនដូចលោកិយដែលខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកទេ។” អ្នកមានសន្តិភាព។ អ្នកត្រូវបានដៅចំណាំ។ អ្នកមានទីម្ចាស់។ អាម៉ែន។ អ្នកបានសម្រាក។ អ្នកមានអំណរដែលមិនអាចនិយាយបាន ហើយពោរពេញដោយសិរីរុងរឿង។ អ្នកត្រូវបានបោះយុថ្កា។ អូ ខ្ញុំអើយ! នោះ

ហើយជាអ្វីដែលអ្នកមានជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកមាន...បើអ្នកបាន
ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ “អ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត”
រង់ចាំការរស់ឡើងវិញជាទូទៅនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

140 នៅក្នុងពិភពលោកខាងមុខនេះ គឺតាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាអម្ចាស់នៃ
យើង ហើយអ្នកដែលបានឃើញទ្រង់យាងមកដោយសិរីល្អ និងដ៏មហិមា “សមុទ្រ
នឹងលះបង់មនុស្សស្លាប់។” រូបកាយដែលពុករលួយនៃអ្នកដែលដេកលក់នៅក្នុង
ទ្រង់នឹង...”

“ដេកនៅក្នុងទ្រង់។” តើអ្នកចូលទៅក្នុងទ្រង់ដោយរបៀបណា? “ដោយ
ព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជក្នុងរូបកាយ
តែមួយ។”

“រូបកាយដែលពុករលួយនៃអស់អ្នកដែលដេកក្នុងទ្រង់នឹងត្រូវផ្លាស់ប្តូរ ហើយ
ធ្វើដូចជារូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់ទ្រង់ ដោយសារទ្រង់អាចត្រួតត្រាគ្រប់ទាំងអស់
ដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។”

“ខ្ញុំបានលឺសំលេងពីស្ថានសួគ៌” បាននិយាយថាយ៉ូហាន “បាននិយាយ
មកកាន់ខ្ញុំថា ‘សរសេរ ‘មានពរហើយអ្នកដែលបានស្លាប់ដែលស្លាប់ក្នុង
ព្រះអម្ចាស់...’” តើអ្នកនឹងចូលដោយរបៀបណា? “ដោយវិញ្ញាណតែមួយ យើង
ត្រូវបានជ្រមុជក្នុងរូបកាយ។” “...ដែលស្លាប់ក្នុងព្រះអម្ចាស់ ចាប់ពីពេលនេះ
តទៅ។ ពួកគេសម្រាកពីការងារ។ ហើយការងាររបស់ពួកគេធ្វើតាមពួកគេ។”
ហ៊ីម!

នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមក។ អូ ការធានា
ប្រកបដោយពរ ព្រះយេស៊ូវគឺជារបស់ខ្ញុំ! ខ្ញុំនៅក្នុងទ្រង់ ហើយទ្រង់គង់នៅក្នុង
ខ្ញុំ ព្រះបិតានៅក្នុងទ្រង់ ហើយទ្រង់នៅក្នុងព្រះវរបិតា។ ហើយព្រះវរបិតានៅក្នុងខ្ញុំ
ហើយខ្ញុំនៅក្នុងទ្រង់។

ព្រះយេស៊ូវជារបស់ខ្ញុំ!
ឱ ព្រះគុណដ៏មានសិរីល្អអើយ!
ខ្ញុំជាអ្នកទទួលមរតកនៃសេចក្តីសង្គ្រោះ បង់ថ្លៃពីព្រះ
កើតពីព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ពេលលាងក្នុងព្រះលោហិត
របស់ទ្រង់។

អាម៉ែន។ ខ្ញុំនឹងមិនជួញដូរវាទេ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

ក្នុងទទឹមនិងពេជ្រទាំងអស់ ប្រាក់ និងមាស
ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ព្រះអង្គមានពេញបរិបូណ៌ ព្រះអង្គ
មានទ្រព្យសម្បត្តិរាប់មិនអស់។

ព្រោះខ្ញុំជាកូនស្តេច!
ខ្ញុំជាកូនរបស់ស្តេច!
ជាមួយព្រះយេស៊ូវជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
តាំងខ្ញុំជាកូនស្តេច!

141 អាម៉ែន អាម៉ែន។ ខ្ញុំនឹងមិនប្តូរវាទេ។ ខ្ញុំនឹងមិនប្តូរវាទេ។ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរ...
ពីរប្រាំទៀត

បន្ទាប់មក នេះគឺជាបទគម្ពីរមួយទៀត។ នៅពេល—ពេលអ្នកពេញដោយ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះជាអ្វីដែលអ្នកមាន។ ដូច្នេះតើអ្នកជាអ្វី ទៅកាន់លោកិយ?
ជាជនចម្លែក។ ខ្ញុំដឹងថាវាយឺត ប៉ុន្តែវាមិនដែលយឺតពេលសម្រាប់រឿងនេះទេ។ ជន
ចម្លែក! អូ!

យើងជាអ្នកដំណើរហើយយើងជាអ្នកដំទៃនៅទីនេះ
យើងកំពុងស្វែងរកទីក្រុងដែលនឹងមកដល់
ទូកសង្គ្រោះនឹងមកដល់ឆាប់ៗនេះ
ដើម្បីប្រមូលគ្រឿងអលង្ការរបស់ទ្រង់នៅផ្ទះ។

142 ខ្ញុំអាចឮទឹកហូរនៅលើទន្លេអូហៃយូ កាលខ្ញុំនៅក្មេងជាគ្រូអធិប្បាយ អាយុ
ប្រហែលម្ភៃពីរឆ្នាំ ច្រៀងនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំបានឮ មើលឡើងពីលើខ្ញុំ ហើយ
បានឮសំឡេងមួយនិយាយថា “មើលទៅលើ។” មកនេះមានពន្លឺដ៏ធំដែលព្យួរនៅ
ទីនោះ មកចុះមកលើខ្ញុំ ហើយនិយាយថា “ដូចដែលលោកយ៉ូហានបាទីស្ទត្រូវ
បានចាត់ឱ្យទៅដឹកនាំការយាងមកជាលើកដំបូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ អ្នកនឹងមានសារ
មួយដែលនឹងនាំមុខការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទ។”

អូ តើខ្ញុំអាចជឿវាដោយរបៀបណា? ប៉ុន្តែវាបានកើតឡើងដូចគ្នា។ ហើយ
យប់នេះ ភ្លើងដើមឡើងវិញកំពុងឆេះជុំវិញ និងជុំវិញលោកិយ។ ក្រុមជំនុំដែល
បានប្រោសលោះដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះបានលើកខ្លួននាងចេញពីកន្លែងនោះ ហើយ

យុទ្ធនាការដ៏អស្ចារ្យនៃការព្យាបាល និងទីសំគាល់ ការអស្ចារ្យ និងអព្វតហេតុ ដែលបង្ហាញការយាងមក។

143 អ្នកគឺជាជនចម្លែក ហើយអ្នកជាមនុស្សចម្លែក។ អ្នកធ្វើរឿងចម្លែកខុសពីអ្វី ដែលអ្នកធ្លាប់ធ្វើ។ អ្នកមិនធ្វើដូចដែលអ្នកធ្លាប់ធ្វើ។ មនុស្ស...ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅពេលដែលវាមកសណ្ឋិតលើអ្នក ហើយអ្នកបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកព្រងើយកន្តើយនឹងអ្វីៗរបស់លោកិយ។ អ្នកមិនអើពើនឹងអ្វីដែលនឹងរំខានអ្នក។ អ្នកមិនអើពើនឹងវា។ បន្ទាប់មកអ្នកក្លាយជា—សុភារៈដែលមានចរិតចម្លែក កូនទារ រូបអាក្រក់សម្រាប់ពួកគេ ឥន្ទ្រិតូចដែលញាស់នៅក្រោមសំបុកមេមាន់ ដែលខ្ញុំបាន អធិប្បាយ ហើយនៅពេលដែលឥន្ទ្រិតូចកាយសំបុករបស់វា។ អ្នកគឺជាសុភារៈដែល មើលទៅគួរឱ្យអស់សំណើច សម្រាប់ពួកគេ។

ប៉ុន្តែ អូ ខ្ញុំអើយ ដើរឡើងលើមហារិចីស្តេច! អាម៉ែន។ អូ វាជាផ្លូវទៅកាន់ ឋានសួគ៌។ ហើយខ្ញុំកំពុងដើរលើមហារិចីស្តេច។

និយាយថា “ក្រឡេកមើលកូនទារបដ៏អាក្រក់នោះ។ នោះគឺជាគ្រូអធិប្បាយ ជីវិតសុទ្ធ។”

144 គ្រូអធិប្បាយមេតូឌីសដ៏ល្បីល្បាញម្នាក់បាននិយាយទៅកាន់បុរសម្នាក់នៅ ថ្ងៃនេះ នៅទីក្រុងល្វីស្វ៊ីល បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ជួយបងប្រុសប៊ីលី ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងទេថាខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វី? ខ្ញុំត្រូវតែដករបស់ខ្ញុំចេញ។” អ្នកមិនចាប់ដកកមើល ខ្ញុំទេ។

ទ្រង់បានបិទជីវិតរបស់ទ្រង់សម្រាប់ខ្ញុំ។ អាម៉ែន!...?...គ្រាន់តែដើរឡើងលើ មហារិចីស្តេចនោះ គឺអស់ហើយ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ ទ្រង់! កើតពីព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់! លាងក្នុងព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់! ហាលេលូ យ៉ា! រីករាយណាស់!

145 ហើយបន្ទាប់មករឿងមួយទៀត ហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើដូច្នោះ? អ្នកនៅតែ ជាមនុស្ស ប៉ុន្តែតើអ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើវា? គឺដោយសារតែអ្នកបានមក ទ្រង់ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់មកពីស្ថានលើ។ វាជាព្រះនៅក្នុងអ្នក។

146 ពេលខ្ញុំទៅទីក្រុងរ៉ូម ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថា ពួកគេម្នាក់ៗមានវិញ្ញាណ រ៉ូម៉ាំង។ ពេលខ្ញុំទៅក្រិក ពួកគេទាំងអស់គ្នាមានវិញ្ញាណក្រិក។ ខ្ញុំបានទៅប្រទេស

អង់គ្លេស ពួកគេទាំងអស់មានស្មារតីជាអង់គ្លេស។ នៅពេលអ្នកទៅកន្លែងនានា អ្នករកឃើញ...បន្ទាប់មកអ្នករកឃើញស្មារតីអាមេរិក វាគួរឱ្យរន្ធត់។

147 នៅពេលដែលខ្ញុំបានចូលទៅក្នុង កាត់តាខុម របស់សាន អាន់ដែលឡូ នៅទីក្រុងរ៉ូម ពួកគេបានចុះឈ្មោះនៅទីនោះ: “សូមឱ្យ ស្រ្តីអាមេរិកាំង ស្លៀក សម្លៀកបំពាក់ ដើម្បីគោរពវិញ្ញាណក្ខន្ធអ្នកស្លាប់។” ស្មារតីអាមេរិក។

មើលគេចុះពីយន្តហោះ ហើយស្លៀកពាក់តិចៗ ហើយគ្រប់គ្នាទៅមើលពួកគេ ហើយមកនេះបរិកញ្ញាអាមេរិក។ នោះជាស្មារតីរបស់អាមេរិក។ អ្នកអាចប្រាប់ កន្លែងដែលនាងមកពីណា ស្លៀកពាក់ឡើង ក្មេងប្រុស ងើយច្រមុះចាស់តូចដូច សត្វឆ្កែតាមពីក្រោយនាង។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អូ បាទ នាងគឺជាមួយ...នាង នាង គឺអាមេរិច បរិកញ្ញាអាមេរិក ដើរចុះមក អ្នកដឹងទេ ដើរដូចនោះ។ ហេតុអ្វី? នាង មានស្មារតីអាមេរិក។ ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូលថា ថ្ងៃនោះ ទ្រង់បានធ្វើបន្ទាល់ ទាស់នឹងវា ហើយទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកមកពីផែនដីខាងក្រោម។ ខ្ញុំមកពី ខាងលើ។”

ហើយប្រសិនបើអ្នកមានព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងអ្នក អ្នកមកពីស្ថាន លើ នោះអ្នកជាមនុស្សចម្លែកនៅទីនេះ។

148 ប៉ុន្តែអ្នកទទួលបានធម្មជាតិនៃកន្លែងដែលអ្នកមកពីណា។ នោះហើយជាអ្វី ដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនិយាយ។ ជនជាតិអ្វីម្យ៉ាងម្នាក់មកទីនេះ គាត់អះក្សាល។ ហើយជនជាតិអាឡឺម៉ង់ម្នាក់មកទីនេះ។ ជនជាតិអាមេរិកទៅទីនោះ។ ហេតុអ្វី? អ្នកបានទទួលវិញ្ញាណនៃប្រទេសទាំងនោះដែលអ្នកមកពីណា។

នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យយើងខុសប្លែកគ្នាយ៉ាងខ្លាំងចំពោះលោកិយ។ អ្នក មកពីខាងលើ។ អ្នកបានកើត។ អ្នកគឺជា—អ្នកគឺជាពលរដ្ឋនៃព្រះរាជាណាចក្រ មួយផ្សេងទៀត។ តើអ្នកជឿទេ? នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺដើម្បីធ្វើឲ្យ អ្នកក្លាយជាពលរដ្ឋនៃព្រះរាជាណាចក្រនៃព្រះ។

149 បើអ្នកជាពលរដ្ឋនៃព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ តើឲ្យអ្នកប្រព្រឹត្តធ្វើយ៉ាងណា? ដូចព្រះជាម្ចាស់ធ្វើនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់ដែរ។ ឥឡូវនេះ តើព្រះទ្រង់ ធ្វើអ្វីនៅក្នុងអាណាចក្ររបស់ទ្រង់? ភាពបរិសុទ្ធ សេចក្តីសុចរិត ភាពបរិសុទ្ធនៃ ចិត្ត ភាពបរិសុទ្ធនៃគំនិត។ អំណាច និងសេចក្តីស្រឡាញ់ ទៅកាន់អ្នកបាត់បង់ ព្យាបាលអ្នកជំងឺ ធ្វើអព្ភតហេតុ ធ្វើកិច្ចការដ៏អស្ចារ្យ។ បន្ទាប់មក ទៅកាន់លោកិយ

អ្នកមើលទៅដូចគ្នា ហើយពួកគេនិយាយថា “ពួកគេអត់មានក្បាលទេ?” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែអ្នកគឺជាពលរដ្ឋនៃព្រះរាជាណាចក្រព្រះ។

150 ឧតម្ភិមួយបន្ថែមទៀត ប្រសិនបើអ្នកចង់សរសេរវាចុះ យ៉ូហាន១២:២៤។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំដកស្រង់វាទៅអ្នកភ្លាមៗ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា:

...បើគ្រាប់ស្រូវដែលធ្លាក់ចុះទៅដី...មិនងាប់ទេ នោះក៏នៅតែមិនអាចបង្កើតផលជាច្រើនឡើងដែរ។

ឥឡូវនេះ មើល សុន្ទរកថាបញ្ចប់មួយឥឡូវនេះ។ ហើយចាំថា វាពិតជាការពិត...ឥឡូវនេះ ចំពោះអ្នកវិញ វាពិតជាចាំបាច់ និងចាំបាច់ណាស់ និងបង្ខំ និងប្រញាប់ ដែលអ្នកទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតឡូវនេះ។ ដ្បិត ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើ នោះអ្នកមិនអាចមកក្នុងការរស់ឡើងវិញបានទេ។ ឥឡូវនេះមើល។ ព្រះមិនអាចបំពានច្បាប់របស់ទ្រង់បានទេ។ យើងដឹងរឿងនោះ។ ទ្រង់ធ្វើតាមច្បាប់របស់ទ្រង់។

151 ឥឡូវនេះ គ្រាប់—គ្រាប់ស្រូវសាលី ឬពោត យើងនឹងយក ដូចព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅទីនោះ។ ជាការពិតណាស់ ពោត—ពោតមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ខ្ញុំទើបតែបានអានវាថ្ងៃនេះ សំដៅលើពូជ ឬគ្រាប់ពូជណាមួយ ប៉ុន្តែ ស្រូវសាលីស្មៅ គ្រាប់ពូជ ឬអ្វីក៏ដោយ វាជាពោត។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពោតស្រូវសាលីធ្លាក់ចូលទៅក្នុងដី ឥឡូវនេះ មាន...យើងទាំងអស់គ្នានៅទីនេះបានឃើញ ដឹងរឿងនេះកើតឡើង។ គ្រាប់ស្រូវសាលី ឬគ្រាប់ពោត អាចមើលទៅល្អឥតខ្ចោះតាមដែលអាចធ្វើបាន ហើយអ្នកដាក់វាក្នុងដី ហើយបើពោតនោះ...

វាមានជីវិតជារៀងរហូត។ វានឹងធ្លាក់ចុះនៅថ្ងៃនេះ បន្តពូជដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ត្រលប់មកវិញ ហើយឡើងលើម្តងទៀត ហើយចុះមកវិញ។ វាជាជីវិតជារៀងរហូត។

បើពោតនោះមិនមានជីវិតរស់នៅក្នុងនោះទេ ទោះវាស្អាតប៉ុណ្ណាក៏មិនដុះដែរ។ វានឹងទៅក្នុងដីហើយរលួយ ហ្នឹងហើយ។ មួយផ្នែកនៃវា ជាសម្ភារៈអាចប្រើសម្រាប់ជាជី និងវត្ថុនៅក្នុងដី។ ប៉ុន្តែដូចដែលវានឹងរស់ម្តងទៀត វានឹងមិនមានជីវិតនោះទេ លុះត្រាតែវាមានជីវិតជាប់ក្នុងវា។ គ្រប់គ្នាបានដឹង។ អ្នកគ្រាន់តែមិនអាច។

152 អាចមានបុរសពីរនាក់ ម្នាក់ជាមនុស្សដូចគ្នា ទាំងពីរមើលទៅដូចគ្នា។ ម្នាក់អាចជាមនុស្សល្អ គាត់អាចធ្វើការល្អ គាត់អាចធ្វើដូច្នោះជាដើម ប៉ុន្តែលើកលែងតែបុរសនោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចនៅក្នុងគាត់ គាត់នឹងមិនមានជីវិតរស់ឡើងវិញឡើយ។ គាត់មិនអាចធ្វើបាន មិនមានអ្វីត្រូវរស់ឡើងទេ។ គ្មានអ្វីអាចនាំគាត់ឡើងបានទេ គឺគ្មានជីវិត។ ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ ប្អូនប្រុស ប្អូនស្រី ជាទីស្រឡាញ់ លើកលែងតែមនុស្សម្នាក់បានកើតជាថ្មី គាត់គ្មានប្រាជ្ញាអាចវិលមកក្នុងរាជាណាចក្រនេះបានឡើយ។ គាត់មិនអាច។ “លើកលែងតែពោតនេះធ្លាក់ចូលក្នុងដីហើយដាប់។” ទ្រង់កំពុងនិយាយអំពីអង្កទ្រង់។ ប៉ុន្តែទ្រង់មាន មិនមែនជីវិតជាការបន្តពូជទេ ទ្រង់មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយជីវិតដែលទ្រង់បានប្រទានដល់អ្នក ដើម្បីឲ្យអ្នកអាចមានជីវិតដូចគ្នា។

153 ឥឡូវនេះ បើអ្នកមានជីវិតមនុស្ស ល្មមនឹងរំកិលអ្នកទៅកាន់តណ្ហា “នាងដែលរស់នៅដោយរីករាយនោះបានស្លាប់កាលនាងនៅមានជីវិតនៅឡើយ” អ្នកមិនអាចក្រោកឡើងបានទេ។ អ្នកប្រហែលជាក្មេងស្រីដែលពេញនិយមបំផុតនៅក្នុងសាលា អ្នកប្រហែលជាក្មេងស្រីដែលពេញនិយមបំផុតនៅក្នុងហ្គេមបៀក្នុងសង្គមរបស់អ្នក អ្នកអាចនឹងជាស្រ្តីដែលស្លៀកពាក់ល្អបំផុតក្នុងប្រទេស អ្នកអាចនឹងស្អាតបំផុត អ្នកអាចជាអ្នកសាងសង់ដ៏ឆ្លើម អ្នកអាចនឹងក្លាយជានិមិត្តរូបសម្រាប់ស្វាមីរបស់អ្នក អ្នកអាចជារបស់ទាំងអស់នេះ ដែលអស្ចារ្យណាស់ ប៉ុន្តែ បងស្រី ទាល់តែអ្នកមានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក ដែលជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច នៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវនេះ ទើបអ្នកបានបញ្ចប់។

ហើយខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកមើលទៅដូចម្តេច ឬថាជឿនទាំងនេះមានលក្ខណៈបែបណា ឬមិនសូវពេញនិយម ឬពេញនិយមនោះទេ ស្អាតឬអាក្រក់ប៉ុណ្ណា បើអ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច នោះអ្នកនឹងរស់នៅជារៀងរហូត។

154 នៅពេលដែលព្រះច័ន្ទនិងផ្កាយរលត់ទៅ ហើយផែនដីបានយំ ចូលទៅក្នុងភ្នំ និងវារហោស្ថាន ហើយអ្វីៗទាំងអស់មាន អត់មាន វាលែងមានទៀតហើយ ពិភពលោកនេះដូចជាក្មេងចេះដើរតុះតុះ ដូចមនុស្សស្រវឹងមកផ្ទះនៅពេលយប់ ហើយផ្កាយមិនព្រមបញ្ចេញពន្លឺ ហើយធ្លាក់ពីលើមេឃ ហើយព្រះច័ន្ទប្រែទៅជាឈាម ហើយ—ព្រះអាទិត្យរះឡើង ហើយលាក់មុខ ពេលឃើញកូនមនុស្សយាងមក អ្នកនឹងភ្លឺឡើងក្នុងសេចក្តីសុចរិតនៃព្រះយេស៊ូវ គ្រីស្ទ ដើម្បីចេញពីផ្ទះក្នុងនាម

ជាស្រ្តីវ័យក្មេង និងស្រស់ស្អាត ដើម្បីយកគូរបស់អ្នក ហើយរស់នៅជារៀងរហូត និងជារៀងរហូត និងជារៀងរហូត ហើយគ្រប់វ័យអស់កល្បជានិច្ច អ្នកនឹងនៅតែរស់នៅ។ នោះហើយជាអ្វីដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាទាញតិចបំផុត កុំបង្វែរវាចេញ។

155 តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? ព្រះនៅក្នុងអ្នក។ តើវាសម្រាប់អ្វី? ដើម្បីបន្តកិច្ចការរបស់ទ្រង់ក្នុងចំណោមវាស្រ្តរបស់ទ្រង់។ ដើម្បីនាំក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់មកជាមួយគ្នា ដើម្បីនាំក្រុមជំនុំទៅកាន់កន្លែងមួយនៅថ្ងៃនេះ ឆ្ងាយហួសពីគម្ពីរលូដើររៀន មេតូឌីស និងពេនទីកុស្ត ចូលទៅក្នុងកន្លែងសម្រាប់កូនចិញ្ចឹមនិងព្រះគុណដ៏រស់រវើក។ ថា នៅពេលដែលផ្នែកនៃក្រុមជំនុំនេះ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណធ្វើការទៅក្នុងក្រុមជំនុំនៅទីនេះ វានឹងលើកឡើង ហើយវានឹងចេញមក នាំមកនូវការប្រោសលោះទាំងអស់ដែលបានប៉ះនឹងព្រះវិញ្ញាណនោះ។

លូដើររៀនដែលឈរនៅទីនោះជាមួយនឹងពន្លឺទាំងអស់ដែលពួកគេមាននៅក្នុងការរាប់ជាសុចរិត ពួកមេតូឌីសដែលដួលលើឥដ្ឋ ហើយគេប្រោះទឹកដាក់លើមុខ ពីព្រះវិញ្ញាណវាយពួកគេតាមរយៈការញែកជាបរិសុទ្ធ ពេនទីកុស្តទាំងនោះដែលពួកគេបានដើរឡើងចុះតាមផ្លូវ ហើយហៅពួកគេ “អណ្តាតទៅស្ងួត” និង អូ “ទៅៗ” និង “នៅក្នុងភាសាសត្វក្លាន” និងទាំងអស់នោះ ពួកគេនឹងឈរនៅក្នុងសេចក្តីសុចរិត នៅចំពោះព្រះភក្ត្រនៃព្រះនៅថ្ងៃនោះ ដូចជាព្រះគម្ពីរនេះឈរនៅទីនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបំរើ...អ្នកហៅខ្ញុំថាជាហោរារបស់ទ្រង់ ខ្ញុំមិនហៅខ្លួនឯងថាអញ្ចឹងទេ។ ប៉ុន្តែ សូមអ្នកស្តាប់ ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់។ អស់អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ព្រះនឹងនាំមកជាមួយទ្រង់នៅឯការយាងមករបស់ទ្រង់ នៅឯការរស់ឡើងវិញ ហើយមានតែអ្នកដែលមាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ។

156 តើយើងអាចចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយរបៀបណា?

- “ដោយគោលលទ្ធិតែមួយដែលយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានចូលរួម”? អត់ទេ។
- “ដោយការចាប់ផ្តើមដែលយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានទាញចូល”? ទេ។
- “ដោយទឹកតែមួយដែលយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជម្រុជទឹក”? ទេ។

ឬ “ដោយនិកាយមួយដែលយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានចូលជានិកាយ”?
អត់ទេ។

ប៉ុន្តែ “ដោយ...” កូរិនថូសទី១ ជំពូកៗ២:១៣ “ដោយវិញ្ញាណតែមួយ”
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ “យើងទាំងអស់គ្នា...” មេតូឌីស
បាទីស្ទ លូធើរៀន ប្រេសប៊ីធើរាន “ចូរដើរក្នុងពន្លឺ ដូចជាទ្រង់នៅក្នុងពន្លឺ
យើងមានចំណងមិត្តភាពជាមួយគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយព្រះលោហិតនៃ
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ សម្មតយើងពីអំពើទុច្ចរិតទាំងអស់។”
“ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកជា
រូបកាយតែមួយ ហើយត្រូវបានធ្វើជាអ្នកទទួលយកព្រះគុណរបស់ទ្រង់។”

157 អ្នកមិនអាចទៅសាលក្រមជំនុំជំរះបានទេ។ “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ
ហើយជឿ។” គ្មានអ្នកណាអាចជឿបានទេ លុះត្រាតែគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ។ “ហើយជឿលើទ្រង់ដែលបានចាត់ខ្ញុំមក” នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធបានថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ “មានជីវិតអស់កល្ប
ជានិច្ច ហើយនឹងមិនចូលក្នុងការជំនុំជំរះឡើយ គឺបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅ
ឯជីវិត។” អ្វី? អ្នកនឹងមិនចូលសាលជំនុំជំរះទេ។ អ្នកនឹងមិនឈរនៅបល្ល័ង្កសស
សម្រាប់ការវិនិច្ឆ័យទេ។

អ្នកជួបការវិនិច្ឆ័យរបស់អ្នកនៅទីនេះ។ អ្នកបានឆ្លងកាត់ការវិនិច្ឆ័យរបស់អ្នក
នៅពេលអ្នកបានឆ្លងកាត់ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំមិនល្អទេ ហើយការរៀនរបស់ខ្ញុំ
ក៏មិនល្អដែរ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមចូលមកក្នុងទូលបង្គំ ហើយយកទូលបង្គំ
ហើយដឹកនាំទូលបង្គំផង។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលពិភពលោកឆ្គួតនេះនិយាយនោះ
ទេ។ សូមដឹកនាំទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដោយព្រះវិញ្ញាណទ្រង់។” ទ្រង់ជំនុំជំរះ
នៅពេលនោះ។ វិនិច្ឆ័យខ្លួនអ្នកថាជាមនុស្សល្ងីល្ងើសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយនៅក្នុង
សេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់នៅថ្ងៃនោះ យើងនឹងឈរអមតៈនៅក្នុងរូបរាងរបស់ទ្រង់។

158 ផ្លូវតែមួយគត់។ យ៉ាងម៉េច? “ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នា
បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកជារូបកាយតែមួយ។” ហើយនៅពេលដែលអ្នកនៅក្នុង
រូបកាយនោះ ការវិនិច្ឆ័យបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយពីរាងកាយនោះ ហើយអ្នកបាន
ទទួលយកទ្រង់ជាការសងថ្លៃនៃអំពើបាបរបស់អ្នក។

អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំបានធ្វើវាហើយ បងប្រុសប្រាណាហាំ។”

បន្ទាប់មក ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងត្រឡប់មកវិញ ហើយ ប្រទានត្រាដល់អ្នកជាទីសម្គាល់ នោះព្រះវិញ្ញាណនឹងនាំអ្នកចូលទៅក្នុងព្រះ កាយនៃព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកបែរត្រឡប់ទៅផ្លូវផ្សេង ហើយអ្នកជាសុភារៈថ្មីក្នុង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ “អ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ រឿងចាស់បាន កន្លងផុតទៅហើយ ហើយអ្នកគឺជាអ្នកថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ!” អាម៉ែន!

159 អូ សូមអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបញ្ចុះបញ្ចូលអ្នក បងប្អូនគ្រីស្ទានរបស់ខ្ញុំ។ កុំអនុញ្ញាត ឱ្យការរស់ឡើងវិញនេះឆ្លងផុតអ្នក។ អ្នកត្រូវតែទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើវា គឺជាអ្វី? ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ តើវាសម្រាប់អ្វី? ដើម្បីដឹកនាំអ្នក ណែនាំអ្នក បំពេញ អ្នក ញែកអ្នកជាបរិសុទ្ធ ហៅអ្នកចេញ ចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំ។

តើក្រុមជំនុំជាអ្វី តើពាក្យថា *ក្រុមជំនុំ* មានន័យដូចម្តេច? “ហៅចេញ បំបែកចេញ។” អូ តើខ្ញុំអាចយកសេចក្តីអធិប្បាយពីវាឥឡូវនេះដោយរបៀបណា! “ហៅចេញ បំបែកចេញ” ជនចម្លែក ឆ្ងាយពីលោកិយ អ្នកធ្វើដំណើរ និងជា មនុស្សចម្លែក ដោយដឹងថាយើងនៅទីនេះគ្មានទីក្រុងនៅលើផែនដីដែលយើងចង់ រស់នៅទេ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

160 ដូចអំប្រាហាំ អ៊ីសាក និងយ៉ាកុបស្នាក់នៅក្នុងត្រសាលក្នុងស្រុក។ ពួកគេ បានប្រកាសថាពួកគេជាអ្នកដំណើរ និងជនចម្លែក ជាពូជនៃអ្នកស្នងមរតក ជា អ្នកទទួលមរតកនៅទីនោះ។ ជាបិតា ជាអ្នកទទួលមរតក។ យើងជាគ្រាប់ពូជរបស់ ពួកគេ។ “ហើយពួកគេកំពុងស្វែងរកទីក្រុងមួយដែលអ្នកសាងសង់និងអ្នកបង្កើត គឺជាព្រះ។” អាម៉ែន។ ពួកគេកំពុងស្វែងរក។

161 ហើយសព្វថ្ងៃនេះ ពូជរបស់ពួកគេនៅតែស្វែងរកក្រុងមួយមកដល់ ដោយ និយាយថា “ខ្ញុំមិនចង់សម្របខ្លួនទៅនឹងពិភពលោកិយនេះទេ។ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើអ្វី ជាមួយពិភពលោកិយនេះទេ។ ខ្ញុំចង់បាន ខ្ញុំកំពុងស្វែងរកទីក្រុងដែលបាន សាងសង់បួនជ្រុង។ ខ្ញុំកំពុងស្វែងរកទីក្រុងដែលមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ជា កន្លែងដែលព្រះអាទិត្យមិនលិច កន្លែងដែលនឹងមិនដែលមានភាពចាស់ កន្លែង ដែលនឹងមិនដែលមានស្នាមប្រេះនៅលើកូនសោរ ឬផ្លូវនៅលើភ្នំ។ ខ្ញុំកំពុងស្វែងរក ទីក្រុងនោះ ដែលជាអ្នកសាងសង់និងជាអ្នកបង្កើតគឺជាព្រះជាម្ចាស់។”

162 មានវិធីតែមួយគត់ដើម្បីស្វែងរកវា។ “មានថ្មមួយដែលកាត់ចេញពីភ្នំ ដោយ គ្មានដៃបានរៀលចូលទៅក្នុងពិភពលោកិយ ហើយវាយកម្ទេចវាចេញ ហើយ

វាក្លាយដូចជាស្រូវសាលី... ឬអង្កាមនៅលើកម្រាលឥដ្ឋ។” សូមឱ្យចូរនោះ ជា ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ថ្មដែលជំពប់ដួលចំពោះពិភពលោក ថ្មនៃអំពើបាប ថ្មសើច ថ្ម ដែលជំពប់ដួលចំពោះពួកជំនុំ។ ប៉ុន្តែជាថ្មដ៏មានតម្លៃ និងជាថ្មឡូដេស្តូនដល់ អ្នកជឿ ជាថ្មនៃការធានា ជាថ្មនៃការសម្រាក។ អូ ខ្ញុំអើយ!

សម្រាក! ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ ព្រលឹងខ្ញុំ សម្រាក។ អូ! “អ្នករាល់គ្នាដែលនឿយហត់ និងមានបន្ទុកធ្ងន់ ចូរមកឯខ្ញុំ ខ្ញុំនឹង ឲ្យអ្នកបានសម្រាកដល់ព្រលឹងអ្នក។” “ជា—សញ្ញាដែលត្រូវនិយាយអាក្រក់” បាន និយាយពី—ហោរាចំពោះម៉ារី។ វានឹងក្លាយជាសញ្ញាមួយ ប្រាកដណាស់ បាទ។ ប៉ុន្តែវានឹងជាការធានា។ វានឹងក្លាយជាក្តីស្រលាញ់។ វានឹងក្លាយជាការពេញចិត្ត។ វានឹងក្លាយជាអ្វីមួយដែលអ្នកដឹងថាអ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។

¹⁶³ ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងនាមជាបងប្អូនរបស់អ្នក ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើរបស់អ្នក ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ សូមអោយខ្ញុំបញ្ចុះបញ្ចូលអ្នកអោយអស់ពីចិត្ត។ កុំបណ្តោយឱ្យរឿង នោះហួសលើក្បាលរបស់អ្នក ឬដើរតាមអ្នក ឬនៅក្រោមអ្នក។ ទទួលយកវាទៅ ក្នុងបេះដូងរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងក្លាយជាមនុស្សរីករាយនៅលើផែនដី។

ខ្ញុំមិនសន្យាថាអ្នកនឹងទទួលបានមួយលានដុល្លារទេ។ ទេ បាទ។ បងប្រុស ឡេអូ ខ្ញុំគិតថាមានការសន្យាច្រើនពេកហើយឥឡូវនេះ “លានដុល្លារ” អ្វីដែល អ្នកផ្សេងបាននិយាយ។ “ប្រសិនបើអ្នកក្លាយជាគ្រីស្ទាន ជាអ្នកមានមួយលាន ដុល្លារ” ខ្ញុំមិនសន្យាអ្វីនឹងអ្នកទេ។

ខ្ញុំសន្យានឹងអ្នក នេះជារឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចសន្យាអ្នក៖ សេចក្តីសង្គ្រោះ របស់ទ្រង់។ ព្រះគុណរបស់ទ្រង់គឺគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់រាល់ការសាកល្បង។ មនុស្ស នៅពេនទីកុស្ត ពួកគេមិនចង់បានអ្វីដែលខ្លួនមានទេ។ ឥឡូវនេះនិយាយអំពី មហាសេដ្ឋី? ពួកគេមិនចង់បានអ្វីដែលពួកគេមាន បងស្រីអែនដី។

¹⁶⁴ ខ្ញុំចង់ឮអ្នកនិងហ្គីតទីច្រៀង ចម្រៀងនៃថ្ងៃមួយ (តើនាងនៅឯណា?) ស្តាប់ ត្រឡប់មកផ្ទះ ដែលជាថ្ងៃមួយក្នុងចំណោមថ្ងៃនេះ។ ពួកគេជាច្រើនបានឆ្លងកាត់ ព្រំដែនតាំងពីពេលនោះមក។ អូ ខ្ញុំអើយ!

ពួកគេមិនបានសុំរបស់អស្ចារ្យទេ។ ពួកគេមិនបានសុំលុយទេ។ ហេតុអ្វីបានជាពេត្រុសបាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានប្រាក់និងមាសទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំ មាន ខ្ញុំនឹងឲ្យវាទៅអ្នក។”

ហើយខ្ញុំនិយាយនៅយប់នេះ មិត្តភក្តិអើយ។ សេចក្តីអំណរ សេចក្តីស្រឡាញ់ ការធានាដែលខ្ញុំមានពីព្រះគ្រីស្ទ និងការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ដូចជាខ្ញុំមាន ខ្ញុំ ផ្តល់ជូនដល់អ្នក ខ្ញុំសូមជូនដល់អ្នក ក្នុងនាមជាកូនរបស់ព្រះ។

ហើយអ្នកមកហើយនៅជាប់នាលើឆ្នាង បើព្រះទ្រង់ត្រាស់ហៅអ្នក ហើយ កុំក្រោកទៅណា។ ពេលអ្នកមកយប់ថ្ងៃស្អែក អ្នកចូលមកនៅទីនេះរហូតដល់ ចប់ ឬឡើងមកយើងនឹងអធិស្ឋានហើយដាក់ដៃលើអ្នក។ ទៅ...នោះជាលំដាប់ នៃព្រះគម្ពីរ សូមដាក់ដៃលើពួកគេសម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយបន្ទាប់មក យើងនឹងទៅ អ្នកទៅផ្ទះរបស់អ្នក... បើនៅទីនោះ បើនៅពេញមួយយប់ ស្នាក់នៅ ថ្ងៃបន្ទាប់ ស្នាក់នៅថ្ងៃបន្ទាប់ ឆ្លងកាត់ថ្ងៃយប់សម្រាក ស្នាក់នៅរហូតដល់ថ្ងៃដំបូង នៃឆ្នាំ ហើយបន្តស្នាក់នៅរហូតដល់។

165 នោះ អ្វីក៏ដោយដែលយើងណែនាំអំពីយប់ថ្ងៃស្អែក បង្ហាញអ្នកនៅក្នុង ព្រះគម្ពីរនូវអ្វីដែលត្រូវមក នោះនឹងមក។ ហើយនៅពេលដែលវាមកដល់ នោះមិន មានវិញ្ញាណអាក្រក់គ្រប់គ្រាន់នៅក្នុងទារុណកម្មទេ...អ្នកដឹងថាអ្នកបានឆ្លងផុតពី សេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ អ្នកគឺជាសុភារៈថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ កណ្តឹងវិ ករាយនៃស្ថានសួគ៌នឹងបន្លឺឡើង។

166 បងអូថល ខ្ញុំប្រាប់អ្នក វាគ្រាន់តែធ្វើឲ្យអ្នកឆេះ។ នេះជាប្រុសចាស់ម្នាក់ដែល ជាបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ដែលជាក្មេងទំនើងដើរកាន់កាំភ្លើងកែវខ្លួន រកមើលបុរស ម្នាក់នៅជុំវិញជ្រុង នរណាម្នាក់ដើម្បីផ្តុំខ្លួនរក្សាលរបស់ពួកគេចេញ។ ហើយមាន អ្វីកើតឡើង? ថ្ងៃមួយគាត់បានមើល ហើយជឿលើជីវិត។ ហើយគាត់បានដើរទៅ មុខ។ គាត់បានដើរតាមការប្រជុំរបស់ខ្ញុំ។ ហើយបុរសក្រីក្រដែលមានអាហារមិន គ្រប់គ្រាន់ ហើយដេកក្នុងគុម្ពាតកែវរត្រសាល ទាំងស្រេកឃ្លាន។ ហើយថ្ងៃមួយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក។ អូ បងប្រុស វាបានផ្លាស់ប្តូរអ្នក មែនទេ? វានាំ ជីវិត ហើយយកសេចក្តីស្លាប់ទៅ។ ការស្អប់បានចាកចេញហើយក្តីស្រឡាញ់ចូល មក។ អូ ខ្ញុំអើយ! សេចក្តីខ្មាំងសត្រូវនិងជម្លោះទាំងអស់បានធ្លាក់ទៅឆ្ងាយ ជីវិតថ្មី ចូលមក។

សូមក្រឡេកមើលទីនេះនៅពេលអ្នកផ្សេងទៀត ពេលផ្សេងទៀត អ្នកដទៃនិង ឆ្លងកាត់ទីនោះ។ អូ កណ្តឹងនៃស្ថានសួគ៌បន្លឺឡើង! មិត្តអើយ គ្មានផ្លូវសម្រាប់ខ្ញុំក្នុង ការបង្ហាញវាទេ។

167 ចូរស្តាប់ចុះ ដើម្បីឲ្យខ្ញុំអាចនឹងចាកចេញពីការនេះ ប្រសិនបើអ្នកបានជឿ ទីបន្ទាល់របស់ខ្ញុំ ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយបានព្យាយាមបង្ហាញ អ្នកចេញពីព្រះគម្ពីររបស់ព្រះ វាជាការត្រឹមត្រូវ។ ហើយប្រសិនបើពាក្យរបស់ខ្ញុំ ហាក់ដូចជាចម្លែកបន្តិចសម្រាប់ពួកគេអំពីរឿងនេះ សូមក្រឡេកមើលរូបភាពនោះ នៅក្នុងពិភពវិទ្យាសាស្ត្រ។ ចូរមើលផ្ទៃឈើ ដែលបង្ហាញភ្លើងដែលនាំកូនចៅអី ស្រាអែល ចូរមើលផ្ទៃដែលវាមាន។ សូមមើលអ្វីដែលវាធ្វើ អ្វីដែលវាប្រាប់។

វាមិនមែនជាខ្ញុំទេដែលនិយាយ វាគឺជាទ្រង់ដែលនិយាយតាមរយៈអ្នក អ្នក ឃើញហើយ។ វាមិនមែនជាខ្ញុំទេដែលឃើញការនិមិត្ត វាគឺជាទ្រង់ដែលនិយាយ តាមរយៈអ្នក។ វាមិនមែនជាខ្ញុំទេដែលព្យាបាលអ្នកជំងឺ វាគឺជាទ្រង់ដែលនៅក្នុង អ្នក ព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ វាមិនមែនជាខ្ញុំទេដែលអធិប្បាយ។ ខ្ញុំជាមនុស្សកំសាក ដែលថយក្រោយ ហើយរត់ចេញពីការគិតនោះ ប៉ុន្តែគឺជាទ្រង់ដែលមានបន្ទូល តាម។ ខ្ញុំមិនស្គាល់ព្រះបន្ទូល ប៉ុន្តែទ្រង់ជ្រាប។ នោះហើយ។ នោះហើយជាវា។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាគឺជា។

ហើយនៅទីនោះគឺទ្រង់។ ហើយទេវតានៃព្រះដដែលនោះ គឺនៅទីនេះក្នុងអគារ នេះយប់នេះ។ អូ តើខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់យ៉ាងណា!

168 ឥឡូវនេះ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចង់ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ពិនិត្យមើលជីវិតរបស់យើង។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលមិនទាន់បានទទួល ហើយ ចង់ទទួល? លើកដៃឡើងនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ ជម្រៅនៃបេះដូង របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” សូមព្រះប្រទានពរអ្នកនៅគ្រប់ ទីកន្លែង។

169 តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលបានទទួលវា ហើយចង់ទៅដូចដែលពួកគេ បានធ្វើនៅកិច្ចការជំពូក ៤ និងនិយាយ “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូម លើកព្រះហស្តរបស់ព្រះអង្គឡើងដើម្បីព្យាបាល ហើយបង្ហាញទីសំគាល់និងការ អស្ចារ្យក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវជាព្រះបុត្រាដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ ហើយផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ នូវសេចក្តីភ្ញាក់អារម្មណ៍ និងសេចក្តីស្រឡាញ់ទាំងអស់ ក្នុងការនិយាយ និងការបំពេញ ថ្មី?” បាទ ទីនេះក៏ជារបស់ខ្ញុំដែរ។ ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានវាមកខ្ញុំ។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ ដោយស្មោះស្ម័គ្របំផុត មនុស្សម្នាក់ៗកាន់ បំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកនៅក្នុងចិត្ត។

170 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ យើងបិទការជួបជុំតូចនេះនៅយប់នេះ បន្ទាប់ពី ការប្រកបគ្នាជុំវិញព្រះបន្ទូល និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ របៀបដែលទ្រង់បាន ប្រទានពរដល់យើង ហើយចាក់ប្រេងនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅក្នុងដួងចិត្ត យើង! មានអ្នកបម្រើ មានមនុស្សនៅទីនេះ ដែលគ្រប់ស្រទាប់វណ្ណៈទាំងនោះបាន ភ្ញាក់ហើយបានឃើញព្រះអម្ចាស់ថាល្អ។ យើងដឹងពីអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឥឡូវនេះ ដែលជាការសន្យារបស់ព្រះ។ វាគឺជាជីវិតដ៏អស់កល្បរបស់មនុស្សជា ច្រើនដែលជឿ។

171 ហើយយើងដឹងថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលបានបញ្ជូនមកវិញ ហើយទ្រង់គង់នៅក្នុងយើងសព្វថ្ងៃនេះ។ ដូចព្រះជាម្ចាស់ គង់នៅពីលើយើង ក្នុងបង្គោលភ្លើង។ បន្ទាប់មកទ្រង់បានដើរជាមួយយើង នៅក្នុង...រាងកាយមួយដែលគេហៅថា*អម៉ាញូអែល* “ព្រះនៅជាមួយយើង” ហើយឥឡូវនេះ ទ្រង់គង់នៅក្នុងយើង ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាព្រះនៅក្នុង យើង។ អូ!

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃនោះ អ្នកនឹងដឹងថា ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះបិតា ហើយអ្នកនៅក្នុងខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក។ អ្នកនឹងយល់ពីវានៅថ្ងៃនោះ។ ព្រោះថា អ្នកស្ថិតនៅក្នុងពិភពនៃភាពងងឹត ដូចនិយាយឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃនោះ អ្នក នឹងយល់។”

172 ឱព្រះបិតាអើយ វាមិនអាចត្រូវបានធ្វើឱ្យសាមញ្ញ និងល្អឥតខ្ចោះនោះទេ ពីព្រោះពេលនោះ យើងមិនមានអ្វីត្រូវមានជំនឿឡើយ។ ប៉ុន្តែកិច្ចការទាំងអស់ របស់ព្រះត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយជំនឿ។ ហើយដោយសេចក្តីជំនឿលើព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ នៅក្នុងភស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលយើងដឹងគឺឥឡូវនេះ ខ្ញុំ សូមឲ្យគ្រប់ព្រលឹងដែលស្រេកឃ្លាននៅទីនេះនឹងបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ អ្នកដែលមិនមានវា ហើយកំពុងស្រេកឃ្លានវា សូមចងចាំ... យើងខ្ញុំ នឹងនិយាយទៅកាន់ពួកគេថា ព្រះជាម្ចាស់អើយ ដូចទ្រង់មានបន្ទូល “អ្នកមាន ពរហើយ ពេលអ្នកស្រេកឃ្លាន។ អ្នកនឹងត្រូវបានឆ្អែត។” នោះជាការសន្យា។ ហើយវាក៏មានពរដ៏វៃវៃស្រេកឃ្លាន។ អ្នកមានពរដែលបានដឹងថាព្រះបាន មានបន្ទូលមកកាន់អ្នក ដ្បិតវាបានចែងថា “គ្មាននរណាអាចមករកខ្ញុំបានឡើយ លើកលែងតែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំទាញគាត់មុនប៉ុណ្ណោះ។”

173 ហើយព្រះអម្ចាស់អើយ អ្នកដែលធ្លាប់ជាអតីតយុទ្ធជននៅទីនេះ ពួកគេលើកដៃឡើង។ ខ្ញុំមានរបស់ខ្ញុំ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានកម្លាំងដល់យើងខ្ញុំសូមប្រទានឲ្យយើងខ្ញុំនូវអំណាចដើម្បីលើកព្រះហស្តរបស់ព្រះយេស៊ូវ ជាបុត្រដ៏វិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ ទិសំគាល់ និងការអស្ចារ្យអាចនឹងត្រូវបានធ្វើ ដើម្បីអោយវាក្លាយជាកិច្ចការដ៏ជ្រៅ ដែលជាកិច្ចការធំជាងមិនធ្លាប់មាន។ ផ្តល់ឱ្យយើងនូវសេចក្តីក្លាហាន និងសេចក្តីស្រឡាញ់ ដើម្បីនិយាយទៅកាន់ប្រជាជន។ សូមប្រទានព្រះអង្គម្ចាស់។ សូមនៅជាមួយនឹងយើងក្នុងគ្រប់ការទាំងអស់ យើងសូមក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ។

174 ហើយនៅយប់ស្អែក ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមមានខ្យល់បក់បោកយ៉ាងខ្លាំងមកធ្លាក់ចូលទៅក្នុងអគារនេះ ថាវានឹងដូចជាថ្ងៃបុណ្យទី៥០មួយទៀត។ គ្រឹះត្រូវបានដាក់។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺរួចរាល់។ គោត្រូវបានគេសម្លាប់ សត្វធាតុត្រូវបានគេសម្លាប់ ចៀមត្រូវបានគេសម្លាប់ តុត្រូវបានរៀបចំ ភ្ញៀវត្រូវបានអញ្ជើញ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជូនថ្ងៃបុណ្យថ្ងៃទី៥០ នៅយប់ស្អែក ចូលទៅក្នុងអគារនេះ ហើយបំពេញគ្រប់ព្រលឹងដោយពិធីបុណ្យជម្រុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សូមប្រទានមក ព្រះបិតា។ យើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

...យើងនឹងរៀនអ្វីៗជាច្រើន
យើងនឹងមានពិណដែលធ្វើពីមាស
ប្រហែលមួយពាន់ខ្សែ
យើងនឹងច្រៀង ស្រែក និងរាំ
កូនចៀមនឹងដូតទឹកភ្នែក
យើងនឹងមានផ្ទះមួយសប្តាហ៍នៃការត្រលប់មកផ្ទះវិញដ៏
អស្ចារ្យ
មួយម៉ឺនឆ្នាំដំបូង។ (អាម៉ែន!)

ព្រះលោហិតដ៏ថ្លៃថ្លានៃព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះបានសម្អាត
និងញែកជាបរិសុទ្ធ
មនុស្សអស្ចារ្យសម្រាប់ព្រះនាមទ្រង់ ហើយពួកគេត្រូវបានគេ
ហៅថាកូនក្រមុំ។

ទោះបីនៅទីនេះត្រូវបានគេព្រងើយកន្តើយ និងមើលងាយ
 ក៏ដោយ ថ្ងៃណាមួយ ព្រះអម្ចាស់នឹងនាំមក
 អ្នកដែលបានជ្រើសរើសទាំងនោះនៅក្នុងខ្មោងទ្វារ ហើយវា
 មានតម្លៃមិនធ្លាប់មាន...



តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រទានមកសម្រាប់អ្វី? KHM59-1217

(What Was The Holy Ghost Given For?)

ផ្នែកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាចថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ថ្ងៃទី 17 ធ្នូ 1959 នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសនរីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសារអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និងចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2022 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG